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glasilo socialistične zveze delovnega ljudstva velenje titovo velenje. 15. oktobra 1987 

INOVATORJI LETA Gorenje Uspela predstavitev na »Sodobni 

Delovni obisk Jožeta 
Smoleta 

Občina Velenje * 

V sredo, 21. oktobra bo 

obiskal našo obč ino , na po-

vabi lo Obč inske konference 

S Z D L Velenje, predsednik 

republiške konference Jože 

Smole. Med njegovim delov-

n im obiskom ga bodo pred-

stavniki družbenopol i t i čnega 

živl jenja obč ine Velenje se-

znani l i s stanjem na družbe-

no ekonomskem področ ju ter 

opozori l i na težave, ki so po-

sledica (pre)hitrega razvoja 

naše občine, kot tudi neučin-

kovitih in neusklajenih ukre-

pih zveznih in republ iških or-

ganov, še zlasti na področ ju 

energetike, izvoza in svobod-

ne menjave dela. 

Jože Smole si bo predvide-

no ogledal tudi Gorenjski se-

jem, ugrezninska področ ja in 

razvojne usmeritve rudnika. 

Udeleži l pa naj bi se tudi seje 

predsedstva krajevne konfe-

rence S Z D L v Škalah. 

Poleg tega se bo predsed-

nik republiške konference so-

cialistične zveze udeležil še 

sestanka pogovora z najšir-

šim družbeno po l i t i čn im akti-

vom obč ine o ustavnih spre-

membah . 

Super model 

Proslavili 
smo 
občinski 
praznik 

Prejšnji teden se je zvr-

stilo v obč in i Velenje v 

počastitev praznika veliko 

športnih, kul turnih in dru-

gih prireditev, osrednja 

slovesnost pa je b i lo sve-

čano zasedanje zborov 

občinske skupščine, na 

katerem so podel i l i tudi 

letošnja pr iznan ja in na-

grade obč ine Velenje. 

Več o tem na 3. strani. 
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N a d a n i n ova t o r j e v J u go s l a v i j e , 12. o k t o b r a , so v 

L j u b l j a n i v S k u p š č i n i S R S l o ven i j e p o d e l i l i p r i z n a n j a 

I N O V A T O R J E M L E T A , ki j i h p o d e l j u j e R T V L jub l j a-

na. I z o b č i n e Ve l en j e sta ta l askav i n a s l ov d o b i l a G i z e l a 

S ternad , u č i t e l j i c a o s n o v n e šo le b r a t ov M r a v l j a k o v j n 

de l ovna o r g an i z a c i j a Go ren j e G o s p o d i n j s k i apa ra t i . Če-

s t i t amo ! 
( m k p ) 

lunini miiiiiiimiiiiiiiiimiimiim iimiiiiiiiiimmiimiiiiiiiimiim 

Od 19. do 30. oktobra v Titovem Velenju 

Tradicionalna razstava 
poslovnega sistema Gorenja 

V ponedeljek, 19. oktobra 

ob 13. uri (in ne ob 11. uri, kot 

je bilo povedano v programu 

prireditev za velenjski občin-

ski praznik) bodo v Titovem 

Velenju, v Rdeči dvorani, 

odprli že tradicionalno razsta-

vo sestavljene organizacije 

združenega dela Gorenje. 

Geslo letošnje, že dvanajste 

predstavitve proizvodnega 

programa in razvojnih hotenj, 

je »Gorenje s časom in pred 

njim«. Zraven vseh Gorenje-

vih delovnih organizacij bodo 

na letošnji razstavi sodelovali 

še E K O — Elektrokovinarska 

oprema Titovo Velenje, R E K 

— E S O Elektrostrojna opre-

ma Preloge in K IV — Kovin-

ska industrija Vransko. 

Vsi tisti, ki j ih zanimajo do-

sežki in razvojna hotenja po-

slovnega sistema Gorenja, si 

bodo lahko razstavo ogledali v 

soboto in nedeljo, 24. in 25. 

oktobra, obakrat od 9. do 13. 

ure. 

(Da l je na 3. str.) 

elektroniki "87« 
34. mednarodno razstavo »So-

dobna elektronika '87«, bila je 
od 5. do 9. oktobra na ljubljan-
skem Gospodarskem razstavišču, 
si je ogledalo blizu 50.000 obi-
skovalcev. Večina si je ogledalu 
tudi razstavni prostor Gorenja v 
paviljonu »Jurček«. 

Uspelo predstavitev Gorenje-
vih dosežkov in načrtov na po-
dročju elektronike, tudi profesio-
nalne, so si ogledali tudi številni 
gostje. Med njimi so bili v sredo 
7. oktobra, Milan Kučan, pred-
sednik predsedstva CK ZKS, 
Miloš Prosenc, sekretar predsed-
stva CK ZKS in več članov pred-
sedstva CK ZKS, Dušan Šinigoj, 
predsednik Izvršnega sveta 

Skupščine SR Slovenije, Janez 
Bohorič in Boris Frlec, podpred-
sednika Izvršnega sveta Skupšči-
ne SRS ter več članov slovenske-
ga republiškega izvršnega sveta 
- republiških sekretarjev oziro-
ma predsednikov republiških ko-
mitejev. 

Na obisku v Gorenjevem pavi-
ljonu na ljubljanskem Gospodar-
skem razstavišču pa so bili zraven 
domačih tudi številni tuji poslovni 
partnerji tega poslovnega sistema. 

Največ pozornosti so med obi-
skovalci sejma vzbudile Gorenjeve 
novosti na področju zabavne elek-
tronike, za sprejem in prenos zvo-
ka in slike ter sistemi za avtoma-
tizacijo procesov. (M.L.) 

M L A D I S K L E N I L I L E T O Š N J O B R I G A D I R S K O SE-

Z O N O 

Mladi velenjske občine so preteklo soboto v Gaberkah sklenili 

letošnjo brigadirsko sezono. Zaključka se je udeležilo okrog 50 mla-

dincev iz cele občine. Dopoldne so ti urejali okolico tamkajšnjega ve-

čnamenskega športnega igrišča, nekatere krajevne ceste ter kanaliza-

cijo. Popoldne pa so priprav ili več športno-družabnih iger. Člani cen-

tra za mladinsko prostovoljno delo pri občinski konferenci ZSMS Ve-

lenje pa so ob tej priložnosti v izložbi veleblagovnice Nama predsta-

vili brigadirsko življenje in delo z namenom, da bi se mladi velenjske 

občipe prostovoljnih akcij v prihodnje množičneje udeleževali. 

4 ČJ 

Vegrad na mednarodnem 
računalniškem seminarju 

Konec prejšnjega tedna je 

bil v Radenc ih mednarodn i 

računalniški seminar » I P O K 

— B«, na katerem so s svoji-

mi izkušnjami sodelovali tudi 

predstavniki G r adbeno indu-

strijskega podjet ja Vegrad iz 

Titovega Velenja, ki vlagajo 

v zadn jem obdob ju izredno 

veliko naporov v računalni-

ško posodobitev. Na tem 

mednarodnem seminarju so 

predstavili računaln iško 

podprt informaci jski sistem 

za vodenje proizvodnje v sek-

torju Železokrivnica. Več o 

tem v pr ihodn j i številki. 

(mz) 

V Gorenjevem paviljonu na 34. mednarodni razstavi »Sodobna elek-
tronika '87« je bilo ves čas živahno. Na sliki: predsednik Predsedstva 
CK ZKS Milan Kučan si skupaj s sekretarjem predsedstva CK ZKS 
Milošem Prosencem in člani Predsedstva CK ZKS ogleduje prikazane 
dosežke Gorenja. (Foto: H. Jerčič) 

Najuspešnejša tozd Pralno pomivalna 
tehnika 

S petkovo podel i tv i jo na-

grad in pr iznanj najuspešnej-

šim inovatorjem občine Vele-

nje so sklenili letošnjo razsta-

vo inovaci j pod naslovom 

»Žetev inovaci j savinjsko — 

šaleškega gospodarstva«. Le-

tošnja razstava je bila po ob-

segu večja kot lanska, kar po-

meni , da se zan iman je tistih, 

ki žele na njej sodelovati iz 

leta v leto veča. 

»Kl jub ugotovljenim pozi-

tivnim premikom v zadnjih le-

tih, pa žal še vedno ne moremo 

biti zadovoljni s stanjem, ka-

kršno je. To še zlasti velja za 

področje razvojno — razisko-

valne dejavnosti, ki se v gospo-

darstvu razvija počasneje kot 

smo pričakovali in kot bi gle-

de na programe prestrukturi-

ranja bilo potrebno,« je na 

podelitvi pr iznanja dejal Bo-

jan Penšek, podpredsednik 

skupščine Obč inske razisko-

valne skupnosti Velenje. 

»Dejstvo je, da normalnega 

razvoja organizacij združene-

ga dela ni mogoče zagotavljati 

brez večjega naslanjanja na 

razvojno — raziskovalne po-

tenciale, ki so sposobni vnaša-

ti ustrezne organizacijske in 

tehnološke spremembe v pro-

dukcijske procese, vzporedno 

s tem pa tudi razvijati vedno 

bolj izpopolnjene proizvode, 

ki j ih zahteva naš, še posebno 

pa svetovni trg. Zanemarjanje 

tehnološkega razvoja zato šte-

vilne organizacije združenega 

dela sili, da iščejo stabilnost 

svojih razmer v stalnem pove-

čevanju cen svojih proizvodov, 

kar pa ob visoki stopnji infla-

cije povzroča nestabilnost na 

širšem družbenem področ-

ju,«je še dejal. 

XXII. kros 
Dela 
T i t o v o Ve l en j e , 

igr išče o b j e ze ru 

• v a b i t a Z v e z a 

t e l e s n o k u l t u r n i h 

o r g a n i z a c i j Ve l en j e 

i n A t le t sk i k l u b Ve l en j e 
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Skupni seji 

0 problematiki invalidnosti 
Problematika invalidnosti v 

občini Velenje je bila ena izmed 
točk skupne seje predsedstev Ob-
činskega sindikalnega sveta in 
Občinskega komiteja Zveze ko-
munistov Velenje. O tej proble-
matiki pa bodo na eni prihod-
njih sej spregovorili tudi delegati 
občinske skupščine. 

Že same številke, ki smo jih 
slišali na tej seji, kličejo po ukre-
panju. Dovolj mora biti že poda-
tek, da invalidnost še narašča, da 
smo leta 1980 recimo »pridelali« 
6,6 odstotkov invalidov med vse-
mi zaposlenimi, že lani pa smo ta 
delež povečali za 7,9 odstotkov. 

Število, invalidov pa se pove-

čuje tudi v družbenih dejavno-

stih. Kaj smo naredili, da bi tak-
šno stanje presegli? Da bi invali-
dom, če to že postanejo, omogo-
čili kolikor toliko normalno delo 
še naprej? Zelo malo. Na po-
dročju prekvalifikacij invalidov 
skorajda nič. Ista ugotovitev ve-
lja tudi za adaptacijo delovnih 
mest. Vendar bi lahko prav tu 
naredili največ. Skoraj četrtina 
tistih, ki so invalidi II. in III . ka-
tegorije je namreč mlajših od 35 
let. 

Problematika invalidnosti je v 
občini Velenje precej obsežna. 
Nekoliko obširneje jo bomo sku-
šali osvetliti že v eni prihodnjih 
številk Našega časa. 

(mkp) 

Občinska konferenca ZSMS Mozirje 

Za pest 
brigadirjev 

V razgibano družbeno-politično 
dejavnost v jesenskem obdobju se 
tvorno vključujejo tudi mladi Gor-
nje Savinjske doline. Tako so zad-
njo sejo predsedstva v celoti na-
menili pripravam na programsko 
sejo občinske konfrence, ki bo 
predvidoma 23. oktobra. 

Precej so razpravljali o ka-
drovskih zadevah, saj v prihod-
nje predvidevajo le šestčlansko 
predsedstvo, sprejeli pa so tudi 
nova pravila o delovanju občin-
ske organizacije, ki so sedaj us-
klajena s statutom republiške in 
zvezne konference, dodali pa so 
jim tudi nekaj članov, ki se nana-
šajo na posebnosti delovanja 
mladih v mozirski občini. V os-
novnih organizacijah na predlog 
novih pravil ni bilo pripomb, ka-
drovska vprašanja pa mladi po 
osnovnih organizacijah še obrav-
navajo. Seveda so na seji pred-
sedstva obravnavali poročila o 
delu občinske konference in nje-
nih organov v preteklem obdob-
ju ter predlog programskih 
usmeritev za naslednje leto. 

Precej časa so namenili tudi 
možnim spremembam regijskega 
pohoda Po poteh 14. divizije, ka-
terega četrto etapo organizirajo, 
še več pa pohodu Po poteh parti-
zanske sanitete na Solčavskem, 
ki je po svoji sedanji obliki ne-
primeren. 

Točko »razno«, pa brez zame-
re, so posvetili problematiki mla-
dinskega prostovoljnega dela. 
Mlade brigadirje za delo v do-
mačem okolju še pridobijo, pri-
dobivanje za republiške in zve-
zne delovne akcije pa je narav-
nost kritično. Vsi vedo, da so te 
oblike vsebinsko preživele, ven-
dar republiška konferenca vztraj-
no zavrača možnost sodelovanja 
med sosednjimi občinami. Mladi 
v mozirski občini se sprašujejo, 
kako sestaviti lastno brigado, če 
se je letos zanjo prijavilo toliko 
brigadirjev, da so jih prešteli na 
prste ene toke, seveda pa v teh 
težavah še zdaleč niso osamljeni. 

j. p. 

Komunisti občine Mozirje 

Zakaj ni uspehov? 
Komunisti mozirske občine so 

se v tem obdobju zavzeto lotili 
priprav na programske in volilne 
seje osnovnih organizacij ter s 
tem tudi na volilno in program-
sko sejo občinske konference. 
Priprave na te seje hočejo izrabi-
ti kot spodbudo za boljše delova-
nje osnovnih organizacij v posa-
meznih življenjskih in delovnih 
okoljih. To je seveda priložnost 
za natančno preverjanje podobe 
in dela sleherne osnovne organi-
zacije v krajevnih skupnostih in 
delovnih organizacijah. Dobro 
leto dni je minilo od kongresa 
zveze komunistov Slovenije, zato 

je tudi čas za temeljito oceno po 
teka prenove zveze komunistov. 

Ob ocenjevanju preteklega dela 
bodo morali komunisti jasno od-
govoriti na vprašanje, zakaj 
kljub okrepljeni dejavnosti vse 
prepočasi spreminjajo neugodne 
razmere in ne dosegajo vidnejših 
rezultatov. Konkretne oblike de-
la v posameznih okoljih bodo 
morali bolj jasno opredeliti, prav 
tako pa zagotoviti odgovornost, 
preseči posploševanje, občutke 
nemoči in kritizerstvo in se odlo-
čiti o ključnih nalogah v akciji za 
spreminjanje razmer. 

V Topolšici 
intenzivna nega 

Sredi letošnjega leta je bila dogovorjena delitev dela med 
Zdravstvenima centroma Velenje in Celje, konec leta pa bodo, 
kot načrtujejo, podpisali tudi sporazum z bolnišnico Slovenj 
Gradec. V sporazumu bo opredeljeno, kaj bodo posamezne 
hospitalno specialistične organizacije delale, kako si bodo de-
lile delo na internističnem in specialističnem področju. 

Dogovorjeno je, da bodo v Topolšici organizirali, tako kot 
že doslej, na osnovi komparativnih prednosti, ki jih ta prostor 
ima, pljučni in interni oddelek. V okviru obeh oddelkov pred-
stavlja posebno nadgradnjo intenzivna nega, ki je pomembna 
za izboljšanje kvalitete zdravstvenega varstva celotnega zdrav-
stvi! na tem področju. Predvidevajo, da bodo bolnike v ta od-
delek sprejemali takoj, ko bodo dobili še nekaj ustreznih apa-
ratur. Z novo opremo, novimi kadrovskimi rešitvami in boljšo 
notranjo organizacijo pa bo ta del hospitalne zdravstvene pege 
oziroma varstva pomembno strokovno nadgrajen. M. Zakošek 

Zdravstveni delavci so predstavili intenzivni oddelek internističnega 
oddelka v Topolšici ob letošnjem občinskem prazniku 

Poročilo o poteku in porabi sredstev samoprispevka v občini Velenje 
* * ' " J * .»i • < " ' ' -' ' .»v > >" -V »v._4 

Načrt izgradnje 7. osnovne šole 
Uvodoma bi radi poudarili nekaj ugotovitev v zvezi s pripravami in 

akcijami za gradnjo VII . osnovne šole in nekatere probleme s tem v zve-
zi od katerih je nekaj razumljivih in so posledica stanja, nekateri pa so 
nerazumljivi in absurdni, saj delujejo zaviralno in proti uresničitvi: 

— ,s"e pri nobenem projektu v občini ni bilo potrebno toliko dokazovanja 

znova in znova o njegovi družbenoekonomski potrebnosti in upraviče-

nosti kot prav pri VII. osnovni šoli: 

~ še nikoli do sedaj ni bilo potrebno toliko razpravljanj in toliko poro-
čil: 

— še nikoli do sedaj ni bilo takega pomanjkanja šolskega prostora kot 
ga imamo sedaj: 

— še nikoli do sedaj ni tako konstantno in naglo naraščala populacija 
in ni imela takega pospešenega trenda: 

— ve nikoli do sedaj nismo imeli takih interventnih zveznih zakonov, ki 
bi onemogočali vsakršno vlaganje v zakonsko opredeljene dejavnosti 
s strani prizadete Skupnosti: 

— še nikoli nismo s tako težavo zbirali sredstev za šolo: 

— še nikoli ni bilo toliko težav r zvezi s šolsko parcelo, zazidalnim načr-
tom in celotno lokacijsko-tehnično dokumentacijo: 

— še nikoli se ni zgodilo, da bi cena objekta od začetka gradnje do ftna-
lizacije tako strašansko naraščala: v našem primeru 14,5 krat. Od 
prvotne predračunske ocene, ki stajo napravila Vegrad in Zavod za 
urbanizem za samoprispevek po cenah leta 1984 in je znašala 400 
milijonov, se je eskalirana vrednost povzpela na okoli 5.800 milijonov 
ko bo šola končana: 

— še nikoli se ni zgodilo, da bi na toliko načinov zbirali sredstva in bili 
hkrati pri tem tako neučinkoviti: 

— še nikoli ni bilo takega odpora do projekta in tolikšnega nezaupanja 
na vseh nivojih. 

Pripominjamo, da je Občinska izobraževalna skupnost Velenje 
vodila posle investitorja le v začasni pripravljalni dobi v zvezi z refe-
rendumom, projektno programsko zasnovo in pripravo glavnih načr-
tov in da je od srede leta 1986 s sklepom skupščine investitor DO 
Vzgojnoizobraževalni zavod Velenje. Ta bo v bodoče dajal poročila o 
izgradnji in financah. Tja se odvajajo vsa sredstva, ki se zberejo po sa-
moupravnih sporazumih ter samoprispevku in le v začetku v letu 1986 
se je nekaj sredstev samoprispevka za načrte in inženiring po podpi-
sanih pogodbah likvidiralo tudi v strokovni službi Izobraževalne 
skupnosti, (razvidno iz tabele). 

Sedaj se vsa sredstva iz samoprispevka nakazujejo direktno inve-
stitorju DO VIZ. Sredstva, ki se zbirajo po posebnih samoupravnih 
sporazumih iz gospodarstva in negospodarstva, namensko za VII. os-
novno šolo, pa se zbirajo na žiro račun Občinske izobraževalne skup-

nosti, le-ta pa jih sproti prenakazuje investitorju. Ta sredstva nimajo z 
rednimi sredstvi Občinske izobraževalne skupnosti iz prispevne stop-
nje nič skupnega. 

Tabelarni pregled: 

1. PRITOK IN PORABA SREDSTEV SAMOPRISPEVKA PREKO 
OBČINSKE IZOBRAŽEVALNE SKUPNOSTI VELENJE: 

NAKAZANO OIS PORABLJENO 

14. 4. 1986 
7. 10. 1986 

15.0(10.000 din 
20.000.000 din 

18.4. 1986 

18.4. 1986 

7. 10. 1986 

2. 12.1986 

29.12.1986 

12.000.000 din GIPOS Inženiring 
Ljubljana, avans za projekte 

2.752.416 Zavodu za urbanizem po po-
godbi za inženiring 

2.000.000 din, GIPOS Inženiring 
7.410.150 din, GIPOS Inženiring projekti 
10.834.434 din, prenakazilo razlike DO 

VIZ Velenje 

SKUPAJ: 35.000.000 din 35.000.000 din 

Vsaka druga sredstva je Odbor za samoprispevek nakazoval direktno 
investitorju DO VIZ, ki jih je vključil v investicijsko finančno kon-
strukcijo kot je razvidno: 

2. PRIJAVA INVESTICIJE: 31. 7. 1987 

2.1. Prijava investicije za pripravljalna dela: 

— zagotovila sredstev: 
a) Sredstva na podlagi samoupravnega sporazuma 114.254.644 din 
b) Sredstva samoprispevka 120.000.000 din 

SKUPAJ 2.1 234.254.644 din 

2.2. Prijava investicije I. faza: 
— zagotovitev sredstev: 
a) Sredstva na podlagi samoupravnega sporazuma 
b) Sredstva samoprispevka 
c) Kratkoročni kredit izvajalca del 
d) Garancija Ljubljanske banke — Temeljne 

354.804.356 din 
580.580.000 din 
275.300.000 din 

963.400.000 din 

SKUPAJ 2. 2.; 2.174.084.356 din 

Celotna vrednost I. faze ob prijavi investicije 2.408.339.000 din 

Ž I V E T I Z N A R A V O — Pod tem naslovom je bila od četrtka do 
srede v prostorih Rekove Družbene prehrane odprta razstava, ki sojo 
pripravili predstavniki lovskih družin in zveze čebelarskih društev ob-
čine Velenja, ribiške družine Velenje ter zeliščarsko-gobarskega dru-
štva Šoštanj. Obiskalo jo je ne le veliko število šolarjev, otrok iz vrt-
cev, ampak tudi starejših občanov in resnično so imeli kaj videti. Med 
drugim tudi vse živali, ki živijo na našem območju. Ob njih pa še 
medveda, ki seje pred leti klatil po Gornji Savinjski dolini, volka, be-
lega zajca in še bi lahko naštevali. Morda samo en stavek iz knjige vti-
sov, ki gaje napisala ena od učiteljic: »Razstava je skrbno pripravlje-
na, zanimiva, predvsem pa zelo poučna za učence.« 

V ponedeljek popoldne je bila v istih prostorih še okrogla miza, 
na kateri so spregovorili o vprašanjih in sploh težavah, s katerimi se 
srečujejo tovrstna društva v občini. O tej okrogli mizi bomo obširneje 
poročali v prihodnji številki. 

(vos) 

Občinska zdravstvena skupnost 

Spet izredna seja 
Predsedniki delegacij za skup-

ščino Občinske zdravstvene 

skupnosti Velenje so v teh dneh 

prejeli Delegatski obveščevalec 

Zdravstvene skupnosti Slovenije, 

številka 52/87, v katerem je sklic 

skupščine Zdravstvene skupnosti 

Slovenije z dvema pomembnima 

predlogoma: 

— Samoupravnim sporazu-
mom o uresničevanju zdravstve-
nega varstva; 

— aneksom k Samoupravnem 
sporazumu o usklajevanju pla-
nov zdravstvenih skupnosti v SR 

Sloveniji • za obdobje 

1986-1990. 

Ker gre za izjemno pomembna 

dokumenta na področju zdrav-

stvenega varstva, bodo o njem 

razpravljali tudi delegati skupšči-

ne Občinske zdravstvene skup-

nosti Velenje na izredni seji, ki 

bo dne 22. oktobra ob 12. uri. 

Delegate pozivamo, da pred 

sejo skupščine v svojih delovnih 

sredinah organizirajo široke raz-

prave o obeh dokumentih in da 

eventualne pripombe nanju po-

sredujejo organom SIS po mož-

nosti še pred sejo. 

SKUPNA STROKOVNA 

SLUŽBA SIS 

D R U Ž B E N I H 

DEJAVNOSTI O B Č I N E 

VELENJE 

3. PREDRAČUNSKA VREDNOST I. FAZA I Z G R A D N J E : 
3.1. 

a i Gradbena, obrtna in inštalacijska dela 1.889.406.000 din 
b) Druga vlaganja (projekti, inženiring, zemljišče, 
komunalni prispevek, soglasja, itd.) 202.582.000 din 
c) Oprema 316.351.000 din 

SKUPAJ 3.1.: 2.408.339.000 din 

3.2. Zagotovljena sredstva ob pripravi investicije 31.7. 1987 in izločena 
sredstva na poseben račun: 

a) Iz samoprispevka in SaS 819.454.644 din 
b) Kredit izvajalca del (Vegrad) 275.300.000 din 

SKUPAJ 3.2.: 1.094.754.644 din 

4. ZBRANA SREDSTVA VSEH V IROV D O 7. 10. 1987 zbranega 

glede na pr-
votno obvez-

a) Samoprispevek 510.598.000 din 
b) Občinska izobraževalna skupnost 31.000.000 din 
c) Samoupravni sporazum 48,2 % 

— gospodarstvo 445.059.629 din 

d) Samoupravni sporazum — negospod. 54.632.243 din 83,3 % 
e) Samoupravni sporazum — obrtniki 2.500.000 din 11 % 
0 Kratkoročni kredit izvajalca (Vegrad) 275.300.000 din 

SKUPAJ Z B R A N A SREDSTVA: 1.319.089.872 din 

ZAKLJUČEK : 

a) Izvajalec del je prejel 1 milijardo avansa. 
b) Glavnico kredita mora investitor čimprej vrniti, ker so zelo visoke 

obresti 
c) Garancija Ljubljanske banke — Temeljne banke Velenje je prido-

bljena na osnovi podpisanih Samoupravnih sporazumov oz. izjav 
o pristopu in je ne bo mogoče pretvoriti v kredit, če ne bo ustrez-
nega jamstva; če bi do tega prišlo, se gradnja lahko ustavi. 

d) Dela na gradbišču potekajo intenzivno; enomesečni zaostanek bo-
do, tako upajo, nadomestili do novega leta. 

STROKOVNI DELAVEC I ZOBRAŽEVALNE SKUPNOSTI 
Srečko PETERLIN 

»NAŠ ČAS« , glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva 
Velenje, izdaja Center za infor-
miranje, propagando in založ-
ništvo Velenje, cesta Františka 
Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustano-
vljen J. maja 1965; od 1. janu-

arja 1973 je izhajal kot štiri-
najstdnevnik »Šaleški rudar«, 
kot tednik pa izhaja »Naš čas« 
od I. marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk (v. 
d. direktor in glavni urednik), 
Boris Zakošek (v. d. odgovorni 
urednik), Milena Krstič-Pla-

ninc, Bogdan Mugerle, Janez 
Plesnik, Tatjana Podgoršek, 
Mira Zakošek (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefon (063) 853-451, 
856-955, 855-450. Brzojavni na-

slov: Informativni center Vele-
nje. 

Cena posameznega izvoda je 
300 dinarjev. Mesečna naročni-
na 1.100 dinarjev, polletna na-
ročnina za individualne naro-
čnike 6.600 dinarjev, za tujino 
11.200 dinarjev. 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korektu-
re, tisk in odprema: Č G P Večer 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in 
fotografij ne vračamo. 

Za »>Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informiranje iz-
vršnega sveta Skupščine SR 
Slovenije, številka 421-1/72 od 
8. februarja 1974 ne plačuje te-
meljni davek od prometa proiz-
vodov. 
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Storiti moramo vse, da 
potegnemo voz razvoja 

Osrednja slovesnost ob letošnjem prazniku občine Velenje je bilo 

svečano zasedanje Skupščine občine Velenje in vodstev družbeno poli 

tičnih organizacij, ki so se ga udeležile tudi delegacije pobratenih občin 

ter številni drugi gostje, slovesnosti pa je prisostvoval tudi predsednik 

predsedstva SR Slovenije France Popit. 

Na slovesnem zasedanju so podelili tudi letošnja priznanja občine 
Velenje. 

Srebrni grb občine Velenje so prejeli Franjo Korun, Kulturno dru-

štvo Šmartno ob Paki in delovna organizacija REK Elektrostrojna opre-

ma. Bronasti grb so na slavnostnem zasedanju občinske skupščine pode-

lili Vinku Ježovniku ter krajevni skupnosti Škale, Nagrado 8. oktober 

pa Francu Brinovcu. Dobitnik letošnje nagrade Karla Destovnika Kaju-

ha pa je Boris Režek. 

Slavnostni govornik je bil 

predsednik Skupščine občine Ve-

lenje Drago Šulek. Obudi l je 

spomin na dogodek, po katerem 

praznujemo delovni ljudje in ob-

čani občine Velenje svoj občinski 

praznik — na navidez brezupno, 

vendar v svojem bistvu nadvse 

pomembno in odmevno dejanje 

desetine pogumnih, morebiti ce-

lo prepogumnih partizanskih 

borcev, ki so pred 44 leti z napa-

dom na mesto Šoštanj, uspeli v 

takratnih okoliščinah, pokazati 

svojo trdno odločenost, da se bo-

do borili za svoje cilje. Prispodo-

bo tega boja je Drago Šulek v 

svojem govoru ob lanskem ob-

činskem prazniku uporabil za 

poziv za boj proti vsemu tistemu, 

kar nam tudi danes, v sicer svo-

bodni domovini , preprečuje, da 

bi uresničili ideale, za katere so 

se borili takratni borci, da bi v 

smislu pravice do odločanja in 

do razvoja po svojih zmožnostih 

in sposobnostih, postali zares 

svobodni. Tokrat ni govoril v pri-

spodobah, ampak je opozoril na 

nekatere nevarnosti, ki danes 

ogrožajo našo svobodo, svobodo 

samoupravljavcev, svobodo 

združenih delavcev in svobodo 

občanov. Opozoril pa pa je tudi 

na notranje slabosti in nevarno-

sti. 

Med drugim je dejal: »Drugo 

leto tekočega srednjeročnega ob-

dobja in drugo leto četrtega man-

data od uvedbe delegatskega si-

stema odločanja ni prineslo nika-

Vjšnih preokretov v načinu in po-

gojih gospodarjenja in nikakršnih 

preokretov v našem ravnanju. Na 

makronivoju, s tem mislim federa-

cijo in tudi republiko, si birokrat-

ske strukture, ki stojijo za menju-

jočimi se izvršujočimi organi, še 

vedno v imenu ljudstva izmišljajo 

nove in nove ukrepe, v glavnem 

omejitvene, s katerimi naj bi z 

varčevanjem pri drobtinah, ustva-

rili pogoje za to, da bi se zaustav-. 

Ijeno ali celo nazaj vrteče se kole-

sje gospodarskega razvoja znova 

premaknilo v pravo smer. Nikakr-

šna višja matematika ni potrebna, 

če želimo dokazati, da privarčeva-

na sredstva na račun omejitev 

osebnih dohodkov in — nebodiga-

treba — skupne porabe, pomenijo 

komaj kaj več kot drobtinice pri 

delitvi kolača, ki se mu reče druž-

beni proizvod. Veliki kosi tega ko-

lača, od nepotrebnih, neproduktiv-

nih in povsem zavoženih investicij, 

preko megalomanskih športnih 

manifestacij, preko izvoza pod ce-

no in za vsako ceno, preko mili-

jard dolarjev neporavnanih terja-

tev za dela, ki so jih naša podjetja 

opravila v tujini, pa jih — doslej 

— niso plačali naročniki, ampak 

domače tiskarne denarja, pa kon-

čno do stotin milijonov dolarjev, 

ki jih vsako leto odštejemo za ved-

no nova reprogramiranja naših 

dolgov tujini, ne da bi se glavnica 

pri tem zmanjševala. Vsi taki in 

podobni grehi so pravi in edini 

resnični viri naše inflacije, pa ven-

dar ostajajo za javnost tabu teme, 

saj se vedno znova pojavljajo le 

kot zaupno gradivo na klopeh de-

legatov zvezne in republiške skup-

ščine.« 

Seveda pa ni govoril le o širši 

družbeni skupnosti. Opozoril je, 

da tudi v občini oziroma v orga-

nizacijah združenega dela nismo 

veliko boljši. Pogosto kritiziramo 

vlado in ukrepe ter iščemo vedno 

nove načine, \ako bi jih obšli, 

omilili ali nevtralizirali. Veliko 

raje kažemo navzven, namesto, 

da bi s kvalitetnim delom ustva-

rili pogoje za nadaljnji razvoj. 

»S to samokritiko nikakor no-

čem reči, da naši kolektivi niso 

ustvarili ničesar, ali da danes ne 

ustvarjamo ničesar. Ne! Trdim, 

da tako energetika, kakor Gore-

nje, Vegrad, ESO, EKO , Era, 

Modn i salon, Sipak in še bi lah-

ko našteval, dosegajo v pogojih, 

v katerih delajo, vsak po svoje 

veliko boljše rezultate, kakor 

mnoge istovrstne ali sorodne fir-

me v Sloveniji in v Jugoslaviji. 

Toda ti rezultati so rezultat skraj-

nih naporov predvsem dveh 

struktur v vsakem podjetju: ne-

posrednih proizvodnih delavcev 

in vrhnjega nivoja poslovodnih 

delavcev — rezultat doseganja in 

preseganja norm, rezultat udar-

niškega in nadurnega dela, skrat-

ka rezultat prekomernega anga-

žiranja in izčrpavanja. Tisti v 

srednjih vrstah, ki bi morali, z di-

plomami, ali brez njih, stroko-

vno skrbeti za kvalitetno in učin-

kovito uresničevanje osnovnih 

funkcij, od trženja, preko razvoja 

in konstrukcije, tehnologije in 

organizacije, do kadrovanja, pa 

še naprej živijo lagodno življe-

nje . . . S svojo neustvarjalnost-

jo so si tako imenovani strokovni 

kadri izborili tudi privilegij, da 

niso za nič odgovorni. Samo v 

bodoče produktivna zaposlitev 

tovrstne, uradne in neuradne re-

žije gospodarstva, lahko pomeni 

resnično prelomnico v rasti pro-

duktivnosti, ustvarjanju sredstev 

za višje osebne dohodke in za 

akumulaci jo ter s tem pogojev za 

ponoven razvojni zagon in za 

resnično ekonomsko in samou-

pravno osvoboditev. Dokler ne 

bomo znali napraviti tega preo-

kreta, bomo še naprej iskali in 

kopičili nekvalificirano delovno 

silo iz vseh koncev Jugoslavije, 

izčrpavali proizvodne delavce ob 

tekočih trakovih in ob zastarelih 

strojih ter kopičili socialne in 

druge probleme v družbeni infra-

strukturi občine,« je dejal Drago 

Šulek ter opozoril na naš eksten-

zivni razvoj in z njim povezano 

prav tako ekstenzivno zaposlova-

nje, ki nas je ujelo v izjemno tež-

ko rešljivo protislovje med fizi-

čno še vedno hitro rastočimi po-

trebami po družbeni, komunalni 

in stanovanjski infrastrukturi in 

med nesposobnostjo gospodar-

stva, da z ustvarjenim dohodkom 

te potrebe pokrije. Prav zaradi 

tega skupščine samoupravnih in-

teresnih skupnosti, tako na druž-

benem. kakor na komunalno sta-

novanjskem področju že dolgo 

niso več mesto dogovarjanja 

med uporabniki in izvajalci, tem-

več prava bojišča, na katerih pa 

strokovnih podlag za odločanje 

nihče več ne upošteva. V svojem 

govoru je Drago Šulek nanizal 

vrsto konkretnih primerov s tega 

področja in med drugim predla-

gal, da bi morali sami lastniki 

stanovanj skrbneje nadzirati, ka-

ko stanovalci uporabljajo to veli-

ko družbeno bogastvo. Neizogib-

no pa bo potrebno, po dolgih le-

tih vlaganj izključno v stanovanj-

sko gradnjo, vložiti kakšen sta-

novanjski dinar tudi v vzdrževa-

nje in obnovo, danes tudi že 20 

in več let starih stanovanj. 

Ko je Drago Šulek opozarjal 

na te probleme, se je znova vrnil 

k dosedanji neustrezni politiki 

zaposlovanja, o kateri v občini v 

zadnjem času resnično veliko go-

vorimo. »Prepričan sem, da ne 

poslovodni organi in ne organi 

upravljanja v gospodarstvu zave-

stno in hote niso mogli voditi ta-

ko negativne politike,« je med 

drugim dejal, »če pa so jo vodile 

in jo že vedno vodijo tiste struk-

ture, ki so dolžne strokovno in 

operativno organizirati proizvod-

njo, pa tega ne znajo drugače, 

kakor z odpiranjem novih in no-

vih delovnih mest za desetine in 

stotine dela željnih nekvalificira-

nih delavcev iz najmanj razvitih 

predelov naše domovine. Naj še 

tako omalovažujemo delo nekva-

lificiranih delavcev, ne smemo 

pozabiti, da pri sedanji tehnolo-

giji vsi skupaj še kar dobro živi-

mo prav od trdega dela tisočev 

delavcev za tekočimi trakovi in 

na drugih enostavnih delih.« Se-

veda pa bo moralo priti do spre-

memb. Stotine parov rok bodo 

morale zamenjati avtomatizirane 

linije. S tem pa se bomo znašli 

vsi skupaj, še posebej pa prizade-

ti delavci, pred novimi problemi. 

Drago Šulek je pri tem poudaril, 

da to ni utopija prihodnjega sto-

letja. Ponekod je do tega že pri-

šlo. Tako je v termoelektrarni, v 

rudniku se že dogaja, v Gorenju 

naprej 
in še kje pa se bo zgodilo v nekaj 

letih. 

Drago Šulek je orisal še seda-

nji družbeni trenutek, nato pa se 

je obrnil h gostu, predsedniku 

predsedstva SR Slovenije Fran-

cetu Popitu z naslednjimi beseda-

mi: »V imenu nas vseh se vam za-

hvaljujem za izjemna prizadeva-

nja, da se na makronivoju, to se 

pravi v federaciji in republiki 

ustvarijo pogoji za svobodo razvo-

ja in svobodo samoupravnega 

odločanja, torej za vrednote, ki so, 

ne glede na narodnost, ne glede na 

stopnjo razvitosti ali druge razli-

ke, avtentični interes delavskega 

razreda socialistične Jugoslavije. 

Hkrati naj vam. tovariš predsed-

nik, izrečemo odločno podporo v 

nadaljnjem boju proti silam, ki 

vodijo našo družbo v smeri biro-

kratizacije, unitarizma in držav-

nega centralizma. Skupaj z vami 

zavračamo vsa podtikanja, da po-

skušamo Slovenci rušiti bratstvo 

in enotnost naših narodov in na-

rodnosti in upamo, da bo naša ob-

čina, v kateri živi tretjina prebi-

valeev neslovenske narodnosti, še 

; naprej živ dokaz sožitja med Ju-

goslovani, ne glede na narodnost 

ali svetovni nazor. Tak dokaz je 

tudi trajno in pristno sodelovanje 

s pobratenimi občinami iz drugih 

jugoslovanskih republik.« 

Drago Šulek je čestital vsem 

zbranim in preko njih tudi vsem 

občanom za praznik občine Vele-

nje, še posebej pa seveda vsem 

dobitnikom priznanj, ki j im jih je 

za tem izročil. V imenu dobitni-

kov priznanj, se je zahvalil Fra-

njo Korun. Izrekel je podporo 

vsem tistim, ki si prizadevajo 

najti pot iz sedanjega težkega po-

ložaja. Poudaril je, da bomo to 

lahko dosegli le enotni, takšni pa 

bomo, če bomo pripravljeni na 

konstruktiven dialog. Izrazil je 

prepričanje, da bomo uspeli, »si-

cer pa druge poti ni, drugače ne 

moremo in ne smemo razmišljati, 

storiti moramo vse, da potegnemo 

voz razvoja naprej.« 

Prisotne je v imenu delegacij 

pobratenih mest pozdravil pred-

sednik Skupščine občine Pucare-

vo Luka Pavlovič. Prenesel j im je 

iskrene čestitke veh pobratenih 

občin in izrazil zadovoljstvo nad 

uspehi, ki jih v občini dosegamo 

in nad zares zglednim in trdnim 

sodelovanjem pobratenih občin. 

Izrazil je prepričanje, da bomo 

tesno, bratsko sodelovali tudi v 

prihodnje. 

Priložnostni kulturni program 

je pripravil Mešani pevski zbor 

Centra srednjih šol, ki se je jav-

nosti tokrat prvič predstavil, ter 

mladinska skupina Gledališča 

pod Kozolcem iz Šmartnega ob 

Paki. 

Delegacije skupščine občine 

Velenje ter pobratenih občin pa 

so po slovesnosti položile vence 

k Titovemu in Kardeljevemu 

spomeniku ter k spomeniku 

Onemele puške. 

Podelili nagrade inovatorjem 
KDO S O N A G R A J E N -

CI? 

Nadaljevanje s l. strani) 

Na področju RAZVOJNO-

RAZISKOVALNE DEJAVNO-

STI je prvo nagrado prejela sku-

pina sedemindvajsetih delavcev 

Gorenja Gospodinjski aparati za 

»Dvojno vgradno pečico« — 

Alojz Barborič, Slavko Štor, Jan-

ko Koželjnik, Peter Kodre, Jože 

Lekše, Izidor Novak, Drago Ru-

tnik, Mirko Guček, Bojan Nara-

ločnik, Peter Pfeifer, Srečko Ši-

munkovič, Avgust Reberšak, Lud-

vik Arlič, Anton Tiršek, Tomo 

Novak, Vlado Krajcer, Božidar 

Ograjenšek, Leon Potisek. Vlado 

Rančigaj, Oskar Fučik, Vera Ro-

dič, Štefan Hojnik, Anton Brino-

všek, Borut Brinovšek, Borut Špa-

novič, Božena Jeršič in Andrej 

Florjane. 

2. nagrado — Srečko Pirih, mi-

lan Trampuš, Nadja Rebec, Bojan 

Felle in Vera Karner iz Gorenja 

Gospodinjski aparati za »Skrb 

za naše zeleno okolje z manjšo 

porabo pralnih sredstev v pral-

nih strojih Gorenje«. 

3. nagrado za »Hidravlično 

podporje 2 S-ESO 6, (sekcija) pa 

Vinko Grm in Bogomir Trebičnik 

iz Elektrostrojne opreme Vele-

nje. 

Posebno nagrado zaradi njene 

aktualnosti so prejeli avtorji Ru-

dolf Krnovšek, Anton Lah, Mar-

tin Ažman in Cveto Rogovnik iz 

Gorenja raziskave in razvoj za 

»Hlad i lno shrambo za napravo 

za ponovno uporabo odpadne 

toplote«. Posebna odlika te na-

prave je namreč v tem, da vso 

odpadno energijo zajame in z 

njo segreva sanitarno vodo, kar 

pomeni, da imamo brezplačno 

preskrbo tople vode. 

M N O Ž I Č N A INVENTI-

V N A D E J A V N O S T 

1. nagrada na področju množi-« 

čne inventivne dejavnosti je pri-

padala avtorjem delovne organi-

zacije Gorenje Gospodinjski 

aparati za »Rekonstrukcijo teh-

nološke opreme za toplotno izo-

liranje ohišij hladilno zamrzoval-

nih aparatov s poliuretansko^pe-

no« : Črtu Urbašku, Jožetu Žuč-

ku. Danilu Prazniku, Francu 

Bercku, Ivanu Funteku, Borisu 

Fabjanu, Stanetu Reharju, Viliju 

Drolcu, Vinku Mikeku, Bernardu 

Gorjancu, Juretu Vaupotu, Fran-

cu Vranjeku, Petru Kobalu in Mi-

lanu Brezovniku. 

Drugi nagradi so podelili dve: 

za »Sesalno napravo za odstra-

njevaje nakopičenega premogo-

vega prahu v jamah RLV »B 

TIP« so prejeli: Jože Rovšnik, 

Roman Kovač in Franc Dolar iz 

Rudnika lignita Velenje, za »Pri-

rezovalno progo S A R O N N 1 — 

»B« pa avtorja Anton Mandeljc 

in Zlatko Brežnik iz Gorenja 

Procesna oprema. 

Tudi 3. nagradi sta bili pode-

ljeni dve — za »Sistem za proiz-

vodnjo in uporabo težke pene z 

dodatkom bentonita za gašenje 

jamskih požarov in preventivno 

sanacijo požarno ogroženih de" 

lov jamskih prostorov« avtorjem 

Marjanu Hacetu, Avgustu Tergla-

vu, Jakobu Faktorju, Stanku Bar-

berju in Marjanu Pogorevcu iz 

Rudnika lignita Velenje. Za 

»Nastavljivo stolico« je tretjo 

nagrado prejel tudi Anton Klun 

iz G I P Vegrad. 

Na področju USTVARJALNOSTI 
DRUŠTEV IN POSAMEZNIKOV 
IZVEN OZD so podelili samo prvo 
nagrado. Za »Avtomatski pakirni 
stroj za vakuumsko pakiranje na kar-
ton« so jo prejeli njeni avtorji — Du-
šan Jevšnik, Branko Moličnik, Zdenko 
Sirca in Zvonko Zimic. 

Za USTVARJALNOST V SAMO-
STOJNEM OSEBNEM DELU pa si 
je prvo nagrado za »Napravo za etiki-
ranje in datumiranje« zaslužil Danilo 
Torej. 

NAJUSPEŠNEJŠA TEMELJNA 

Mira Zakošek 

ORGANIZACIJA ZDRUŽENEGA 
DELA na področju inventivne dejav-
nosti pa je bila temeljna organizacija 
Pralno Pomivalna tehnika Gorenja 
Gospodinjski aparati. 

Svečani podelitvi priznanj sta v pe-
tek v Rdeči dvorani prisostvovala tu-
di Gita Vončina članica Predsedstva 
Republiškega sveta Zveze sindikatov 
in Jože Jan predsednik Zveze izumite-
ljev Jugoslavije. M. Krstič-Planinc 

S petkove podelitve priznanj 
za najboljše dosežke na po-
dročju inventivne dejavnosti v 
letošnjem letu. Podelitve pri-
znanj sta se udeležila tudi Gi-
ta Vončina in Jože Jan. (Foto: 
B. Zakošek) 

Podelitev grba Franju Korunu. 

Med gosti je bil tudi predsednik predsedstva SR Slovenije France Popit 
(prvi z leve) 

Med slavnostnim zasedanjem 

Delegacije skupščine občine in pobratenih občin so položile vence k Ti-

tovemu in Kardeljevemu spomeniku ter k spomeniku Onemele puške 
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Delavska univerza Titovo Velenje 

Zakaj ni zanimanja za osnovnošol-
sko izobraževanje odraslih? 

Učiteljica Gizela Strnad — inovatorka leta 

Z novim šolskim letom so se 

odprla tudi vrata Delavske uni-

verze Titovo Velenje, ki je seve-

da spet pripravila bogat in obse-

žen program različnih izobraže-

valnih oblik za odrasle. Za ures-

ničevanje tega programa skrbi 

šestčlanski kolektiv, od katerih 

so trije tehnični in trije strokov ni 

delavci. O letošnjem programu 

smo se pogovarjali z direktorjem 

omenjene ustanove Jožetom 

Groznikom. 

Delavska univerza Titovo Vele-

nje ima pomembne naloge na po-

dročju družbeno političnega izo-

braževanja, ki ga pripravljate v 

sodelovanju z družbeno politični-

mi organizacijami, samoupravni-

mi organi in drugimi. 

J O Ž E G R O Z N I K : »Pripra-

vljamo različne izobraževalne 

oblike za samoupravno in druž-

beno politično delovanje v vseh 

okoljih, izobraževalne oblike za 

področje splošne ljudske obram-

be in družbene samozaščite. Izo-

braževalne programe pripravlja-

mo v sodelovanju z družbeno po-

litičnimi organizacijami in drugi-

mi. Povsem jih prilagodimo po-

trebam naročnikov. V celoti za to 

področje našega delovanja še ni-

mamo izdelanega programa, saj 

ga sproti dopolnjujemo, precej 

izobraževalnih oblik pa že ima-

mo dogovorjenih. Tako bomo 

med drugim za potrebe sindikata 

izvedli sindikalno politično šolo 

ter dva seminarja za člane izvršil-

nih odborov osnovnih organiza-

cij ZSS. Načrtujemo še seminar-

je za predsednike in člane samo-

upravnih delavskih kontrol in 

predsednike delavskih svetov. Za 

potrebe S Z D L bomo pripravili 

15 seminarjev za delegate iz or-

ganizacij združenega dela in 10 

seminarjev za delegate iz krajev -

nih skupnosti. Načrtujemo pa še 

približno 25 drugih izobraževal-

nih oblik. Tematika je v glavnem 

že določena, pripravili pa bomo 

še številne druge, za katere se bo-

do pokazale potrebe med le-

tom.« 

Mnoga izobraževanja je potreb-

no periodično obnavljati. Tudi ta 

imate v svojem programu. 

J O Ž E G R O Z N I K : »Obsežno 

področje našega dela, so izobra-

ževalne oblike, ki j ih nalaga za-

konodaja. To so predvsem tečaji 

s področja varstva pri delu in te-

čaji za pridobitev osnovnega 

znanja o higieni živil in posebni 

higieni za osebe zaposlene v pro-

izvodnji ali v prometu z živili. 

Po naši oceni, pa tudi po oceni 

drugih, imamo zelo dobro orga-

nizirana izobraževanja s področ-

ja varstva pri delu. Z oblikova-

njem več kol 40 programov smo 

dosegli, da lahko vsakemu delov-

nemu pdoročju posredujemo 

prav tista znanja, ki so mu po-

trebna. V letošnjem letu bomo, 

kot predvidevamo, pripravili od 

70 do 80 tečajev s področja var-

stva pri delu in okoli 10 tečajev 

higienskega minimuma.« 

Pa še ob enem izobraževanju se 

je vsekakor potrebno ustaviti. Na 

delavski univerzi je mogoče prido-

bili tudi manjkajočo strokovno 

izobrazbo — se izobraževati ob 

delu. 

J O Ž E G R O Z N I K : »Tovrstno 

izobraževanje organiziramo v so-

J o ž e G ro zn i k 

delovanju z matičnimi šolami, 

cilj pa je zadovoljiti potrebe 

združenega dela po posameznih 

poklicih. 

V tem šolskem letu organizira-

mo skrajšani program vožnje 

motornega vozila v cestno pro-

metni usmeritvi za poklic vozni-

ka (matična šola Srednja šola 

Borisa Kidriča Celje). Vpisali 

smo prvi razred usmerjenega izo-

braževanja programa poslovno 

finančna in trgovinska dejavnost 

za poklic ekonomsko komercial-

ni tehnik. Za poklic ekonomske-

ga tehnika pa letos izobražujemo 

v 2., 5. in 4. letniku. Pripravljamo 

pa tudi program za trgovinske 

poslovodje. Vse te šole so enote 

srednje šole Edvarda Kardelja 

Slovenj Gradec.« 

Vaše pomembno poslanstvo je 

tudi organizacija osnovnošolskega 

izobraževanja za občane, ki nima-

jo končane osnovne šole. Teh v ob-

čini ni malo, pa vendar za to izo-

braževanje pretekla leta ni bilo 

veliko zanimanja. 

J O Ž E G R O Z N I K : »Ena iz 

med nalog, ki naj bi io opravljala 

Delavska univerza je seveda os-

novno izobraževanje odraslih. 

Mi smo ga neprekinjeno izvajali 

vse od ustanovitve Delavske uni-

verze. torej od leta 1954. Letos 

pa se bo. kot kaže, prvič zgodilo, 

da tega izobraževanja ne bomo 

organizirali, saj se je do konca 

razpisnega roka prijavilo le 12 

kandidatov. Ce vemo, da je števi-

lo tistih delavcev in občanov na-

še občine, ki nimajo popolne os-

novne izobrazbe še zelo veliko, 

po enih ocenah celo preko 3 000, 

je izpad tega izobražev anja prav-

zaprav tudi političen problem, 

saj je naravnost nedoumljivo, da 

ob deklariranem pomenu znanja-

kot izhoda iz družbene krize, ko 

prehajamo v informacijsko druž-

bo in se moramo kvalitetno 

vključevati v delovanje našega 

družbeno političnega sistema, ni 

bila ustvarjena ustrezna klima za 

pridobitev manjkajoče temeljne 

izobrazbe. Po mojem je v veliki 

meri izostala funkcija subjektiv-

nih sil. Vsekakor smo na Delav-

ski univerzi zelo nezadovoljni za-

radi izpada tega izobraževanja, 

saj smo tako kot učitelji na osno-

vni šoli Mihe Pintarja Toleda, ki 

so izvajali pouk,-iz leta v leto 

opazovali izredno pozitivne 

učinke, ki so bili vidni pri udele-

žencih te šole. Res škoda.« 

Za občane pa je velikega pome-
na tudi takoimenovano splošno 
izobraževanje. 

J O Ž E G R O Z N I K : »Na tem 

področju bomo pripravili tečaje 

za skladiščne delavce ter dvesto-

urni tečaj strojepisja. Zelo mno-

žični pa bodo tudi letos tečaji ši-

vanja in krojenja, kjer bomo po-

leg petih osnovnih tečajev orga-

nizirali tudi sedem ali osem na-

daljevalnih. Veliko zanimanja je 

tudi za jezikovne tečaje. Začetne 

in nadaljevalne bomo organizira-

li iz angleškega in nemškega jezi-

ka. Zelo zadovoljni smo letos s 

številom prijav za tečaj sloven-

skega jezika, ki je namenjen de-

lavcem i/ drugih jezikovnih po-

dročij Jugoslavije. Prijav je do-

volj za močno skupino, prejšnja 

leta pa j ih je bilo le toliko,, da 

smo to izobraževalno Obliko 

stežka" »ohranjali pri življenju«. 

Organizirali pa bomo še tečaje 
strojnega pletenja, gospodinjstva 
in kuhanja, letos prvič pa načrtu-
jemo še tečaj avtogenega trenin-
ga, za katerega je evidentiran v e-
lik interes.« 

Direktor delavske univerze Jo-

že Groznik poudarja, da se bodo 

poleg navedenih izobraževalnih 

oblik v okviru kadrovskih in pro-

storskih možnosti odzivali na po-

bude do katerih bo prihajalo 

med izobraževalno sezono. Tu še 

posebej računajo na izobraževal-

ne službe organizacij združenega 

dela. s katerimi i/ leta v leto tes-

neje sodelujejo, kar pa seveda 

kaže na to, da se je velenjska de-

lavska univerza povsem zadovo-

ljivo vklopila v izobraževalna 

prizadevanja celotnega združe-

nega dela naše občine. 

Mira Zakošek 

Delegatska vprašanja in odgovori 
Odgovor na 2. del delegatskega 

vprašanja konference delegacij 
RLV v zvezi s tovornim prometom 
skozi mesto Titovo Velenje 

Komite za PGVO se je ves čas, 

že pred zaprtjem cestnega preho-

da čez železnico v Pesjem, zave-

dal, da bo z zaprtjem prehoda 

prišlo do prometa težkih tovor-

njakov skozi ožje središče mesta 

in s tem do uničenja cestnih pro-

metnic, ki niso izgrajene za tako 

težke obremenitve. 

RE K D O RLV je na podlagi 

republiškega gradbenega dovo-

ljenja prišel z izgradnjo klasirni-

ce in s tem zaprl cestni prehod v 

Pesju, ne glede na to, da ga je 

naš Komite za PGVO večkrat 

opozoril na predmetno proble-

matiko in vztrajal pri predhodni 

izgradnji novega podvoza v Pe-

sju pri RTP ali pri usposobitvi 

podvoza v Prelogah. 

Čud imo se, kako je lahko prav 

delegacija RLV postavila takšno 

delegatsko vprašanje, saj bi prav 

ona morala biti seznanjena z 

vzroki in povzročitelji takšne si-

tuacije. 

Problem bo rešen šele, ko bo 

izgrajen nov že omenjen podvoz 

pod železnico mimo RTP v Pe-

sju, katerega izgradnja je predvi-

dena v tem srednjeročnem ob-

dobju. 

Predsednik komiteja za 

planiranje, gospodarstvo 

in varstvo okolja Jože 

M R A Z , ing. stroj. s. r. 

Na postavljeno delegatsko 

vprašanje delegatov iz RLV, »da 

se končno vendarle naredi nekaj 

za to, da bi površine, ki izključu-

jejo vsakršen promet v centru na-

šega občinskega središča — tu 

imamo v mislih zlasti Titov trg in 

Trg mladosti — dejansko postale 

površine za izključno uporabo 

pešcev. Obe omenjeni površini pa 

sedaj predstavljata zelo pogosto 

preizkusni poligon (zlasti) za 

mlajše kolesarje in motoriste 

(lastnike kolesa z motorjem)«, da-

jemo naslednje pojasnilo: 

Titov trg in Trg mladosti sta 

resnično zelo problematični po-

vršini ki sta namenjeni peošcem, 

uporabljajo jih pa tudi kolesarji 

in vozniki koles z motorjem. Po-

staja milice je že večkrat doslej 

na raznih forumih, pa tudi v le-

tnih poročilih in obvestilih v 

sredstvih javnega obveščanja, 

opozarjala na ta problem, ven-

dar do sedaj ni bilo uspeha. Nas-

protno, čedalje večje tistih, ki te 

površine uporabljajo za razne 

prevoze, celo do te stopnje, da 

ogrožajo pešce. Da bi to proble-

matiko zmanjšali ali celo odpra-

vili, je postaja milice že predla-

gala, da bi glavno pobudo za 

vzdrževanje reda prevzela kraje-

vna skupnost v smislu izvajanja 

nalog družbene samozaščite oz. 

je to naloga slehernega občana. 

To pomeni, da so glavni pobud-

niki za ureditev stanja tisti, čigar 

otroci se vozijo po površinah, ki 

so namenjena le pešcem. 

Nadalje je problematična tudi 

vožnja koles z motorjem brez 

ustreznega potrdila o znanju 

prometnih predpisov, ki je prete-

žno prisotna pri otrocih in mla-

doletnikih. Ta kategorija udele-

žencev v prometu pa ni prisotna 

le na Titovem trgu in Trgu mla-

dosti, ampak na širšem območju 

Titovega Velenja in Šoštanja. 

Ker opozorila in predlogi ne 

zaležejo, ampak starši v čedalje 

večjem številu otrokom in mla-

doletnikom kupujejo kolesa z 

motorjem in nato dovoljujejo 

vožnjo po cesti ali površinah na-

menjenim pešcem, bodo milični-

ki PM Titovo Velenje še dosled-

neje represivno ukrepali. Poleg 

predloga za uvedbo postopka o 

prekršku zoper mladoletnika, bo-

mo predlagali uvedbo postopka 

tudi zoper starše. S takšnimi re-

presivnimi ukrepi želimo opozo-

riti starše, da se pri nakupu koles 

z motorjem tudi vprašajo ali je 

primerno, da se sin ali hčerka vo-

zita z vozilom, ki v vsakem tre-

nutku pomeni nevarnost za nji-

hovo zdravje in življenje pa tudi 

varnost drugih udeležencev v 

prometu. 

Da naše usmeritve podkrepi-

mo naj navedemo, da smo v prvi 

polovici leta 1987 zoper voznike 

koles z motorjem podali 260 

predlogov za uvedbo postopka 

pri sodniku za prekrške (lani 38), 

da je podanih 94 predlogov zo-

per voznike motornih koles (lani 

23), 9 predlogov zoper kolesarje 

Tovarišica, rad te imam! 
Srečni otroci, ki imajo takšno 

učiteljico, kot je Gizela Sternad, 

»elementarka« iz osnovne šole 

bratov Mravljakov v Titovem Ve-

lenju. Ko sva se pogovarjali, po-

govarjali pa sva se zato, ker je v 

ponedeljek v Ljubljani iz rok 

Staneta Graha, direktorja RTV 

Ljubljana prejela priznanje in 

naslov inovatorja leta, mi je bilo 

jasno, zakaj njeni prvošolčki no-

čejo iz šole domov še potem, ko 

je pouka že zdavnaj konec. »Kaj , 

domov že?« sprašujejo, ko se za-

topijo v igro, s pomočjo katere se 

učijo, ne da bi sami vedeli za to. 

Saj pozabijo celo, da so v čisto ta 

pravi šoli. Tu in tam pa morda 

razmišljajo, le kaj j im je hotel 

povedati kakšen starejši z bese-

dami: »Čakaj , boš že videl, ko 

boš v šoli . . . « Takšne »grožnje« 

pri takšnih tovarišicah, kot je Gi-

zela Sternad sploh ne »vžgejo 

več«. Didaktične igrače, ki jih je 

doslej izdelovala sama, zdaj pa 

se z njimi ukvarja po njenih 

predlogih tudi Aero, so osvojile 

otroke. Želeti je, da bi osvojile 

tudi učitelje širom po Sloveniji. 

»Da l j časa že poučujem prvi ra-

zred, kamor prihajajo različni 

otroci, tudi takšni z manjšimi spo-

sobnostmi. O b njih sem začela 

razmišljati, kako jim pomagati. 

Tudi te je treba opismenit, jim da-

ti znanje tako kot drugim, čeprav 

težje dojemajo. Želja, da bi uspe-

vali, in da bi bil za vse prehod iz 

vrtca v šolo lažji me je vodila do 

tega, da igro podaljšamo tudi v 

začetno šolanje. Gre za didakti-

čne igre. O b njih se otroci učijo. 

Če pa sem hotela delati tako, po-

tem sem si morala igre izmisliti 
sama in izdelati tudi didaktične 
igrače, ki jih na trgu ni,« je pripo-
vedovala. 

Otroci ob didaktičnih igrah 

uspešneje opravljajo naloge, dalj 

časa so pripravljeni svojo pozor-

nost osredotočiti na določeno 

dejavnost, aktivni so, pa tudi 

utrudijo se ne tako hitro. Delajo 

lahko v skupinah, dvojicah ali 

posamezno. Vsak otrok pa pride 

»na svoj račun«. Ob lastnem 

uspehu gradi naprej, tako tisti, ki 

je manj kot tisti, ki je bolj sposo-

ben, bolj dojemljiv. 

Morda je bil, morda pa tudi 

ne, mejnik obisk Osjeka. »Za 

obisk Osjeka, kjer smo si ogledali 

osnovnošolski model integrirane-

ga pouka, me je izbral tovariš 

Prah. Odšla sem skupaj z Vido 

Bukovac, svetovalko s celjskega 

Zavoda za šolstvo, ki me je ves čas 

spodbujala. Da je to, kar delam 

nekaj čudovitega, je večkrat rekla. 

Ta obisk pa mi je bil resnična po-

trditev. Sama sem se lahko prepri-

čala, da je to, kar počnem, res ti-

sto pravo, da sem na pravi poti.« 

V njenem razredu so učenci 

pri pouku sproščeni, vzdušje je 

vedro, tovarišica j im je prijatelji-

ca. Pa zanimivo je. Vedno je kaj 

novega metode dela, pripo-

močki, tudi prostor. Včasih so na 

tleh, na blazinah. Klopi so ob ra-

zličnih didaktičnih igrah različno 

postavljene . . . 

Zadovoljni otroci pa so sreča, 

ki je nepopisna, ki je nekaj naj-

lepšega. »Tovarišica rad te imam. 

Tovarišica, ti najlepše rišeš. Tova-

rišica . . . « Vsak dan so listki s 

takšno in drugačno vsebino na 

njeni mizi. Ali pa risbica, ki jo je 

še nev ešča roka z ljubeznijo nari-

sala svoji tovarišici. 

Spet sva se povrnili k didakti-

čnim igram. »Otroci z njimi kre-

pijo svojo notranjo motivacijo. Ne 

tekmujejo več z drugimi, ampak 

sami s seboj. Veselijo se dela, uče-

nja. Nagrajujejo svoje znanje, 

spretnost. . . Nagrada za uspešno 

opravljeno nalogo mu je nova, 

zahtevnejša naloga, ki jo z vese-

ljem sprejema. In zaradi tega so 

srečnejši in uspešnejši.« 

Njene didaktične igrače. Veli-

ko bi lahko napisali o njih. Naj-

bolj ponosna pa je na Palčka 

vseznalčka, igro, ki je kot pravi, 

njen največji zaklad. Ob tej di-

daktični igri se lahko otroci igra-

jo vse. Za njeno sestavo je upora-

bila čez 600 slik, ki jih je narisala 

sama. Ko se učijo recimo o kul-

turnem vedenju jih Palček vse-

znalček uči. kaj je prav in kaj na-

robe. Ali pa Polžek, Matematični 

šopek. Barvni trakovi. Sestavi 

me. Veselo na delo, Domino, 

Gosenica. Kača, Besedne izpol-

njevalke . . . 

»Nič velikega niso ljudje dose-

gli brez navdušenja,« Tako pravi 

stara ljudska modrost. Gizela 

Sternad jo pozna. Še več. Znala 

jo je prenesti na svoje prvošolč-

ke. Jim pričarati navdušenje. Jim 

izdelati osnovo za to. O. ko bi bi-

lo še več takšnih tovarišic. Ne bi 

se nam bilo treba bati za znanje, 

za prihodnost . . . 

Milena Krstič-Planinc 

Gizela Sternad med svojimi osnovnošolčki. (Foto: B. M.) 

(lani I) itd. Poleg podanih pred-

logov za postopek je bilo izreče-

nih tudi ogromno mandatnih ka-

zni. V postopek pa smo predla-

gali tudi 20 staršev, lansko leto 

ni bil predlagan nihče. 

K O M A N D I R POSTAJE 

M I L I C E Inšpektor 1. 

razreda Franc Krapše 

Na delegatsko vprašanje o po-

žarni varnosti na Kardeljevem tr-

gu dajemo naslednji odgovor: 

Plošča nad pokritimi parkirišči 
na Kardeljevem trgu je dimen-
zionirana samo na promet za 
pešce, torej Vozila ne bi smela 
voziti po ploščadi. Vsekakor pa 
je celotna ploščad, kakor tudi 
stolpnice ob njej, zgrajena v skla-
du z požarnovarnostnimi predpi-
si. 

Sami objekti imajo poleg glav-

nega tudi požarno stopnišče za 

reševanje ljudi, etaže so ločene s 

požarnimi vrati, v objektih in iz-

ven njih je hidrantno omrežje. 

Dostop gasilskih avtomobilov 
je možen do samih objektov s 
treh strani (ceste, zelenice). 

K dovoljenju za graditev sta-

novanjskih objektov kakor tudi 

pokritih parkirišč je bilo izdano 

požarnovarnostno soglasje. 

Tako soglasje je bilo izdano 

tudi k uporabnim dovoljenjem 

za te objekte potem, ko je komi-

sija za tehnični pregled na kraju 

samem pregledala zgrajene ob-

jekte. 

Direktor Zavoda za 

urbanizem Venčeslav 

Svoljšak, dipl. ing. gr. 

Na delegatsko vprašanje: »Kdo 
je zadolžen, da odstrani razne 
nevmesne napise, ki se pojavijo po 
Velenju? Smatramo, da bi to mo-
ralo biti hitreje opravljeno«, spo-
ročamo naslednje ugotovitve. 

Zakon o prekrških zoper javni 

red in mir (Ur. list SRS, št. 

16/74) v svojem 5. poglavju 

»Napisi na zgradbah« (7. člen) 

določa, da je prepovedano pisati 

ali risati po fasadah zgradb, 

ograjah in na drugem javnosti 

dostopnem kraju nespodobne ali 

neprimerne napise, izreke, gesla, 

risbe in podobno, kar žali javno 

moralo ali narodno ali politično 

zavest občanov. 

Poleg te prepovedi pa je v 

istem členu določena tudi obvez-

nost, ki govori, da je lastnik, na-

jemnik ali oseba, ki je v poslovni 

stavbi ali stanovanjski hiši v 

družbeni lastnini, odgovorna za 

red in čistočo, mora skrbeti, da 

se odstranijo z zidu in ograj pre-

povedani napisi. Prav tako mora-

jo skrbeti, da so hišne table in 

drugi napisi na zgradbi čisti in 

da ne kvarijo podobe kraja ozi-

roma okolice. 

Neupoštevanje tako prvega 

kot drugega odstavka je sankcio-

nirano v 10. 11. in 12. členu Za-

kona o prekrških zoper javni red 

in mir. 

Tudi Odlok o javnem redu in 

miru v občini Velenje (Ur. vest-

nik občine Velenje št. 5/84) v 

svojem 19. členu določa, da last-

niki oziroma upravljalci zgradb 

morajo le-te vzdrževati v primer-

nem stanju tako, da ne kvarijo 

zunanjega videze kraja. 

Lastniki oziroma upravljalci 

stanovanjskih in drugih stavb 

morajo skrbeti za ureditev okolja 

v skladu s predpisi in z navodili 

pristojnega upravnega organa za 

gradbene in komunalne zadeve. 

Lastniki in upravljalci dvorišč, 

vrtov in ostalih zemljišč ter ograj 

in živih mej, morajo skrbeti, da 

so taka zemljišča očiščena in ure-

jena, ograje in žive meje pa pri-

merno vzdrževane. 

Iz prej navedenega sledi, da so 

zadolženi za odstranitev raznih 

neprimernih ali prepovedanih 

napisov, izrekov, gesel, risb in 

podobno, ki žali javno moralo 

ali narodno ali politično zavest 

občanov, lastniki oz. upravljalci 

stanovanjskih hiš in drugih ob-

jektov v zasebni ali družbeni la-

sti. Tako fasade, ograje in notra-

njost stanovanjskih zgradb in 

blokov, čistijo in vzdržujejo hišni 

sveti, pri zasebnikih lastniki sa-

mi, na ostalih komunaln ih objek-

tih pa komunalna organizacija, 

ki je odgovorna za njihovo ureje-

nost in vzdrževanje. Vsak tudi 

nosi stroške odstranjevanja ne-

primernih in prepovedanih napi-

sov, razen v primeru, ko je ugo-

tovljen kršitelj, ker se stroški lah-

ko izterjajo. 

Razna pisanja in risanja, ki ža-

lijo javne.moralo ali narodno ali 

politično zavest občanov, so pre-

krški težjega značaja, zato je PM 

Titovo Velenje zainteresirana, da 

občani prijavijo pisce še predno 

je tako pisanje in risanje zbrisa-

no. 

K O M A N D I R POSTAJE 

M I L I C E Inšpektor I. ra-

zreda 

Franc Krapše 
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Zavod za urbanizem Velenje 

15 let uspešnega dela 
Začetki te delovne organizaci-

je. v kateri je danes zaposlenih 

nekaj več kot 40 delavcev, več 

kot polovica jih ima visoko in vi-

šjo izobrazbo (pa tudi magiste-

rij), segajo v leto 1972, ko je bila 

oblikovana samostojna delovna 

organizacija, ki naj bi delala 

predvsem na področju urejanja 

prostora in opravljala še druga 

strokovna opravila za sklad 

stavbnih zemljišč, registrirani pa 

so bili tudi za projektiranje. V 

teh petnajstih letih so se delavci 

tega kolektiva pogosto veselili 

ob uspehih, ki so j ih dosegali, bi-

li pa so tudi težki časi, saj je nji-

hova dejavnost neposredno po-

vezana z investicijskimi vlaganji. 

Vsaka omejitev na tem področju 

se odrazi tudi pri njihovem delu. 

»V teh 15. letih smo prav gotovo 

veliko naredili,« pravi direktor 

Venčeslav Svoljšak, »predvsem pa 

mislim, da je najbolj važno to, če 

smo z našim strokovnim delom 

pripomogli, da so prostorske 

odločitve oziroma posegi v prosto-

ru bili bolj pretehtani, dovolj pre-

mišljeni. Ze s tem smo prihranili 

družbi velika sredstva.« 

Danes opravlja Zavod za ur-

banizem predvsem dela na po-

dročju urejanja prostora, varstva 

okolja, projektirajo nizke grad-

nje, izvajajo inženiring posle, vse 

bolj pa se uveljavljajo tudi na 

raziskovalnem področju. Ravno 

v letošnjem jubilejnem letu so 

zabeležili na tem področju po-

memben uspeh, saj so se registri-

rali (to je druga organizacija 

združenega dela v Šaleški dolini) 

kot raziskovalna enota. Za to so 

se odločili iz več razlogov. To je 

bilo med drugim priporočilo ob-

činske skupščine in njenih priza-

devanj, da morajo naše odločitve 

temeljiti na znanju, stroki. Nji-

hova raziskovalna enota je prav 

gotovo pomemben prispevek k 

takšnemu načinu dela. Usposo-

bljenih imajo 7 raziskovalcev in 

sicer predvsem za področje eko-

logije, pa tudi za ekonomsko po-

dročje. Največ se ukvarjajo z lo-

gistiko, transportnimi sistemi, 

skladiščenjem . . . Še posebej raz-

veseljivo je, da dela njihova razi-

skovalna enota že v prvem letu 

svojega delovanja tudi za potre-

be republiške raziskovalne skup-

nosti. Na tak način dobivajo 

strokovnjaki Zavoda za urbani-

zem dodatna znanja, ki j ih za re-

publiško raziskovalno skupnosl 

namenja naše združeno delo. 

Z organizacijo takšne razisko-

valne enote pa Zavod za urbani-

zem tudi lažje premošča občasne 

krize, ki jih pogojuje zmanjšanje 

naložb. 

Vseeno pa je seveda njihova 

osnovna dejavnost še vedno ur-

banistična. Direktor Venčaslav 

Svoljšak pravi, da je letošnje leto 

prelomno na tem področju. Po 

sprejetju srednjeročnih družbe-

nih planov in planov izvršnega 

sveta za pripravo prostorskih iz-

vedbenih aktov, so se temeljito 

lotili dela in pripravili letos že 

vrsto urbanističnih dokumentov. 

Pa se tokrat osredotočimo na ti-

ste, ki so v tem času še v pripravi. 

Dva zelo pomembna prostorska 

dokumenta bodo urbanistične 

zasnove mest Titovega Velenja in 

Šoštanja, krajinske zasnove 

ugrezninskega polja — ti nalogi 

sta dolgoročnejši in ju bodo iz-

delovali dve leti. Za občane pa je 

prav gotovo najbolj zanimiv ure-

ditveni načrt mesta Titovo Vele-

nje. To je dokument, ki ga pogre-

šamo že dvajset let. Po tem načr-

tu bomo mesto obnovili, dozidali 

in tako pripomogli, da se bo sta-

novanjski standard tudi v tistih 

starejših objektih izboljšal. Pri-

pravljajo pa še nekaj konkretnih 

izvedbenih prostorskih aktov. To 

je na primer zazidalni načrt 

Ml in , kjer bo kombinirana stano-

vanjska in poslovna soseska, pa 

zazidalni načrt Selo, Trebuša, 

obrtna cona v Paki (takšno loka-

cijo smo v občini dolgo pogreša-

li), pripravljajo še zazidalni načrt 

za industrijsko cono Nivoja, za-

zidalni načrt obrtne cone v Stari 

vasi ter ureditveni načrt okolice 

Centra srednjih šol. Tu pa je še 

cel kup prostorskih ureditvenih 

pogojev, to so načrti, ki j ih po 

novem urbanističnem zakonu iz-

delujejo za vsa tista območja, ki 

so redkeje naseljena in ni potreb-

no sprejemati zazidalnih načr-

tov. Takšne načrte pripravljajo 

za Lokovico, Podkraj, Kavče, 

Ravne, Gaberke, Škale, Hrasto-

vec, Šentilj, Laze, Ložnico, To-

polšico, Lajše ter za območje 

enodružinskih hiš v krajevni 

skupnosti Šmartno. 

Mira Zakošek 

H 

Prodaja na tuje 
V obdobju januar—september 

1987 so Gorenjeve delovne orga-

nizacije izvozile za 111,089.000 

dolarjev izdelkov, od tega skoraj 

96 odstotkov oziroma za 

106,251.000 dolarjev na trge s 

konvertibilnimi valutami. Gore-

nje je v primerjavi s prvimi deve-

timi meseci 1986 do konca sep-

tembra letos povečalo konverti-

bilno prodajo na tuje za 14%, 

stopnja pokritja konvertibilnega 

uvoza z izvozom pa je znašala po 

prvih letošnjih devetih mesecih 

127%. 

In še podatek o izvoznih do-

sežkih Gorenja Gospodinjski 

aparati, največje delovne organi-

zacije poslovnega sistema Gore-

nje in tudi njegove največje iz-

voznice: prejšnji mesec so izvozi-

li za 10,201.000 dolarjev izdelkov 

(vse na tuje konvertibilne trge), 

devetmesečni izvoz pa znaša 

77,618.000 dolarjev; dobrih 95 % 

oziroma 73,956.000 dolarjev pa 

so iztržili na konvertibilnih trgih. 

Omen imo še, da letošnja rast 

izvoza, posebej na tehnološko 

najzahtevnejše tuje trge kaže, da 

v Gorenju dobro uresničujejo 

eno od dolgoročnih razvojnih 

komponent tega poslovnega si-

stema, to je vključevanje v med-

narodno delitev dela. 

Prodaja strešnih oken v ZRN 
V nazarskem Gorenju Gl in do-

segajo pomembne uspehe pri 

prestrukturiranju proizvodnega 

programa in spreminjanja sesta-

ve izvoza. Zadnj i dosežek tovrst-

nih prizadevanj je strešno okno. 

Izdelovati so j ih začeli marca le-

tos, računajo pa, da bodo letos 

izdelali okrog 10.000 strešnih 

oken, zastekljenih z ravnim ter-

moizolacijskim steklom oziroma 

z dvoplastno kupolo iz akrilnega 

stekla. Večino letos izdelanih 

strešnih oken bodo prodali na 

tuje. 

Strešna okna bodo tudi v pri-

hodnje eden od pomembnih iz-

voznih izdelkov Gorenja Gl in. 

Že doslej sklenjenim pogodbam 

za prodajo te proizvodne novosti 

na tuje se je te dni pridružila no-

va. Z enim od partnerjev v Zve-

zni republiki Nemčij i so podpi-

sali pogodbo o 10-letnem sodelo-

vanju. Samo v naslednjih treh le-

tih mu bodo prodali najmanj 

60.000 strešnih oken, od tega leta 

1990 okrog 30.000. 

Posodobitev nameščanja žičnega seta 
V vseh temeljnih organizacijah 

združenega dela Gorenja Gospodinj-
ski aparati si prizadevajo, da bi iz-
boljšali pogoje dela zaposlenih, tudi z 
ureditvijo delovnih mest. 

Zadnji dosežek tovrstnih prizade-
vanj v tozdu Pralno pomivalna tehni-
ka Gorenja Gospodinjski aparati je 
posodobitev nameščanja žičnega seta 
na programator pralnega stroja. To 
delo opravljajo zdaj s pnevmatskimi 
ključi; pnevmatske ročne strojčke so 

uvozili, ustrezne ključe zanje pa so iz-
delali v Gorenju Gospodinjski apara-
ti. 

Hkrati s posodobitvijo nameščanja 
žičnega seta na programato"r pralnega 
stroja pa so v predmontažnem in ži-
čnem oddelku tozda Pralno pomival-
na tehnika Gorenje Gospodinjski 
aparati na novo uredili tudi delovna 
mesta delavk. Zadnje novosti so, kot 
ugotavljajo, zvišale kakovost opra-
vljenega dela. 

Elektrokovinarska oprema 

Ob devetmesečju 
brez izgube 

Pet mesecev je minilo kar so zbori občinske skupščine izre-
kli za delovno organizacijo Elektrokovinarska oprema ukrep 
družbenega varstva. Začasni kolegijski poslovodni organ je imel 
v tem času težko delo. Temeljito je bilo treba pretresti stanje v 
tem delovnem okolju, vložiti velike napore v povečanje proizvod-
nje ter pristopiti k izdelavi sanacijskega programa. 

Kolektiv Elektrokovinarske 

opreme je vložil zares velike na-

pore v povečanje proivzvodnje, 

saj j im jo je uspelo realno od 

aprila dvigniti za 35 odstotkov, 

nominalno pa celo za 65 odsto-

tkov. Produktivnost (brez upo-

števanja nadurnega dela) so po-

večali za 20 odstotkov. Močno 

so, kljub zapiranju trga, povečali 

tudi prodajo. Medtem ko so prve 

štiri mesece prodajali poprečno 

za 910 milijonov dinarjev izdel-

kov mesečno, so j ih v zadnjih 

mesecih poprečno za 1,55 mili-

jarde, v mesecu septembru pa ce-

lo za okoli 1,9 milijarde dinarjev. 

Pri tej visoki prodaji je vsekakor 

treba upoštevati vpliv višjih cen, 

vendar je kljub temu prodaja re-

alno narastla in sicer za okoli 25 

odstotkov. 

Velika prizadevanja so že rodi-

la sadove tudi na področju med-

narodne menjave. V prvih štirih 

mesecih so na tuje prodali za 

okoli 200 tisoč dolarjev izdelkov, 

v zadnjih petih mesecih pa za 

okoli 800 tisoč dolarjev, kar je 

seveda izredno veliko povečanje. 

V strukturi njihove prodaje se je 

tako prodaja na tuje povečala od 

4,8 odstotkov na 5,5 odstotka. 

Močno so v tem času zmanjša-

li tudi zaloge in sicer so te skup-

no upadle kar za 11 odstotkov. 

Nekoliko manj razveseljiv je po-

datek, da so se zmanjšale pred-

vsem zaloge repromateriala in 

polizdelkov in sicer kar za 50 od-

stotkov. 

Ob tem pa je treba povedati, 

da so odkrili zaradi malomarne-

ga poslovanja v preteklosti kar 

za 210 milijonov dinarjev nepo-

kritih zalog, kar seveda pomeni 

dodatno izgubo oziroma obre-

menitev dohodka. 

Zadolženost se je v tem delov-

nem okolju v tem času nominal-

no sicer nekoliko povečala, real-

no pa precej upadla kar seveda 

pomeni večjo f inančno samostoj-

nost tega delovnega kolektiva. Še 

vedno pa imajo strahovite pro-

bleme z likvidnostjo. To seveda 

ni čudno, saj so močno povečali 

proizvodnjo, kar je zahtevalo ve-

lika finančna sredstva, na drugi 

strani pa se otepajo z veliko fi-

nančno nedisciplino na jugoslo-

vanskem trgu. Tako imajo na pri-

mer kar za okoli milijardo dinar-

jev zapadlih neporavnanih ob-

veznosti, ki j ih kljub prizadeva-

nju, tožbam, osebnim kontak-

tom, še niso uspeli izterjati. 

Ob uvedbi ukrepa družbenega 

varstva je bilo v delovni organi-

zaciji Elektrokovinarska oprema 

zaposlenih 933 delavcev. V zad-

njih mesecih je odšlo 71 delav-

cev, na novo pa so zaposlili 49 

štipendistov oziroma tistih delav-

cev, ki so bili na odsluženju voja-

škega roka. Ustreznejšemu zapo-

slovanju namenjajo v tem kole-

ktivu zares veliko pozornosti, saj 

štipendirajo kar 122 štipendi-

stov, kar predstavlja kar 13 od-

stotkov na zaposlene delavce. S 

tem si bodo vsekakor zagotovili 

kadre, ki jih načtovano prestruk-

turiranje zahteva. V tem času so 

zmanjšali število režijskih delav-

cev za šest odstotkov (premestili 

so j ih v proizvodnjo), kadrovski 

viški v režiji pa se bodo ob na-

daljnjih reorganizacijskih napo-

rih, kot ocenjujejo, verjetno še 

pokazali. 

Povedati je treba, da so delav-

Večina delavcev Elektrokovinarske opreme razume potrebnost 
ukrepov in je pripravljena na dodatne napore 

ci tega kolektiva, kljub težkemu 

položaju, v letošnjem letu uresni-

čili tudi načrtovani obseg naku-

pa stanovanj. V poletnih mesecih 

so pridobili 9 novih stanovanj, 

skupno pa so letos, s pomočjo 

stanovanjskih kreditov, pomaga-

li pri razreševanju stanovanjskih 

vprašanj kar 24. delavcem. 

V tem času seveda še niso zna-

ni devetmesečni poslovni rezul-

tati, v delovni organizaciji E K O 

pa že lahko ocenijo, da kot celo-

ta ne bodo izkazali izgube, kljub 

prej omenjenim 210 mil i jonom 

nepokritih zalog. Izguba tozda 

Tehnološka oprema je vse manj-

ša, vendar jo bodo za obdobje do 

konca septembra še vedno izka-

zali. 

Predsednik začasnega kolegij-

skega poslovodnega organa An-

drej Grebenšek meni, da se je ko-

lektiv odzval prizadevanjem za-

časnega kolegijskega poslovod-

nega organa, seveda pa se sreču-

jejo tudi s posamezniki, ki skuša-

jo njihove napore izničiti. 

Začasni kolegijski poslovodni 

organ si je zastavil, da bo do sre-

dine tega meseca izdelal osnutek 

sanacijskega programa, do kon-

ca meseca pa naj bi bil izdelan 

tudi predlog. Rokovno bodo to 

storili, nekoliko več težav pa bo 

prav gotovo z vsebinskim uskla-

jevanjem in sprejemanjem tega 

nadvse pomembnega dokumen-

ta. 

S programsko razvojnega sta-

lišča so že uskladili, da so lahko 

njihovi programi dohodkovno 

dolgoročno zanimivi le ob po-

spešeni inovativnosti. Brez tega 

pa je usoda mnogih programov 

negotova. V tem času vlagajo 

mnogo naporov v strešni pro-

gram, ki ga nameravajo predsta-

viti na oktobrskem hišnem sejmu 

Gorenja. Obl jubl jajo pomembna 

izboljšanja, ki bodo zanimiva ta-

ko za jugoslovanski kot evropski 

prostor. Pospešeno delajo tudi 

na programu stikal brez dotika. 

Navezali so tudi stike z znanimi 

domačimi in tujimi firmami za 

program okovja, ki mu želijo da-

ti nov razvojni impulz. 

Na področju procesne opreme 

(orodjarstvo in strojegradnja) pa 

bodo seveda morali najprej povr-

niti zaupanje kupcev, ki so ga v 

preteklosti izgubili. 

Pri uresničevanju zadanih na-

log, se delovna organizacija 

E K O povezuje z organizacijami 

združenega dela v dolini, še po-

sebej pa j im, kot je povedal pred-

sednik Z K P O Andrej Grebenšek 

stoji ob strani Gorenje. Ocenju-

jejo, da je v teh družbeno gospo-

darskih razmerah povezovanje z 

Gorenjem tisto, ki bo dalo E K O 

nove možnosti. 

Miran Zakošek 

Predstavitev dejavnosti 
Delovna organizacija Gorenje 

Servis iz Titovega Velenja pred-

stavlja letos svojo dejavnost na 

številnih sejmih doma, razstavlja 

pa tudi na tujem. 

Gorenje Servis tako prikazuje 

obiskovalcem sejmov projektira-

nje, montažo in vzdrževanje ka-

belsko distribucijskih sistemov, 

skupinskih antenskih naprav in 

industrijsko obnovo najpo-

membnejših sestavnih delov Go-

renjevih izdelkov, in to skupaj z 

drugimi Gorenjevimi delovnimi 

organizacijami oziroma drobnim 

gospodarstvom. 

Dejavnost Gorenja Servisa je 

bila doslej predstavljena na spo-

mladanskem in jesenskem med-

narodnem Zagrebškem velesej-

mu, sejmu Interklima prav tako 

v Zagrebu, Graškem sejmu (sku-

paj s trgovsko tvrdko HAG) , na 

20. mednarodnem obrtnem sej-

mu v Celju in nazadnje na med-

narodni razstavi »Sodobna elek-

tronika '87« na ljubljanskem Go-

spodarskem razstavišču. 
Oktobra bo Gorenje Servis sodelo-

val na že tradicionalni razstavi po-
slovnega sistema Gorenja v Titovem 
Velenju. Nadaljnje predstavitve pa so 
predvidene še na Gorenjskem sejmu 
v Kranju, kjer bo v središču pozorno-
sti varčevanje z energijo, pa na novo-
letnem sejmu v Pulju skupaj z drugi-
mi delovnimi organizacijami iz občin 
Velenje in Mozirje (nastop pripravlja 
Savinjsko šaleška medobčinska go-
spodarska zbornica). Želeli pa bi so-
delovati tudi na novembrskem 1. ju-
goslovanskem kongresu o drobnem 
gospodarstvu v Beogradu. 

Razstava likovnih del 
delavcev 

Od 8. do 16. oktobra so pripravili v 
Gorenju Servisu novo kulturno mani-
festacijo. Likovna dela — akvarele, 
olja in lesoreze predstavljajo štirje de-
lavci te Gorenjeve delovne organiza-
cije, in sicer Branko Hudournik, Mi-
lan Matko, Majda Potočnik in Mar-
jan Šmerc. 

Seminar o merjenju in preskušanju 
aparatov za široko potrošnjo 

Prihodnji torek, 27. oktobra, 

bo pripravila delovna organiza-

cija Gorenje Raziskave in razvoj 

Titovo Velenje v dvorani Skup-

ščine občine Velenje enodnevni 

seminar »Merjenje in preskuša-

nje aparatov za široko potroš-

njo«. 

S seminarjem, kot eno od ma-

nifestacij ob že tradicionalni vsa-

koletni razstavi poslovnega siste-

ma Gorenje, želijo seznaniti stro-

kovnjake s stanjem merilne teh-

nike in preskušanja pri nas. Go-

renje in njegovi strokovnjaki pa 

bodo predstavili dosedanje delo 

in dosežke na področju merjenja 

in preskušanja aparatov za širo-

ko potrošnjo. 

Na seminarju bodo predavali 

priznani strokovnjaki ljubljanske 

in mariborske Univerze, drugih 

znanstvenih institucij ter več 

strokovnjakov Gorenja. 

Letošnji drugi udarniški delovnik 

Zanimanje za barvne TV na tujem 
Na Mednarodnem sejmu zabavne 

elektronike IFA v Berlinu je bilo Go-
renje edini jugoslovanski razstavlja-
lec. 

Gorenje Elektronika Široka potro-
šnja je predstavila paleto barvnih te-
levizijskih sprejemnikov in zadnje 
proizvodne novosti, ki so vzbudile 
precej zanimanja obiskovalcev tega 
berlinskega Mednarodnega sejma za-
bavne elektronike. Gorenje Elektroni-
ka Široka potrošnja že zdaj prodaja 
barvne televizijske sprejemnike v 
Zvezno republiko Nemčijo. Avstrijo, 

Italijo in Grčijo. Po zadnjih tržnih ra-
ziskavah in zanimanju kupcev sodeč 
pa bi jih bilo mogoče prodajati tudi v 
Skandinavijo, Francijo, Španijo in na 
Portugalsko: za ta tržišča si je Gore-
njeva tovarna že pridobila potrebne 
kakovostne znake. 

Ob Gorenju Elektronika Široka po-
trošnja je na Mednarodnem sejmu za-
bavne elektronike IFA v Berlinu so-
delovalo tudi Gorenje Elrad iz Gor-
nje Radgone, in sicer s komunikacij-
skimi sistemi (antenami in antenskimi 
sistemi). 

Novi prostori razstavno 
prodajnih centrov 

V delovni organizaciji Gorenje 
Commerce, katere sestavni del je tudi 
mreža Gorenjevih razstavno prodaj-
nih centrov širom po Jugoslaviji, si 
prizadevajo, da bi s posodabljanjem 
razstavnoprodajnih centrov oziroma 
preseljevanjem le-teh v nove prostore 
ustvarili potrebne pogoje za novo, so-
dobnejšo predstavitev vseh Gorenje-
vih izdelkov in njihovih poglavitnih 
lastnosti oziroma posebnosti. 

Pred časom so tako preselili razsta-
vno prodajni center v Prištini v nove 
prostore, kjer je na ogled celoten pro-
izvodni program Gorenja. I. oktobra 

pa so predali namenu nove prostore 
Gorenjevega razstavno prodajnega 
centra v Mostarju. Ti so skoraj dva-
krat večji od prejšnjih, v njih pa je, 
podobno kot v Prištini, predstavljen 
celoten Gorenjev širokopotrošni pro-
izvodni program. 

Še ta mesec pa bodo odprli nove 
prostore Gorenjevega razstavno pro-
dajnega centra ob skladišču v Blažuju 
pri Sarajevu; zraven drugih izdelkov 
Gorenja bo v tem centru na voljo še 
posebej bogat izbor Gorenjevega 
stavbnega pohištva in gradbenih ma-
terialov. 

Zadnjo sobotq, 10. oktobra, so 

delavci Gorenjevih delovnih or-

ganizacij in skupnosti v Titovem 

Velenju opravili drugi udarniški 

delovnik v tem letu. Tudi letošnji 

udarniški delovniki so, podobno 

kot že v letih 1983—1986, ena od 

oblik prispevka delavcev Gore-

nja za razvojno sanacijo. 

Znano je, da so zaposleni v 

Gorenjevih delovnih organizaci-

jah v Titovem Velenju sredi naj-

večje bitke za ostvaritev zahtev-

nih letošnjih proizvodnih in iz-

voznih nalog. Kot kažejo podat-

ki o gibanju proizvodnje in izvo-

za za mesec september so bili tu-

di prejšnji mesec v teh prizade-

vanjih uspešni. V vseh tovarnah 

so dosegli oziroma celo presegli 

operativne mesečne proizvodne 

načrte. V Gorenju Procesna 

oprema, na primer, so septembr-

ske naloge presegli za 6 %, v Go-

renju Notranja oprema pa za 

4 %. V vseh delovnih organizaci-

jah pa so bili uspešni tudi pri 

uresničevanju izvoznih planov. V 

Gorenju Gospodinjski aparati, 

na primer, so prejšnji mesec iz-

vozili za 10,201.000 dolarjev iz-

delkov, vse izdelke pa so prodali 

na tehnološko najzahtevnejše tu-

je trge. (M. C.) 

Delavci pravijo, da mora biti oktober vsaj tako uspešen, kot je 
bil september! (Foto: H. Jerčič) 
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Praznik KS Šmartno Titovo Velenje 

V spomin na partizanski 

napad na mesto Šoštanj leta 

1941 in na z loč insko strelja-

nje talcev, s katerim se je 

nemški okupator maščeval za 

to dejanje, so Soštanjčani 

prejšnji teden proslavil i svoj 

krajevni praznik. Na svečani 

seji skupščine, kjer so podeli-

li tudi pr iznanja nekaterim 

pr izadevnim delavcem, je go-

voril Rud i Bajec, predsednik 

skupščine krajevne skupno-

sti. Oceni l je dosedanja pri-

zadevanja in uspehe v kraje-

vni skupnosti ter opozori l na 

težave, ki se poraja jo pri 

uresničevanju postavljenih 

programov. 

Tako kot vsako leto, so se 

Soštanjčani in številni gostje 

zbrali tudi letos pred spome-

nikom talcev ter tako obudi l i 

spomin na tragični dogodek 

in žrtve, ki so dale svoja ži-

vljenja v strahotni morij i dru-

ge svetovne vojne. Dogodke 

izpred 46. let je obud i l Mat-

jaž Natek, ravnatelj osnovne 

šole Biba Roeck, s ku l turn im 

programom pa so komemo-

rativno svečanost obogati l i 

učenci te šole in godba Zarja . 

Zak l juček praznovanja je 

popestrila Rudarska godba s 

p romenadn im koncertom na 

vrtu Kajuhovega doma . 

(bz) 

Spodbuja 
jih pogled nazaj 

Zak l jučka del pri izgradnji primarnega dela vodovodnega 

omrežja se je udeležilo veliko krajanov. Kulturni program pa so 

pripravili člani moškega pevskega zbora in folkloristi 

Srečanje borcev Šercerjeve 
brigade 

Še eno srečanje nekdanjih bor-
cev Šercerjeve brigade je za na-
mi. Toliko nepozabnega smo do-
živeli sredi prejšnjega meceda, 
ko smo se udeležili proslave ob 
45-letniei ustanovitve te brigade 
na gori Mokre, da se bodo tega 
srečanja še dolgo spominjali. 

Težko je opisati občutke, ki so 
nas spremljali ob srečanju s so-
borci, ob obujanju spominov na 
davno preteklost, ko smo se 
spomnili številnih nevarnosti in 
odrekanj za lepši jutri ter sreč-
nejšo prihodnost. Še posebej 
smo se ob tej priložnosti spomni-
li vseh, ki jih ni več med nami. V 

Šercerjevi brigadi je bilo več kot 
130 borcev iz naše občine, živih 
pa nas je sedaj le še 70. Udele-
ženci proslave, bilo nas je 29, 
smo bili izredno zadovoljni s ce-
lotno organizacijo. Zato se iskre-
no zahvaljujemo občinskemu 
štabu za teritorialno obrambo, 
oddelku za splošni ljudski odpor 
in družbeno samozaščito, občin-
skima konfer .rama ZKS Vele-
nje in Z S M S , ^ inskemu odbo-
ru ZZB NOV ter občinskemu 
sindikalnemu svetu, ki so nam 
omogočili to srečanje. 

Udeleženci 

Skupa j z občino ter kraje-

vno skupnostjo Šmartno v 

Titovem Velenju bodo slavili v 

teh dneh tudi krajani krajevne 

skupnosti Bevče. To soboto 

bodo letos drugič proslavili 

krajevni praznik. 

Tega dne se ne bodo spom-

nili kakšnega pomembnega 

dogodka iz polpretekle zgodo-

vine, ampak bodo svoje praz-

novanje »izkoristi l i« za pre-

gled opravljenega dela ter za 

dogovor o delu v prihodnje. In 

kaj ugotavljajo ob skrbnih 

pripravah na sobotno prazno-

vanje? Da so tudi letos nare-

dili korak naprej pri razvoju 

svojega kraja. K tej razveselji-

vi ugotovitvi dodajajo še, da bi 

bil slednji lahko še večji, če bi 

nekateri krajani vložili več 

lastnega dela pri uresničeva-

nju zastavljenih ciljev. 

Ureditev okolice doma 

družbenopolitičnih organiza-

cij in izgradnjo večnamenske-

ga športnega igrišča štejejo 

Bevčani med največje letošnje 

pridobitve. M l ad im , ki so se 

dosedaj morali igrati na cesti 

in bili vedno v nevarnosti, so 

po dolgem času uredili prostor 

za njihovo brezskrbno igro. In 

ne le zanje. Tudi za mlade in 

malo manj mlade krajane ozi-

roma za večji razmah rekrea-

tivne dejavnosti. Za naložbo 

so plačali približno 3 mili jone 

500 tisoč dinarjev. Na j pove-

mo, da so bile Bevče ena od 

zadnjih krajevnih skupnosti v 

občini, ki še ni imela igrišča. 

Krajani med drugim pravijo, 
da delo poteka v skladu z letnim 
in srednjeročnim programom nji-
hovega kraja. Z udarniškim de-
lom in prispevki so letos naredili 
več kot so načrtovali pri ohrani-
tvi njihovega edinega kulturnega 
spomenika — cerkve sv. Nikola-
ja. Veliko pozornosti že nekaj ča-
sa namenjajo melioraciji zem-
ljišč. »Kmetje se zavedajo, da je 

izsušcvaiiji. zamočvirjenih povr-
šin nujno, vendar v tem trenutku 
niso sposobni vložiti tolikšnih 
sredstev za to. Obrestne mere pa 
jih prav nič ne spodbujajo k na-
jetju kreditov. Skrb za pridobitev 
novih obdelovalnih površin in za 
večji pridelek hrane je naša 
skupna naloga. Prepričan sem, 
da bomo s širšo družbeno po-
močjo in seveda dobro voljo ter 
razumevanjem rešili to vprašanje 
in se melioracije lotili še v tem 
letu,« pravi predsednik sveta 
krajevne skupnosti Bevče Jože 
Ramšak. 

S sobotnim praznovanjem za 
krajane Bevč ne bo konec uresni-

Igrišče je letošnja največja pridobitev 

Veliki vrh, Gavce, Mali vrh 

Prihodnje leto voda v 100 gospodinjstev 
Sobotno kmečko popoldne 

za krajane krajevne skupnosti 

Šmartno ob Paki oziroma va-

ških odborov Veliki vrh, Gav-

ce in del Malega vrha ni bilo 

povsem slučajno, ampak resni-

čno praznično. Proslavljali so 

namreč zaključek del pri iz-

gradnji primarnega vodovod-

nega omrežja, ki so ga zgradi-

li v mesecu in pol. Uspeh ter 

pridobitev sta torej več kot ra-

zlog za praznovanje, s katerim 

so se pridružili vrsti kulturnih 

in športnih prireditev ob praz-

novanju letošnjega občinskega 

praznika. 

»Pri nas je življenje drugač-

no kot v mestnih krajevnih 

skupnostih. Vsak, ki pride na 

deželo, si misli, kako nam je 

lepo. Pri tem pa ne pomisli na 

težave, ki nas pestijo in greni-

jo naš vsakdan«, je na sobot-

nem kmečkem popoldnevu na-

govoril vse zbrane predsednik 

gradbenega odbora za izgrad-

njo vodovodnega omrežja Ve-

liki vrh —Gavce—del Malega 

vrha Štefan Baeovnik. Pri tem 

je imel v mislih vodo, s po-

manjkanjem katere se v tem 

delu krajevne skupnosti sreču-

jejo že vsa povojna leta. 

Iz lastnih izkušenj krajani do-
bro vedo, da bodo tisto, kar bo-
do naredili sami, zagotovo imeli. 
Ker jim je pomanjkanje vode že 
predolgo časa grenilo življenje, 
so kljub nerožnatim časom vgriz-
nili v kislo jabolko, potrkali na 
vrata nekaterih delovnih organi-
zacij v Šaleški dolini, za pomoč 
prosili tudi širšo družbenopoli-
tično skupnost in danes so na re-
zultate lahko ponosni. Ob skrb-
no načrtovani akciji, levjem dele-
žu, ki so ga za uresničitev te na-
loge vložili krajani sami, so v 
mesecu in pol zgradili 4700 me-
trov dolg primarni del vodovod-

nega omrežja, ki poteka po 
resnično razvejanem in težavnem 
terenu, ter 200 kubičnih metrov 
velik zbiralnik. Za naložbo naj bi 
po predračunih odšteli 600 mili-
jonov dinarjev. Z resnično veliko 
dobre volje, zvrhano mero pri-
pravljenosti in zavzetosti so kra-
jani ta znesek precej zmanjšali. 
Poleg samoprispevka so namreč 
opravili več kot 30 tisoč udarni-
ških ur ter zbrali več kot SO mili-
jonov dinarjev prostovoljnih pri-
spevkov. Številke so zgovorne in 
samo potrjujejo naše prejšnje be-
sede. Delo na sekundarnem delu 
vodovodnega omrežja bodo kra-
jani Velikega vrha, Gavc in dela 
Malega vrha s prav takšno zavze-
tostjo ter zagnanostjo nadaljevali 
prihodnjo pomlad. Prvega maja 
leta 1988 pa naj bi zdrava pitna 
vodu pritekla v 100 gospodinj-
stev. 

Sicer pa se krajani Šmartnega 
ob Paki na sobotnem kmečkem 

popoldnevu niso veselili le ob 
zaključku del pri izgradnji pri-
marca, ampak so ob tej priložno-
sti predali svojemu namenu 
okrog 5 kilometrov posodoblje-
nih odsekov krajevnih cest. in si-
cer odsek Šmartno ob Paki 
Mali vrh. Šmartno ob Paki Ve-
liki vrh. Šmartno ob Paki --Slati-
ne ter železniška postaja Vres. 

Uspehi, doseženi v tem letu, 
so zavidanja vredni, vendar se 
krajani z n j i m i ne zadovoljujejo. 
Prihodnje leto jih čaka ogromno 
dela pri nadaljnjem razvoju sre-
dišča krajevne skupnosti, pri iz-
gradnji telefonskega omrežja, 
mostu v Slatinah, pri obnovi kra-
jev nih cest, da ne omenjamo po-
sebej ureditve črpališča v Podgo-
ri. Šele takrat, ko bodo vse zapi-
sano »spravili v življenje«, to ne 
bo lahko, bo njihovo zadovolj-
stvo popolno. Z ureditvijo črpa-
lišča v Podgori bodo rešili tudi 
vprašanje z oskrbo pitne vode v 
celi krajevni skupnosti. 

Da je v slogi moč, so krajani 
že dokazali in še bodo. Porok za 
to je med drugim tudi dejstvo, da 
živijo v krajevni skupnosti, kjer 
radi pomagajo drug drugemu. 

(tp) 

Krajevna skupnost Bevče 

S svečane seje skupščine KS Šmartno Titovo Velenje, ki je bila 
ob prazniku krajevne skupnosti. (Foto: B. M . ) 

čevanja nalog letošnjega delov-
nega programa. »Na vesti« ima-

namreč še ureditev nekaterih 
krajevnih cest, z nakupom keso-
na bi radi naredili kaj več kot so 
za lepšo okolico, med drugim pa 
že sedaj razmišljajo o dveh zelo 
zahtevnih nalogah, ki jih čakata 
do konca tega srednjeročnega 
obdobja ureditev kanalizacije 
in vodnega sistema za pridobitev 
večjih količin vode. »Smo majh-
na krajevna skupnost z ničmanj 
težavami kot druge krajevne 
skupnosti Šaleške doline. Prema-
gali jih bomo lahko le s skupni-
mi močmi. Vsi se med seboj po-
znamo, vsi imamo enake želje in 
zahteve, vsi si želimo hitrejšega 
razvoja našega kraja, zato bomo 
morali v si prijeti za delo in doka-
zati, da je v slogi moč.« 

Tako bogatega praznovanja 
kot so ga pripravili krajani Bevč 
lani, letos ne bodo. Kljub temu 
bodo pridobitev večnamensko 
športno igrišče - dostojno pro-
slavili. Ob tej priložnosti bodo 
pripravili krajši kulturni pro-
gram, športno srečanje med kra-
jani zaselkov Črnove in Lipja iz 
krajevne skupnosti Vinska gora, 
s katero tudi sicer sodelujejo na 
raznih področjih ter domačini. 
Skupaj s krajani se bodo v sobo-

j to veselili še tamkajšnji člani ga-
> silskega društva, ki slavi 35-letni-

: co uspešnega delovanja. Uspehe, 
• težave, potrebe, želje, skratka de-

lo in življenje v Bevčah pa bodo 
predstavili v majhni brošuri, ki 
jo bodo prav tako izdali ob tej 
priložnosti, (tp) 

Dom krajanov v Šmartnem v Titovem Velenju je bil pred dvema le-
toma največja naložba te krajevne skupnosti in nič čudnega, da so si 
dan, ko so ga predali krajanom, izbrali tudi kot dan, ko praznujejo. Če 
ne bi zgradili doma, pa bi letos potrebovali dogodek, ki bi ga bilo vred-
no obeležiti, bi bil to gotovo julijski popoldan, ko so zaključili veliko 
akcijo — izgradnjo kabelske televizije, prvi v občini Velenje. 

V pisan šopek bi lahko pove-
zali tudi druge, manjše pridobi-
tve, a zato nič manj pomembne 
za živahen utrip krajevne skup-
nosti: asfaltiranje ceste na Grič, 
obnovljeno asfaltno prevleko na 
Kajuhovi in Gubčevi cesti, uredi-
tev več let sporne ceste Švajgl — 
Naglic. Ali pa ponovno odprtje 
trgovine v tej krajevni skupnosti. 
Zadovoljen je lahko prav vsak 
krajan, ko se ozre nazaj in vidi, 
da se premika, da se spreminja. 
Zadovoljen pa je vedno priprav-
ljen sodelovati, soustvarjati, na-
črtovati in uresničevati. 

Na svečani seji skupščine smo 
lahko iz ust Martina Budna, se-
kretarja OK SZDL Velenje sliša-
li pohvalne besede. Rekel je: 
»Lahko rečem, da ste v občini naj-
bolje organizirana krajevna skup-
nost in posledica tega so vaši re-
zultati. Ste ena redkih krajevnih 
skupnosti, ki ima dobro urejen tu-
di statut, pa ena še redkejših, ki je 
o tem pripravila tudi javno raz-
pravo.« 

Kako se zahvaliti tistim, ki 
največ delajo? Na svečani seji so 
sprejeli sklep, da bodo na praz-
nični dan podeljevali priznanja 
in zahvale skupščine KS Šmart-
no tistim posameznikom, ki so v 
preteklem letu dobro opravili 
povsem konkretno delo. 

V torek prejšnji teden so to z 
zadovoljstvom opravili prvič. 

Največ priznani, s katerimi so se 
zahvalili posameznikom, so po-
delili tistim, ki so veliko prostega 
časa, moči in volje posvetili akci-
ji izgradnje kabelske televizije. 
To so bili: Alojz Kikec. Alojz 
Penšek, Mirko Sajko, .Martin Tu-
rinek, Ivan Novinšek in Jože 
Hohkravt, ki je priznanje prejel 
tudi za organizacijsko delo pri 
obnovitvi ceste na Grič; Zdravko 
Golob in Boštjan Aljaž pa za or-
ganizacijo dobro izpeljanega no-
voletnega turnirja v malem nogo-
metu, katerega organizator je bi-
la ZSMS Šmartno. 

In če je praznik mejnik — do 
danes to, od danes tisto, potem 
jih že jutri spet čaka delo. Kot je 
dejal Franc Savinek, predsednik 
skupščine KS Šmartno: »Še ved-
no ostaja nerešena Efenkova cesta 
in tisti odseki, ki niso razsvetljeni. 
Zelo problematična je tudi pro-
metna ureditev zaradi preozkih 
cest, previsokih živih mej in plo-
tov, ki ovirajo preglednost. Pred 
nami pa je še ureditev peš poti do 
Hrastovja, gradnja opornega zida 
pri Lanšetu, ureditev otroških 
igrišč, predvsem pa rekonstrukcija 
Efenkove ceste ter prometna ure-
ditev te in Stantetove ceste.« 

Ko bomo drugo leto, 6. okto-
bra, ponovno sedeli skupaj, bo-
do imeli spet kaj pokazati. Po-
gled nazaj jih spodbuja. 

M. Krstič-Planinc 
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Svečana seja predsedstva občinske zveze prijateljev mladine Velenje 

Dom za varstvo odraslih 

Zavzeto in uspešno 
Teden otroka smo v občini Velenje obeležili s številnimi aktivnost-

mi, še posebej po društvih prijateljev mladine, kjer so pripravili športne, 
diružabne in kulturne prireditve. 

Prejšnji teden je bila tudi svečana seja predsedstva občinske zveze 
prijateljev mladine Velenje, na kateri so podelili letošnja priznanja za 
zravzeto in uspešno delo za otroke v naši občini. 

Priznanja sta prejeli dve dru-
štvi prijateljev mladine in sicer iz 
Lokovice in Škal ter štirje posa-
mezniki: Marija Glinšek. Marija 
Kuzman, Anica Pistotnik in Mar-
ttin Slatinšek. 

DRUŠTVO PRIJATELJEV 
MLADINE LOKOVICA deluje 
že šest let. Peščica ljudi se je 
združila v želji, da popestrijo 
otrokov prosti čas. Njihova nalo-
ga nikakor ni bila lahka, saj je 
ILokovica zelo raztresena kraje-
vna skupnosti in otroke je težko 
obvestiti o dejavnostih, ki jih pri-
pravijo. Ti pa se teh akcij zaradi 
oddaljenosti tudi težko udeleži-
jio. Toda izredna zagnanost in 
prizadevnost članov upravnega 
odbora pri delu za otroke in z 
otroki je premagala vse ovire. 
Mladi se radi zbirajo v pionir-
skem klubu, še posebej množi-
čno pa se skupaj s svojimi starši 
tudeležijo zimskega veselja na 
snegu, otroške maškarade, polet-
me olimpiade in drugih tradicio-
malnih akcij. 

Izredno aktivno je tudi DRU-
ŠTVO PRIJATELJEV MLAD1-
INE ŠKALE, ki ima 130 članov. 
(Odlikuje jih pester program, ki 
jga usmerja in vodi upravni od-
Ibor. Med njihovimi številnimi 
[prireditvami velja posebej ome-
initi Jurjevo s ptičjo svatbo, praz-
inovanje jeseni s kostanjevim pik-
inikom ter veselo pustno rajanje s 
•sprevodom. Razveseljivo je seve-
ida tudi to, da so jim uspeli večeri 
ipletenja, kjer so si krajanke iz-
imenjale izkušnje, se kaj naučile 
iin se sprostile. Z igro in ustvar-
jalnostjo vzgajajo člani društva 
i mlade v delov ne in poštene ter 
: srečne člane naše družbe, je med 

drugim zapisano v obrazložitev 
za podelitev tega priznanja. 

MARI JA GLINŠEK, vzgojite-
ljica iz Škal, je prejela priznanje 
za aktivno delo v društvu prijate-
ljev mladine Škale, kjer dela vse 
od njegove ustanovitve, od leta 
1980. Kot članica tega društva in 
vzgojiteljica je nesebično sodelo-
vala v vseh akcijah, njene ustvar-
jalne sposobnosti pa so prišle do 
izraza še posebej po letu 1984, 
ko je postala predsednica škal-
skega društvu prijateljev mladi-
ne. S svojo mladostno zavzetost-
jo je namreč vnesla v delo veliko 
svežine in novosti, s svojim pri-
zadevnim, vztrajnim in dosled-
nim delom pa daje zgled tudi 
vsem ostalim, ki si prizadevajo, 
da bi bil otrokov dan čim lepši. 

Vse od mladosti je z vzgojo in 
skrbjo za otroke povezana tudi 
MARIJA KUZMAN. Njena raz-
mišljanja so razširjena na proble-
me otrok v celi občini in na teža-
ve družin z otroki v sedanjem ča-
su močne zaposlenosti matere. 
Kot vestna in odgovorna oseb-
nost je vedno polna idej, ki jih 
uresničuje v skupnosti otroškega 
varstva in sočasno v občinski 
zvezi prijateljev mladine Velenje. 
Kot tajnica občinske skupnosti 
otroškega varstva si prizadeva, 
skupaj z voljenimi funkcionarji, 
za stalen razvoj otroškega var-
stva, za sodelovanje z gospodar-
stvom občine, za utrjevanje sa-
moupravnosti in demokratično-
sti pri delovanju skupnosti. Pri 
občinski zvezi prijateljev mladi-
ne pa se je uveljavila kot natan-
čna in domiselna predsednica 
Sveta za družbeno vzgojo otrok, 
je pa tudi vodja aktiva predsed-

delajo za otroke 

Razstava Naše 
razvedrilo 

V velenjskem Domu za var-
stvo odraslih, kjer preživlja jesen 
svojega življenja 180 starejših 
občanov — več kot 70 odstotkov 
je med njimi samoplačnikov 
se ne ponašajo samo z dobrimi 
rezultati gospodarjenja in dokaj 
visoko življenjsko ravnijo oskr-
bovancev, ampak tudi s pestrim 
iti bogatim domskim življenjem. 

Tako vsako leto ob občinskem 
prazniku pripravijo razstavo, s 
katero pokažejo obiskovalcem, 
kako živijo, kaj delajo, s čim si 
krajšajo čas, . . . Letošnji so dali 
naslov Naše razvedrilo oziroma 
Delo krepi človeka v vsakem živ-
ljenjskem obdobju. 

Na letošnji sodeluje 14 izdelo-

valcev ročnih del, trije križankar-

ji, svoj kotiček imajo obiskovalci 
knjižnice, pa tisti, ki pomagajo 
pri delu v kuhinji, v pralnici, pri 
urejanju okolice doma. v poseb-
nem kotičku pa si obiskovalci 
razstave lahko ogledajo tudi, ka-
tere pohvale in priznanja je dom 
prejel za sv oje delo. 

Čeprav so od I. septembra da-
lje v velenjskem domu za varstvo 
odraslih višje cene oskrbnega 
dne, je med 50 tov rstnimi domo-
vi v Sloveniji slednji še vedno na 
repu lestvice. Tako oskrbovanci 
v enoposteljnih sobah z balko-
nom v novem delu plačajo 4798 
dinarjev na dan, najcenejše pa je 
bivanje v večposteljni sobi v sta-
rem delu, in sicer 3792 dinarjev 
na dan. 

(tp) 

nikov društev prijateljev mladine 
v občini. Z njeno pomočjo se je 
delo društev razširilo in poglobi-
lo. Povejmo še to. da je kot člani-
ca predsedstva Zveze prijateljev 
mladine Slovenije skrbela tudi za 
uresničitev določenih nalog na 
širšem območju. 

Priznanje je prejel tudi dolgo-
letni predsednik občinske Zveze 
prijateljev mladine MARTIN 
SLATINŠEK V času. ko je bil 
predsednik se je občinska Zveza 
prijateljev mladine organizacij-
sko uredila in utrdila svoje de-
javnosti ter razširila skrb za otro-
ke na različna področja. V tistem 
času so ustanovili sedem novih 
društev in pridobili mnogo aktiv-
nih sodelavcev po vsej občini, z 
organizacijo številnih republi-
ških pa tudi zveznih srečanj pio-
nirjev pa so si pridobili tudi 
ugled v republiki. Za sodelova-
nje z občinsko zvezo prijateljev 
mladine Velenje se zavzema tudi 
v zvezi rezervnih vojaških stare-
šin, še posebej prizadevno pa se 
vključuje v akcijo Kurirčkove 
pošte. 

Podelili so tudi priznanja. 

Med dobitniki letošnjih pri-
znanj je tudi ANICA PISTO-
TNIK, ki je bila v šestdesetih le-
tih predsednica Društva prijate-
ljev mladine Velenje. To so bili 
časi. ko financiranje te dejavno-
sti še ni bilo urejeno in je bila 
vsa dejavnost za otroke odvisna 
od aktivnosti odbora in njenega 
predsednika. V času njenega 
predsedovanja so uspešno opra-
vili več akcij. Anica Pistotnik 
zdaj spet dela v predsedstvu ob-
činske zveze prijateljev mladine, 
kjer se zavzema za širjenje skrbi 
za zdravje otrok, še posebej pa 
za preventivno zobozdravstvo. 

Prizadevnih občanov, ki jim ni 
žal žrtvovati kakšne urice proste-
ga časa za to, da popestrijo pro-
sti čas najmlajših, pa je še precej. 
Potrebovali pa bi jih še veliko 
več. Še posebej na mestnem ob-
močju, kjer je otrok največ in 
največ je tudi takšnih, ki so pre-
puščeni sami sebi. Žal pa kljub 
prizadevanjem ravno tu še sko-
rajda ni aktivnih društev prijate-
ljev mladine. 

M. Zakošek 

Na letošnji razstavi so oskrbovanci z ročnimi deli, v sliki in be-

sedi predstavili bogato tn pestro domsko življenje 

RAZSTAVA »SVOBODNI V USTVARJANJU« - Ob 
činska zveza organizacij za tehnično kulturo Velenje, Klub mladih 
tehnikov osnovnih šol ter Občinska zveza prijateljev mladine Velenje 
so pripravili v počastitev tedna otroka v avli občinske skupščine raz-
stavo otroških izdelkov na temo »Svobodni v ustvarjanju«. Razstava 
je resnično bogat prikaz pionirske ustvarjalnosti. Razstavljeni so iz-
delki, ki so jih mladi izdelali med poukom in v pošolskih aktivnostih. 

(mz) 

O tem. da je oktober mesec 
1 varstva pred poža rom , nas 

i opozarjajo številni plakati na 

j javnih mestih, ki nas obenem 

i opominja jo na povečano 

I budnost in pazlj ivost. Prav 

I tako so v tem mesecu organi-

; zirane različne aktivnosti , ki 

i osveščajo l judi na večjo do-

; slednost in na upoštevanje 

: priporočil strokovnih delav-

i cev s tega področ ja . Se vedno 

: se namreč dogaja , da ognjeni 

: zublji narede največ škode 

: zaradi človekove malomar-

nosti in neupoštevanja pra-

vil. Škode so zaradi tega še 

vedno neprecenlj ivo velike in 

nič ne kaže, da bi j ih b i lo kaj 

manj, celo v porastu so. 

Kako so se na mesec var-

stva pred požari pripravil i na 

občinski gasilski zvezi Vele-

nje, je nekaj več povedal 

predsednik predsedstva ob-

činske gasilske zveze Tone 
Brložnik: »Ze lo zaskrbljujo--

i če je, da ob številu požarov 

: narašča tudi škoda, ki glede 

na inflacijska g ibanja hitro 

narašča. Tu je še škoda zara-

di izpadov proizvodnje , bol-

niškega staleža in obnovitve-

nih del. Žal ugotav l jamo, da 

je za večino požarov kriv člo-

vek in da j ih večina nastane 

zaradi neizpolnjevanja var-

nostnih in tehničnih navodi l , 

zaradi malomarnost i in ne-

resnega dela. 

Naj ob tej priliki opozorim vse 
občane v krajevnih skupnostih, 
delavce v združenem delu, hišni-
ke v stanovanjskih blokih, otroke 
in vse ostale, naj se pridružijo 
gasilcem v boju proti povzročite-
ljem požarov. Tudi s tem, da bo-
mo v stanovanjskih hišah in blo-
kih na podstrešjih in v kleteh od-
stranili odvečno navlako. V go-
spodinjstvih bomo pregledali vse 
plinske priključke in likalnike, v 
gospodarskih poslopjih elektri-
čne napeljave in dimnike. 

V primeru nesreče je naša tele-
fonska številka 93. Ob morebit-

nem požaru pa ne pozabite pove-
dati kaj in kje gori, vašega točne-
ga naslova in po možnosti tudi 
telefonsko številko. S tem boste 
zagotovo veliko prispevali k hi-
trejši in bolj učinkoviti akciji. 

Tudi dejavnost v gasilskih dru-
štvih se je v tem mesecu močno 
okrepila. Operativni štab pri ob-
činski gasilski zvezi ocenjuje de-
lovanje društev na operativnem 
področju. Gasilci so pripravili 
razstave gasilske opreme, opra-
vljajo požarno-varnostne pregle-
de, organizirajo strokovna pre-
davanja za krajane in šolsko 
mladino. Veseli bomo vsakega 
obiska v gasilskih domovih, radi 

Poznate buhteljček? Go-

tovo se vam ob mislih in ob 

pogledu na lepo zapečeno 

pecivo pocedijo sline. Kaj pa 

mlečno okrepčevalnico s 

takšnim imenom, ki jo je 

pred tednom dni na Kidričevi 

cesti v Titovem Velenju 

odprla Anica Korošec? Te 

pa še ne poznate. Toda, pre-

pričani smo, da jo boste spo-

znali kar kmalu. Zaka j ? Ker 

vam bodo v Buhteljčku po-

stregli z jedrni, ki so jih pri-

pravljale naše babice, in ki 

jih na jedilnikih danes sko-

rajda ni več. 

O mlečni restavraciji ozi-

roma okrepčevalnici smo v 

Titovem Velenju že večkrat 

razmišl jal i , za to nameni l i 

že marsikateri prostor, ki je 

danes »prerasel« v bife. O d 

prejšnjega četrtka pa ima-

mo takšen lokal , ki si naziv 

mlečna okrepčevalnica res-

n ično zasluži. Pogled na je-

di lni list pove vse, pred-

vsem pa to, da se boste v 

Buhtel jčku srečali s kmečko 

kuh in jo . Ka j pa so drugega 

ajdovi žganci z m lekom (ka-

vas bomo sprejeli in vam poka-
zali našo opremo. Dejavnosti po 
društvih torej ne manjka. Res je, 
da to humano in včasih tudi zelo 
nevarno delo opravljamo prosto-
voljno in z zavestjo, da nismo 
osamljeni, da nas je v Sloveniji 
več kot 100.000 prostovoljnih ga-
silcev in res je, da smo vsi s po-
nosom pripravljeni oceniti svoje 
delo na 11. kongresu gasilcev 
Slovenije, ki bo prihodnje leto v 
Celju. Naj torej sklenem z ge-
slom ob letošnjem mesecu požar-
ne varnosti »preprečevanje poža-
rov je prispevek h gospodarski 
moči in blagostanju.« 

B. M. 

ko izvrstni in okusni so, 

smo se prepričali ob obi-

sku), ž l inkof i , štrukli, krhki 

flancati . . . kot to. Ime lo-

kala pa pov e tudi to, da bo-

do med omen jen imi jedrni 

na voljo tudi buhtel jn i . Na 

ceniku pi jač v Buhtel jčku 

ne boste našli piva, vina, al-

koho ln ih pi jač, ampak mle-

ko, belo kavo, kakao, čaj. 

Tone Brložnik: »Gasilstvo je 

humano in pogosto zelo nevar-

no delo« 

Buhteljček 
»Takšna je ponudba zaenkrt. 

Razmišljam namreč še o pe-
strejši izbiri. Malo bom pov-
prašala po željah in potrebah 
tod okoii, obiskovalce lokala, 
šole. Zanje bi pripravljala tudi 
malice. Tako bi otroci kdaj pa 
kdaj zamenjali sendviče ali pe-
čeni krompir za skodelico mle-
čne kaše, mlečni riž,. . . Ne, ne 
bi bilo le bolj zdravo, tudi ne 
predrago. Za buhtelj in dva de-

cilitra mleka — malica za 550' 
dinarjev,« pravi Anica Koro-
šec. Ko smo že pri cenah — tu-
di za jedi iz kuhinj naših babic 
te niso pretirane: ajdovi žganci 
z mlekom stanejo 1000 dinar-
jev. žlinkrofi 1600 dinarjev. 

Posebnost mlečne okrepče-
valnice Buhteljček niso samo 
jedi. ampak tudi »kaditi ni do-
voljeno!« Kadilci bodo torej 
morali izbirati med zdravo ma-
lico in cigareto. Željo po enem 
in drugem pa si bodo lahko po-
tešili poleti, saj je poleg 32 klo-
pi v lokalu nekaj teh tudi pred 
njim. »Želim si. da bi se gostje 
v lepem in zdravem okolju res-
nično počutili kar najboljše.« 

Mi smo torej mlečno okrep-
čevalnico na Kidričevi v 
Titovem Velenju že obiskali. 

Prepričani smo. da bo tudi vas 
privabil lepo urejen lokal, 
predvsem pa okusno pripra-
vljene, skoraj že pozabljene 
kmečke jedi. Naj povemo, da 
bo mlečna okrepčevalnica 
Buhteljček odprta razen sobote 
vsak dan, tudi ob nedeljah in 
praznikih, od 8. do 21. ure. 

P I O N I R S K A O L I M -

P I A D A V L O K O V I C I 

Ob letošnjem tednu otroka so 
pripravila društva prijateljev 
mladine, kar veliko jih je v naši 
občini, številne kulturne, športne 
in druge aktivnosti za otroke. 

Zelo veselo je bilo v Lokovici, 
kjer so pripravili pred domom 
družbeno političnih organizacij 
pionirsko olimpiado, na katero 
so povabili tudi društva prijate-
ljev mladine iz Pesja, Škal in Za-
vodenj. 

Društvo prijateljev mladine iz 
Lokovice, letos je prejelo tudi 
priznanje občinske zveze prijate-
ljev mladine za prizadevno delo 
z otroki, se tudi sicer lahko po-
hvali z dokaj pestro in bogato 
dejavnostjo. Želo uspešno so le-
tos v poletnih počitnicah (oba 
meseca) organizirali počitniško 
delo za otroke, ki ga je obiskova-
lo 60 šolskih in predšolskih 
otrok. Ob zaključku so pripravili 
izlet na Kope, ki je posebej lepo 
uspel. 

Za letos imajo v programu še 
kostanjev piknik, pa tradicional-
no prireditev »Tetka jesen«. Ob 
29. novembru bodo, tako kot 
običajno tudi v krajevni skupno-
sti, pripravili za cicibane sprejem 
v pionirsko organizacijo. Na tem 
sprejemu jih bodo seznanili z na-
logami. ki iih imajo pionirji v 
krajevni skupnosti. 

Številne prireditve pa bodo se-
veda, tako kot vsako leto, pripra-
vili tudi ob Novem letu. 

(nizi 

Končno lokal, ki smo si ga dolgo želeli (tp, vos) 

< Mlečna restavracija 

I Oktober — mesec požarne varnosti 

Preprečujmo požare! 
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Osnovna šola Veljka Vlahoviča 

Proslavili 10-letnico 
Kolektiv osnovne šole Veljka 

Vlahoviča je praznoval skupaj z 
učenci, konec prejšnjega tedna, 
desetletnico šole. Prehodili so si-
cer kratko, pa vendar lepo pot. 
Številnim mladim so pomagali 
oblikovati podobo. 

Prva leta osnovne šole Veljka 
Vlahoviča so prav gotovo najbolj 
ostala v spominu. Nanjo smo bili 
ponosni vsi Velenjčani. Bila je to 
naša prva celodnevna osnovna 
šola. Zdaj pa že nekaj časa ni ta-
ko. Šola leži namreč ob novih 
stanovanjskih soseskah in se 
med velenjskimi šolami opleta z 
največjo prostorsko stisko. V tem 
šolskem letu so bili primorani 
povsem preiti na dvoizmenski 
pouk za vse učence, razen prvih 
razredov. Skupaj imajo na šoli 
kar 929 učencev. Še pred tremi 
leti so jih na primer vpisali v prvi 

razred le v tri oddelke, letos pa 
jih imajo kar sedem. 

Jubilej so tako učitelji kot 
učenci proslavili delovno. Obele-
žili so ga s kulturnim progra-
mom. Nato pa so učenci prvih 
razredov spremenili svoje učilni-
ce v jesenske podobe. Učenci 
drugih razredov so ustvarjali na 
temo »Jesen nas je bogato obda-
rila s plodovi«, tretji razredi so 
namenili pozornost filmski vzgo-
ji, četrti slovenski ljudski pesmi, 
peti razredi so se učili plesati ko-
lo, šesti pa so zaplesali v ritmu 
modernih plesov. Učenci sedmih 
razredov so zbrali arhivski mate-
rial o dosedanjem delovanju os-
novne šole, učenci osmih razre-
dov pa so bili novinarji — izdali 
so literarno glasilo. 

(bz) 

Zavodnje — 10 let okteta 

Hitro, hitro mine čas 
Tako pravi slovenska narodna 

pesem. Fantom iz Zavodenj, ki 

sestavljajo moški oktet, je resni-

čno hitro minilo zadnjih 10 let. 

Grabnerjevi bratje pa tudi drugi 

so po večerih zelo radi prepevali, 

Slovesnosti ob desetletnici šole Veljka Vlahoviča 

pa so si dejali, zakaj ne bi usta-

novili oktet. In so ga. Za njimi so 

številni nastopi, zlasti na prosla-

vah in drugih prireditvah v sa-

mem kraju. Radi tudi gostujejo. 

Za njimi pa je tudi jubilejni kon-

cert. Tega so pripravili v nedeljo 

dopoldne v kraju pred polno 

dvorano. S tem so krajani izrekli 

najlepše priznanje oktetu, ki ga 

vseskozi uspešno vodi Jože 

Grabner, za 10-letno petje. Na 

jubilejnem koncertu pa niso peli 

sami. V goste so povabili še mo-

ški oktet Studenček iz Celja ter 

oktet iz Lokovice. 

»Deset let res ni tako dolga 

doba, vendar če pomislimo, koli-

ko truda in volje so morali vloži-

ti v tem času, potem to ni malo. 

Vsaj 2000 ur si je moral vsak po-

sameznik vzeti od svojega pro-

stega časa samo za vaje. Poleg te-

ga pa še priprave na nastope in 

še sami nastopi. Koliko marljive-

ga časa je porabil vodja okteta 

Jože Grabner? . . . « je dejal pred-

sednik tamkajšnjega kulturnega 

društva Janez Anželah, ko je če-

stital in izročil fantom priznanje 

za dosedanje uspešne nastope. 

Hkrati pa jim je zaželel, da bi še 

naprej lepo peli in da j im ljube-

zen do petja naše prelepe sloven-

ske pesmi nikdar ne bi zamrla. 

(S. Vovk) 

terme topolšica 
Naravno zdravilišče Topolšica hotel »VESNA« 

vas vabi na 

DNEVE DALMATINSKE 
KUHINJE 
od 20. do 24. oktobra z dalmatinsko klapo »MARASKA« 

vsak dan od 20. ure dalje 

Ob sobotah plesi z ansamblom »Vesna« 

Terme Topolšica vas vabijo in pričakujejo! 

K U L T U R N I C E N T E R 

IVAN N A P O T N I K 
V petek, 16. oktobra, ob 19.30 

bo v domu kulture v Titovem Ve-
lenju gostovalo Slovensko na-
rodno gledališče iz Maribora s 
kabaretnim večerom poezije Er-
vina Fritza: FLEUR DE MA-
RIE. Kabaret je režiral Voja Sol-
datovič, dramaturg pa je bil To-
ne Partljič. Igrali bodo Sonja 
Blaž, Minu Kjuder, Rado Pava-
lec in Peter Trnovšek. 
»Tukaj živijo, zmeraj malo 
pijani, 

zmeraj vsem na uslugo, mali, 
pridni Slovenci, 
ki jih pasejo rdeči kaplani v 
Ljubljani. 
Poglejte jih, pridne mravljice v 
alpski senci . . .« 
(Ervin Fritz: Oddaja za tuje 
turiste) 

Predstava Fleur de Marie bi 
morala biti že v okviru poletnih 
kulturnih prireditev, vendar je 

PRIREDITVE # PRIREDITVE 
takrat zaradi slabega vremena 
odpadla. 

Cene vstopnic 1.000 din. Šol-
ska mladina 500 din. 

L E N I N G R A J S K I BALET 
Zaradi premalega števila pri-

jav ne bo organiziranega obiska 
Leningrajskega baleta v Cankar-
jevem domu, ki je bil napovedan 
drevi ob 19.30 uri. Posamezne 
vstopnice vam lahko zagotovi-
mo. 

N A B B U C O 
Zaradi velikega zanimanja 

smo zagotovili dodatne vstopni-
ce za ogled te opere. Cena araž-
maja je 5.500 in 6.500 din, odvi-
sno od cene vstopnice. Prijave 
na telefon 854 747 ali neposred-
no v pisarni organizatorja kultur-
nih prireditev, dom kulture, soba 
53, vhod zadaj. 

U R E P R A V L J I C 
V knjižnici Titovo Velenje so 

se zopet pričele URE PRA-
VLJIC in sicer ob 16.00 za pred-
šolske otroke, ob 17.00 pa za 
otroke od 7 do 10 leta. Ure pra-
vljic so vsako sredo v pionirski 
sobi knjižnice. 

1 i M N M M 1 1 1 1 1 1 1 1 
REDNI K INO 

Četrtek, 15. 10. ob 18. in 20. 

uri BASKERVILSKI PES - bri-

tanski, kriminalka. V gl. vi.: lan 

Richardson. 

Petek, 16. 10. ob 18. in 20. uri 

VESOLJSKI VAMPIRJ I -

ameriški, znanstveno-fantastični. 

V gl. vi.: Steve Railsback. 

Petek, 16. 10. ob 10. uri 

Sobota in nedelja, 17., 18. 10. 

ob 18. in 20. uri D R U G A ŽIKI-

NA DINASTIJA - jugoslovan-

ski, komedija. V gl. vi.: Bojanič 

Gidra. 

NOVE AVANTURE JUNA-

KOV IZ F ILMA NORA LETA 

IN VSEH NJEGOVIH NADA-

LJEVANJ. 

Ponedeljek, 19. 10. ob 10., 18. 

in 20. uri VESOLJSKI VAMPIR-

JI — ameriški, znanstveno-fanta-

stični. 

Torek in sreda, 20., 21. 10. ob 

18. in 20. uri. 

Sreda, 21. 10. ob 10. uri. 

F ILMSKO GLEDALIŠČE 

Ponedeljek, 19. 10. ob 20. uri 

U R A D N A VERZIJA - argen-

tinski film. DOB ITN IK OS-

CARJA '87 za tujejezični film. 

K INO D O M KULTURE 

Četrtek, 15. 10. ob 20. uri VE-

SOLJSKI VAMPIRJ I - ameri-

ški, znanstveno-fantastični. 

Nedelja, 18. 10. ob 10. uri 
1 OTROŠKA MATINEJA -

VODNI DEČEK - angleški, 
igrano —risani film. 

K INO ŠOŠTANJ 
Sobota, 17. 10. ob 16. uri 

OTROŠKA MATINEJA -
VODN I D E Č E K - angleški, ri-
sano-igrani. 

Sobota, 17. 10. ob 18. uri BA-
SKERVILSKI PES - angleški, 
kriminalka. 

Nedelja, 18. 10. ob 17.30 in 
19.30 uri VESOLJSKI VAMPIR-
JI — ameriški, znanstveno-fanta-
stični. 

Ponedeljek, 19. 10 ob 19.30 uri 
D R U G A Ž I K I N A DINASTIJA 
— jugoslovanski, komedija. 

Sreda, 21. 10. ob 19.30 uri 
U R A D N A VERZI JA - argentin-
ski. 

Dvignjeni zastor 60 

Molk je zlato 
pravi pregovor, mi pa ostajamo 
praznik rok ob vprašanju iz kakš-
nega materiala je ta zadeva in v 
čigavih rokah se nahaja. 

Je že tako, da na koncu vedno 
po pravici rečemo, da je vse člo-
veško, kar ni živalskega izvora. 
Spomnimo se razprav o preneha-
nju uničevanja okolja, ki so z ve-
liko ostrino hrumele čez našo de-
želo — še nedavno tega so jih bi-
li polni vsi mediji: od nacional-
nih, do najbolj zakotnih občin-
skih in krajevnih. Kdor je kaj dal 
nase in na svoj družbeni položaj, 
se je čutil poklicanega ob vsaki 
priložnosti povedati kaj pamet-
nega o ekologiji, o tem kaj je res 
in kaj ni, kaj bi bilo, če ne bi bilo 
in kaj bi bilo, če bi bilo, kaj bi si-
cer morali storiti, pa ne moremo 
zaradi objektivnih . . . Tresla se 
je gora, sprejeti pa so b i l i . . . 
sklepi. In potem je vse potihnilo. 

Danes je ekologija že bolj ali 
manj posrečen okras v omenje-
nih medijih — s prvih strani že 
bolj ali manj posrečen okras in 
še to bolj poredko. To dejstvo 
nas napeljuje na misel, da smo 
tudi klic k »ekološkemu« razu-
mu vzeli tako kot skoraj vse: 
kampanjsko! Nekateri so se na-
veličali, drugi pa so si gotovo po-
meli dlani, češ: saj smo vedeli, 
počasi je treba da se ujma unese, 
potem bo vse spet po starem. 

Tako je bilo in je tudi v naši 
občini. Rezultat burnih in anga-
žiranih razprav ljudi v naši doli-
ni so bili sklepi, sicer dobri, toda 
še vedno nič več kot s črkami po-
pisan papir. Zato nismo tjaven-
dan ponavljali, da so dejanja ti-
sta, ki spreminjajo, ne pa tako ali 
drugače zapisani stavki, z dvema 
ali tremi vejicami več! 

Ves čas razgretih razprav smo 
opozarjali na neko nevarno idea-
listično predpostavko, ki je pri-
hajala običajno iz istih krogov, 
glasila pa se je približno takole: 
»prenehajte že vendar s temi ne-
smiselnimi obtoževanji, saj smo 
vendar vsi na istem vlaku! Vsem 
nam je enako veliko do tega, da 
gozdovi prenehajo umirati, da 
bodo reke spet čiste, da ljudje 
nehajo obolevati zaradi onesna-
ženega zraka« ipd. 

Zakaj trdimo, da je ta predpo-
stavka za hiter in učinkovit preo-
brat idealistična in utopična? 
Predvsem zato, ker nas tako uči 
zgodovina in (nepopolno) po-
znavanje družbenih procesov. 
Nobena družba doslej ni bila 
brezkonfliktna in tudi naša ni! 
Priznavanje konfliktnosti druž-
benih interesov (ne trdimo na 
tem mestu, da gre za razredni 
konflikt) pa seveda mora prizna-
vati konfliktnost konkretnih 
družbenih skupin in posamezni-
kov, ki so nosilci teh interesov. 
Ne vidimo razloga, zakaj ne bi 
verjeli, da tudi v naši občini ne 
obstajajo konfliktni in celo anta-
gonistični interesi. To (obstoj 
nasprotujočih si interesov) ni sa-
mo na sebi nič slabega, celo nas-
protno: je lahko gibalo razvoja. 
Toda ta »lahko« zahteva demo-
kratično in civilizirano družbo, 
kjer se nasprotujoči in izključu-
joči interesi soočajo v odprtem 
boju argumentov, uresničevanje 
»zmagovitega« interesa pa je 
skrbno nadzorovano in sankcio-
nirano. Temu lahko preprosto 
rečemo tudi razvita politična kul-
tura, ki pa ni le folklorna katego-
rija, ampak hudičevo boleča za-
deva za tistega (tiste družbene 
skupine, posameznike, politične 
partije v parlamentarnih demo-
kracijah in navsezadnje tudi za 
monarhe), ki sklepov ne spoštuje 
in ne uresničuje. Mnogokrat ni 
dovolj le odpoklic ali odstop! Še 
posebej, če se ne uresničujejo 
sklepi, ki jih je sprejelo najvišje 
zakonodajno telo, naprimer 
skupščina. Nenadomestljiv »in-
strument« pri tem varovanju za-
konitosti je javnost in sredstva 
množičnega občevanja (komuni-

ciranja). Če rečemo nenadomest-
ljiv, potem to mislimo dobesed-
no, tako kot vse oblasti tega sve-
ta, ki informacijam in njihovemu 
pretoku odmerjajo največjo po-
zornost. V demokratičnih reži-
mih seveda drugačno kot v tota-
litarnih. 

Opaziti je, da je ob zadnjih 
»svetlih« primerih našega razvo-
ja (Agrokomerc, Vevčani, Viko, 
Prevlaka, Plomin II . . .) tudi pri 
nas javnost prenehal biti pojem, 
sovražen samoupravnemu socia-
lizmu. Seveda ne povsod in ne 
vedno. Pretežno še vedno vztra-
jamo na monolitnosti, odkrito iz-
ražanje različnih pogledov (pa 
tudi interesov) imamo za motnjo, 
za nekaj nezaželenega, za nekaj 
kar moti navidezni napredek in 
že zdavnaj dogovorjeni način po-
ti v lepši jutri. Logični rezultat je. 
da se pogledi, različni od prevla-
dujočega (ali od tistega, ki ima 
največjo družbeno moč) pono-
tranjijo, ljudje jih obdržijo zase, 
postanejo apatični, večkrat pa se 
prelevijo v navadne kritikastre. 
Pa ne po svoji krivdi. Na tak na-
čin izgubljamo ogromne »ljud-
ske sile«, ici bi lahko za naš raz-
voj in lepšo prihodnost prispeva-
le neznansko veliko. Rezultate 
tako vzpostavljene monolitnosti 
lahko opazujemo na vsakem ko-
raku in tudi v naši občini. 

Mislimo skratka, da je govor-
jenje o tem, kako imamo v občini 
vsi enake interese (pa ne le ob 
ekologiji) škodljivo in neprodu-
ktivno. Preprosto in enostavno 
ni mogoče, da bi dva človeka mi-
slila, želela in hotela popolnoma 
enako. Kaj šele večje družbene 
skupine, ali kar organizacije 
združenega dela. Če ne drugega, 
potem bi bila takšna družba ne-
kaj najbolj dolgočasnega na sve-
tu. In nekaj najbolj grozljivega! 
Spomnimo se uniformirane Pol 
Potove Kampučije in vseh osta-
lih totalitarnih režimov na naši 
zemeljski krogli! 

Te misli seveda niso pledoaje 
za anarhijo, kaj pa še! So enosta-
vno apel k razumnemu obvlado-
vanju družbenih procesov in do-
slednemu spoštovanju mehaniz-
mov našega političnega sistema, 
ki ima do popolnosti izdelano re-
gulativo za »usklajevanje intere-
sov«. Navsezadnje tudi zato je, 
kakršen je: če bi imel v osnovi 
vgrajeno danes kritizirano pred-
postavko, da vsi mislimo in ho-
čemo enako, potem bi bil sam v 
sebi smešen. Tega pa ne trdimo 
mi, ampak danes večkrat ome-
njeni monolitno razmišljujoči 
člani naše družbene skupnosti. 

Pa se vrnimo za konec k eko-
logiji! 

Nikakršnega razloga ni, da bi 
bilo potrebno ustvarjati umeten 
vtis, češ da (v naši občini) eni 
stojijo na enem, drugi na dru-
gem, tretji pa na tretjem bregu. 
To je (kot rečeno) nekaj povsem 
naravnega. Nenaravno in izred-
no škodljivo, da ne rečemo usod-
no pa je, če se na vseh treh bre-
govih stoječi ali sedeči nekaj na-
posled dogovorijo, potem pa se 
izkaže, da sta dva držala v žepih 
fige. To je, da sta rekla »da« ali 
»ne«, potem pa delala naprej, 
kot da se ni nič zgodilo. 

Tudi zato, da bi pripomogli k 
odpravljanju nesporazumov in 
škodljivih posledic, v našo rubri-
ko Dvignjeni zastor skladno s 
pomladno obljubo ponovno vpe-
ljujemo tudi teme, ki se bodo 
ukvarjale z današnjim in groze-
čim uničevanjem okolja, narave 
in ljudi. 

Vane GOŠN IK 

K INO ŠMARTNO OB PAKI 
Petek, 16. lO.pb 20. uri DRU-

GA Ž I K I N A DINASTIJA - ju-
gosl., komedija. 

Nedelja, 18. 10. ob 13.30 uri 
OTROŠKA MATINEJA -
VODN I D E Č E K - čudovit an-

gleški. igrano-risani film. 

Torek, 20. 10 ob 20. uri VE-
SOLJSK; VAMPIRJ I - ameri-
ški, znanstveno-fantastični. 

K I N O VELENJE SI ZADR-
ŽUJE PRAVICO DO SPRE-
M E M B E P R O G R A M A ! 

Kino 16: 
Petek, 16. oktobra ob 20. uri 

GAL1POLJ (avstralski vojni 
film, režija Peter SVeir). Predsta- I 
va bo \ Stiskami. 
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Topolšica—Kajuh:Ljubno 3:2 

Šele v petem nizu 
V soboto se je pričelo tudi tekmo-

vanje v republiških odbojkarskih li-
gah. Igralke Topolšice—Kajuha so se 
v prvem kolu na domačem igrišču po-

Vsi Slovenci 
(ne)tečemo, 
hodimo . . . 

Prejšnji četrtek je bilo na 

igrišču ob Jezeru tudi občinsko 

in sindikalno ekipno prvenstvo 

v krosu za moške in ženske. 

Tudi to tekmovanje je bilo iz-

vedeno v okviru letošnje akcije 

Vsi Slovenci tečemo, hodimo. 

Pa to geslo, kot kaže. ne velja 

za našo občino. Na tak tek v 

naravi je prišlo vsega skupaj le 

24 delavcev in delavk. Skrom-

no. preskromno število in v ne-

katerih kategorijah sploh niso 

mogli upoštevati ekipne uvrsti-

tve. 

Ponekod pa so v ekipo uvr-

stili kar velenjske atlete, če-

prav je bilo v razpisu zapisano, 

da registrirani tekmovalci tek-

mujejo posebej. Pa so razpis za 

občinsko in sindikalno ekipno 

prvenstvo v krosu za moške in 

ženske poslati, kot smo slišali 

med prireditvijo, direktorjem, 

predsednikom osnovnih orga-

nizacij sindikata in seveda ani-

matorjem rekreacije. Vse kaže, 

da direktorjem ni potrebna to-

vrstna rekreacija in zgleda, tu-

di ne delavcem. 

merile z vrstnicami 7 Ljubnega ob Sa-
vinji in zmagale s 3:2 (—13, 8, I I , 
—12, 10). Tekma je bila zelo razbur-
ljiva in borbena in je trajala več kot 
dve uri. Igralke obeh ekip so prikaza-
le kakovostno igro. ki je bila le na tre-
nutke nekoliko živčna in nezbrana. V 
odločilnem petem nizu sta se ekipi 
menjavali v vodstvu do rezultata 
10:10, zatem pa so domačinke z nekaj 
učinkovitimi akcijami uspele streti 
odpor gostij. Sodnika Vitanc z Ljub-
nega in Sedovšek iz Braslovč sta zelo 
dobro opravila svojo nalogo, škoda 
pa je, da je bilo zelo malo gledalcev, 

Topolšica:Granit 3:1 

Razburljiva igra 
in zmaga 

V 1. kolu tekmovanja v slovenski li-
gi so odbojkarji Topolšice doma pre-
magali favorizirano moštvo Granita 
i/ Slovenske Bistrice s 3:1 (14, -3, 7, 
13). S pomočjo bučnih navijačev je 
domača ekipa zasluženo slavila, naj-
zanimivejši pa je bil četrti niz, v kate-
rem sta se moštvi izkazali z veliko me-
ro borbenosti in z lepimi akcijami. V 
soboto bodo odbojkarji Topolšice go-
stovali pri ekipi Kočevja, ki je novi-
nec v ligi. , 

Nastopili so: Božič, Globačnik, Je-
zeršek, Mihaljinec, Golob, Šmon, 
Araus, Plamberger. Lihteneker in Taj-
nik. (D. M.) 

Rezultati krosa za 
in ZTKO 

pokal 

Najmlajši pionirji (79 in mlaj-

ši) — 500 m: 1. Andrej Lozič 

BM, 2. Primož Vedenik W , 3. 

Daniš Sinanovič VV, 4. Samo 

Doler GŠ, 5. Dejan Kurahovič 

AA, 6. Marko Krivanek BR; 

najmlajše pionirke (79 in mlajše) 

— 500m: i. Stanka Šumah BL, 

2. Nina Vičar BM, 3. Mihela 

Obu AA, 4. Sladana Petkovič 

W , 5. Maja Kosi W , 6. Romana 

Cvrle BL; pionirji (77, 78) — 

1000m: 1. Robi Spegelj BR, 2. 

Dejan Verko AA, 3. Roman 

Ogrizek BM, 4. Igor Biondič AA, 

5. Almir Sulejmanovič BM, 6. Si-

mon Lindner MPT: pionirke (77, 

78) - 1000 m: 1. Klavdija Zni-

dar BM, 2. Mojca Buršič W , 3. 

Diana Agič BM, 4. Jasmina Me-

mič, 5. Metka Zaje BM, 6. Vlasta 

Pražnikar B M ; pionirji (76) — 

1000 m: 1. David De Costa BM, 

2. Stanko Kanduti MPT, 3. Mitja 

Kremžar BM, 4. Rade Kovačič 

BM, 5. Damjan Krajnc MPT, 6. 

Boštjan Kladnik B M ; pionirke 

(76) — 1000 m: l . Jolanda Ste-

blovnik GŠ, 2. Edita Malkočevič 

BM . 3. Kristina Kavnik K D K , 4. 

Tina Steinbacher W , 5. Alenka 

Meža MPT, 6. Romana Vidovič 

GŠ ; pionirji A (75) - 1000 m: 1. 

Boštjan Grabnar GŠ , 2. Sebast-

jan Boh VV, 3. Urban Radšel 

BM, 4. Peter Kolenc VV, 5. Mat-

jaž Barborič GŠ , 6. Matjaž Hlu-

pič BR; pionirke A (75) 1000 m: 

1. Anka Krajcer GŠ , 2. Tatjana 

Cevzar VV, 3. Kristina Andrič 

MPT, 4. Simona Vidmar BM, 5. 

Indira Ikič MPT, 6. Helena Ko-

lar BL; pionirji B (74) — 1000 m: 

1. Robi Habjanič AA, 2. Robi 

Kožar W , 3. Boštjan Jelen BM, 

4. Sebastjan Doman jko BM, 5. 

Boštjan Meh W , 6. Oto Hrast-

nik BR ; pionirke B (74) — 

1000 m: 1. Melita Rant BM, 2. 

Valentina Josič BM, 3. Darja Ši-

banc MPT, 4. Badema Djedovič 

MPT, 5. Tatjana Razgoršek GŠ, 

6. Metka Kramberger B M ; pio-

nirji A (73) — 1000 m : I. Igor 

Titovo Velenje 

V soboto kros za pokal Dela 
V soboto bomo v Titovem Velenju sklenili letošnjo akcijo Vsi Slo-

venci tečemo, hodimo . . . z 22. krosom Časopisa Delo. 

Sklepna prireditev bo torej v našem mestu, tokrat s startom in ci-

ljem na igrišču ob Jezeru. Tam okrog bo speljana tudi proga. To bo že 

četrta tovrstna prireditev v organizaciji Zveze telesnokulturnih orga-

nizacij Velenje in Atletskega kluba Velenje in prepričani smo, da bo-

sta tudi to množično prireditev dobro izpeljala. 

Ze pred časom so ustanovili 

poseben organizacijski odbor, ki 

ga vodi Martin Štajner, v njem 

pa je še 11 članov, ki imajo seve-

da izkušnje s tovrstnimi priredit-

vami. 

Organizacijski odbor je med-

tem že izdal poseben bilten, v ka-

terem so vse podrobnosti o tem 

22. jesenskem krosu občinskih 

reprezentanc za pokale uredni-

štva Delo. Tudi progo so že pri-

pravili. Včeraj sta se v Titovem 

Velenju še zadnjič sešla organi-

zacijski odbor in vodstvo štaba 

za krose pri Atletski zvezi Slove-

nije, ki že vsa leta usklajuje to 

akcijo. Sestanek so sklicali z 

enim samim namenom, željo or-

ganizacijskega odbora, da bi bil 

zaključek letošnje akcije krosov 

kar najboljši. Želja odbora je, da 

bi se vsi, ki bodo kakorkoli sode-

lovali na 22. krosu Dela v 

Titovem Velenju v našem okolju 

počutili kar najbolje, dosegli kar 

najboljše rezultate in se tega do-

gajanja prijetno spominjali. 

Predsednik skupščine občine Ve-

lenje Drago Šulek, bo v soboto 

uro pred začetkom te najbolj 

množične športno-rekreativne 

manifestacije v naši republiki tu-

di slovesno sprejel vodje vseh 

ekip. 

Na letošnjem krosu za pokale 

Dela bodo udeleženci tekmovali 

v 14. skupinah, in sicer osmih 

pionirskih, štirih mladinskih in 

dveh članskih. Za ekipni vrstni 

red reprezentanc bodo upošteva-

li po dva najbolje uvrščena ude-

leženca oziroma udeleženki. Re-

prezentance pa se bodo potego-

vale tudi za zmagi v dveh skupi-

nah, in sicer v prvi, v kateri bodo 

točkovali dosežke vseh pionir-

skih selekcij ter mlajših mladin-

cev in mladink (skupaj 10 kate-

gorij), v drugi pa obe kategoriji 

starejših mladincev in mladink 

ter članov in članic. Zmagovalni 

občinski reprezentanci v obeh 

skupinah kategorij bosta prejeli 

pokala Atletske zveze Slovenije 

na proglasitvi najboljših atletov 

in atletinj v sezoni 1987. 

Zmagovalne ekipe vseh 14 ka-

tegorij bodo prejele pokale ured-

ništva Dela, vse ekipe od I. do 6. 

mesta v posameznih kategorijah 

pa bodo prejele tudi spominske 

diplome AZS. Prvi trije posa-

mezniki v kategoriji bodo dobili 

zlato, srebrno oziroma bronasto 

kolajno uredništva Dela, prvih 

šest posameznikov spominske di-

plome AZS in zlate značke Kros 

87. Zmagovalni ekipi v skupinah 

kategorij (pionirskih oziroma 

mladinsko-članskih) bosta preje-

li pokala AZS. Pokal vseekipnega 

zmagovalca krosa Dela pa bodo 

podelili občinski reprezentanci, ki 

bo zbrala največ točk v vseh kate-

gorijah. Podelili bodo še eno pri-

znanje — Skupščine občine Vele-

nje, najbolj številni ekipi, (vos) 

pa še ti so bili zelo »skromni« pri na-
vijanju za svojo ekipo. V 2. kolu bodo 
odbojkarice Topolšice - Kajuha go-
stovale v Mariboru proti drugi ekipi 
Palome Branika, igralke Ljubnega 
pa bodo znova gostovale, tokrat v 
Kranju. 

Topolšica Kaiuh: Mf-vr N. Ste-

vančevič, J. Stevančevič, Kompan, M 
Turk, D. Turk, I. Hojak, M. Hoja! 
Godec in Celofiga. 

Ljubno: Venek, Jurjevec, Skok, M 
Jeraj, J. Jeraj. Mori, Rifelj, Detmar 
Centrih, Jezernik. Orlovič in Donko 

(D. M. 

Šoštanj-Črnomelj 28:18 (10:10) 

Kar devet zadetkov zapored 
Rokometaši Šoštanja so dobro na-

polnili mrežo gostov, vendar njihova 
igra ni bila tako prepričljiva, kot kaže 
rezultat. Nasprotno! V prvem polčasu 
in 20 minut nadaljevanja so igrali sla-
bo in v 51. minuti je bij rezultat samo 
19:18 v korist Šoštanja. Nato pa so 
domači igralci na hitro dosegli štiri 
zadetke in gostje, ki so jim že pojenja-
le moči, so verjetno spoznali, da z 
ugodnim izidom ne bo nič, povsem 
popustili in do zadnjega sodnikovega 

piska prejeli še pet zadetkov. 
Trenutno so rokometaši Šoštanja 

(po petem kolu) s 6. točkami na 5. 
mestu, v vodstvu pa so igralci Trbo-
veljskega Rudarja, ki so si v doseda 
njih 5. kolih priigrali že 9 točk. V na-
slednjem kolu se bodo igralci Šošta-
nja v Litiji sestali z Usnjarjem. 

Šoštanj: Gradišnik, Krejan 6, Pla-
skan 4, Požun 5, Štrigl 4, Lesjak 6. 
Alič, Vrečar 1, Frankovič 2, Blagotin-
šek, Vajdl. (vos) 

ERA Šmartno:Polana 16:18 (10:13) 

Preveč živčnosti 
Rokometašice ERE Šmartnega so 

tudi na nedeljskem srečanju na do-
mačem igrišču ostale brez izkupička. 
Gostje iz Polane so spretno izkoristile 
njihovo živčnost in nezbranost in po-
vedle že s sedmimi zadetki. Kljub 
borbeni in požrtvovalni igri v drugem 
polčasu gostiteljice niso uspele vsaj 
izenačiti, saj jim je za ugodnejši rezul-
tat zmanjkalo m«'"-' '' '-icm 

kolu bodo rokometašice ERE Šmart-
nega gostovale pri drugouvrščeni eki-
pi Mlinotesta, trenutno pa so na 
predzadnjem mestu z dvema točkama 
iz petih srečanj. 

Igrale so: Polak, Nemeček, Jordan 
4. Hrast 3, Trobina 4. Avič, Križ. 
Frangeš I. M. Bole 4, T. Bole in Pov-
še. 

Gasilci tekmovali v Kopru 
V Kopru so se 10. in II. oktobra na republiškem tekmovanju zbrale gasil-

ske enote iz vse Slovenije, med njimi tudi šest ekip iz velenjske občine. Pri čla-
nicah so bile v skupini A gasilke Šaleka dvanajste, v skupini B pa tekmovalke 
Bevč četrte; pri članih v skupini B je bila druga ekipa Velenja osma, prva pa de-
seta; pri članih industrijskih gasilskih društev v skupini A je bil TUŠ Šoštanj 
deveti, v skupini B pa REK Velenje tretji; pri enotah civilne zaščite je bila KS 
Lokovica tretja, ZO Šoštanj pa peti. . m 

Našega časa 

Fenko K D K , 2. Igor Jelen AA, 3. 

Aleš Sešel VV, 4. Robi Podpečan 

GŠ. 5. Edin Džambič BM, 6. 

Grega Marovt B M ; pionirke A 

(73) - 1000 m : 1. Sonja Oberč 

BR, 2. Nataša Raner VV, 3. Ni-

sveta Ikič MPT, 4. Alenka Klad-

nik BM, 5. Arnesa Draganovič 

BM, 6. Suzana Stropnik K D K ; 

pionirji B (72) - 1000 m: 1. Ga-

šper Suhadolnik AK Velenje, 2. 

Blaž Barborič SCŠ - N M U , 3. 

Gorazd Razbornik CSŠ — ko-

vin., 4. Slaven Ujlaki SCŠ — 

EKŠ, 5. Matej Košič CSŠ -

N M U , 6. Damjan Jevšnik CSŠ; 

pionirke B (72) - 100(1 m: t. Natalija 
Mraz AK Velenje, 2. Darja Ravnjak S D Š Ve-

lenje, mlajši mladinci (70, 71) :i)0() m: I. 

Miha Pohar CSŠ N M l : . 2. Jože Gor jup 

SCŠ RŠC Rudar., 3. Dragan Kovače-

v i č l SS E K Š . 4. M I J O A l e k s i č S C Š 

N M U . 5. Rohi Ravnjak SC 5 NMT, 6. 

Bojan Purg CSŠ — N M U : mlajše mladinke 

(71) 1000 m: I. Danijela Sumah SDŠ 

(tekmovala 1); starejši mladinci (68, 69) 

3000 m: (tekmovali 3) 1. Grega Suhadolnik 

AK Velenje, 2. Bojan Silovšek SK Velenje. 

3. Matjaž Simončič SK Velenje; 

Odbojkarji Topolšice (od leve proti desni) stojijo: Miran Božič, Vito Mihalinec, Marjan Golob, Marko Ara-

us, Janko Lihtineker, Janez Jezeršek; čepijo: Gorazd Tajnik, Boris Plamberger, Ljubo Globačnik, Franc 

Šmon. (S. VOVK) 

REZULTATI O B Č I N S K E G A 

IN S I N D I K A L N E G A EKIPNE-

GA PRVENSTVA V K R O S U 

Ž E N K S E : nad 40 let: 1. Ivana Novak. 

Zdravstveni center. 2. Slavka Mijoč. Center 

/a socialno delo«; od 30 do 41) let: I. Slavi-

ca Tešanovič; do 30 let: 1. Marjana Glav-

nik. Gorenje, 2. Slavica Poznič, OŠ Anton 

Aškerc, 3. Eva Krušič. Gorenje. 4. Andreja 

Jošt, TI-:5. 5. Karmen Silovšek, Srednja 

družboslovna šola; M O Š K I : od 30 do 40 

let: 1. Dragan Anič, Gorenje. 2. Tomo Pope-

tru, RLV, 3. Spasoje Tešanovič, Gorenje, 4. 

Josip Šamu. Center srednjih šol, 5. Stane 

Grudnik . R E K ; od 4(1 do 50 let: I Hinko 

Jerčič. Gornje. 2 Franc Vrbnjak, RLV; do 

30 let: Romeo Znko . RLV, 2. Sead Baručič, 

Gorenje. 3. Edi Pergovnik TEŠ, 4. Darko 

F ijav/, Gorenje, 5. Zvonko Ohšteter. TEŠ, 

6. Igor Glamočak, TEŠ. 7. fomaž Kolar. 

Gorenje, 8. Jurij Koležnik, TEŠ. 9. Rade Sa-

vič. Gorenje. 

EK IPN I VRSTNI RF.D ZA P O K A L »NA-

ŠEGA ČASA« - P I O N I R J I : OŠ Bratov 

Mravljakov Velenje 121 točk, 2. OS Veliko 

Vlahovič Velenje 172 točk, 3. OS Miha Pin-

tar-Totjdo Velenje 211 točk, 4. OŠ Gustav 

Šilih Velenje 2 .1 točk, 5. O Š Biba Ročk Šo-

štanj 323 točk, 6. OŠ Anton Aškerc Velenje 

388 točk, 7. OS Bratov Letonje Šmartno ob 

Paki 454 točk. 8. OŠ Karel Destovnik-Kajuh 

Šoštanj 757 točk. 9. OŠ X IV . divizije Vele-

nje 1090 točk: 

E K I P N I VRSTNI R E D ZA P O K A L 

» Z T K O « 

(starejši pionirji - pionirke, mlajši in sta-

rejši mladinci — mladinke) 

1. CSŠ - EKŠ Naravoslovno-mate-

matična usmeritev 

Občinski kros 

Pokal Našega časa 
učencem osnovne šole 
bratov Mravljakov 

V soboto bo v Titovem Velenju sklepna prireditev jesenskih kro-

sov, na kateri bodo občinske reprezentance tekmovale za pokale časo-

pisa Delo. Prav zato so v tem času vsepovsod po Sloveniji izvedli ob-

činske krose. Velenjski je bil prejšnji četrtek s startom in ciljem na ru-

darjevem igrišču. Izvedla pa ga je zveza telesnokulturnih organizacij 

občine skupaj z atletskim klubom. Teklo je kar 328 učencev vseh os-

novnih šol občine, ki so se potegovali tudi za pokal Našega časa. Ta 

pokal je bil namenjen vseekipnemu zmagovalcu med pionirji in pio-

nirkami. Podelili pa smo ga tokrat tekmovalcem z osnovne šole bra-

tov Mravljakov iz Titovega Velenja, (na sliki) — vos 

Rokometašice Velenja so morale 
prvenstveno tekmo tretjega kola z 
igralkami Borova odigrati v športni 
dvorani Golovec v Celju zaradi zase-
denosti Rdeče dvorane v Titovem Ve-
lenju. Zaradi tega nekaj časa v njej 
tudi ne bodo mogle trenirati. Enako 
velja za ekipo Šoštanja, ki pa je pr-
venstveno tekmo petega kola odigrala 
že prejšnji četrtek. 

Velenjčanke niso bile kos razigra-
nim gostjam. Igrale so resda zelo po-
žrtvovalno, vendar, zlasti v prvem 
polčasu, preveč zaletavo. Vse prehitro 
so končavale akcije, zato v napadu 
veliko grešile in te napake so gostje s 
sprotnimi napadi kaznovale. Domače 
igralke so tudi vse preveč spoštovale 
resda v soboto odlično gostujočo vra-
tarko in zastreliale kar šest sedetn-
metrovk, samo Cefalinova je bila tri-
krat uspešna. 

Gostje so od vsega začetka igrale 
zelo dobro, in že sredi prvega polčasa 
vodile s 4:8. Na začetku drugega pol-
časa so igralke Velenja zaigrale mir-
neje, bolj organizirano in plod takšne 
igre je bilo vodstvo 13:12, pa 16:15 v 
47. minuti. Prav v teh odločilnih tre-
nutkih so zastreljali dve, tri sedem-
metrovki, kar so gostje spet kaznovale 
z nasprotnimi napadi in upanje na 
zmago ali vsaj na neodločen izid je 
splahnelo. 

Tako so rokometašice Velenja v do-
sedanjih treh kolih osvojile le dve toč-
ki in so trenutno na 7. mestu, v vod-
stvu pa so Splitčanke s 6. točkami. V 
naslednjem kolu bodo gostovale v 
Novem Sadu pri Železničarju. 

Velenje: Petek, Misaljevič, Zidar 3, 
Golič, Plaskan, Felle, Olič 1, Kralj 3, 
Kričej, Čefarin 10, Budjinski 2, Kme-
tič. (vos) 

V petem nizu so Ljubenke vodile že z 8:5, pa vendarle je bilo to premalo 

za končno zmago (S. Vovk) 

V e l e n j e : B o r o v o 1 9 : 2 2 ( 7 : 9 ) 

Zastreljale šest 7-metrovk 
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Avto-moto šport 

Rally spominov 
Avto-moto turing klub Titovo 

Velenje je v nedeljo pripravil 3. 

turistični »Ral ly spominov na 

N O B « . Na pot je krenilo 29 po-

sadk in le dve nista pripeljali do 

cilja. Najboljši so bili izkušeni 

vozniki, ob njih pa je nekaj mlaj-

ših dokazalo, da njihov čas šele 

prihaja. Obiskali so deset spome-

nikov NOB v Šaleški dolini, na 

treh spretnostnih vožnjah pa so 

morali pokazati tudi obilo vozni-

škega znanja. Tekmovanje je mi-

nilo v pravem tekmovalnem in 

tudi resnično tovariškem vzdu-

šju, po njem pa so organizatorji 

in tekmovalci obljubil i , da se pri-

hodnje leto spet snidejo na 4. ral-

lyju. Predstavnik občinskega od-

bora ZZB N O V je ob tem med 

drugim oudaril: »Prepričan sem, 

da ste na progi, ki ste jo prevozi-

li, doživeli več kot samo prijetno 

vožnjo. Obiskali smo pomnike iz 

naše polpretekle zgodovine, ki je 

z zlatimi in krvavimi črkami za-

pisala obstoj slovenstva pod son-

cem. Prav zato je prav, da se s 

podobnimi prireditvami spomni-

mo teh pogumnih žena in mož, 

ki so s ponosom, da umirajo za 

srečnejši slovenski rod, zrli smrti 

v obraz. Tudi današnja priredi-

tev je potrdila, da spoštujemo 

vse pridobitve naše N O V in tudi 

to, da smo pripravljeni te prido 

bitve za vsako ceno braniti in va-

rovati. Kot dobri vozniki in špor-

tniki, predvsem pa kot kulturni 

in disciplinirani vozniki, bomo 

prispevali svoj delež k stvarnosti, 

ki si jo vsi želimo. Ob zaključku 

naj se še enkrat v imenu občin-

skega odbora ZZB NOV Velenje 

zahvalim prireditelju in vsem 

udeležencem za njihov trud in 

delo pri negovanju in prenašanju 

tradicij NOV na mlajši rod.« 

Še najboljši. Pri članih je zma-

gal Jože Mesarec, pri udeležen 

eih N O B Jože Povše, pri ženskah 

Alenka Koprivnik, pri ekipah 

delovnih organizacij APS II in 

pri ekipah družbeno-političnih 

organizacij sindikalna organiza-

cija APS I I . 

Šaleški jamarski klub Podlasica 

Modrijanov pohod v 
Postojnski jami 

v nedeljo 4. 10. 87 je potekal v 

Postojni že enajsti pohod po ne-

turističnih predelih Postojnske 

jame, ki je bil posvečen spominu 

na zaslužnega raziskovalca siste-

ma Postojnske jame — Silva Mo-

drijana. Pohoda, ki ga je organi-

ziral jamski klub »Luka Čeč« iz 

Postojne v sodelovanju z upravo 

Postojnske jame, se je udeležilo 

45 jamarjev iz sedmih slovenskih 

klubov, med njimi tudi trije iz 

Šaleškega jamarskega kluba 

Podlasica iz Topolšice. 

Pohodniki smo se zbrali ob 9. 

uri zjutraj pred vhodom v Po-

stojnsko jamo, kjer nas je po-

zdravil predstavnik organizator-

jev pohoda, za njim pa je o ži-

vljenju in delu Silva Modri jana 

spregovoril še profesor doktor 

France Habe. Dobre pol ure za-

tem smo se po dobljenih napot-

kih že peljali in se peš odpravili 

proti 50 metrov globokemu vho-

du v Magdaleno jamo. Načrt po-

tovanja oz. pohoda je namreč 

predvideval kot najbolj atrakti-

vno varianto (variant pohoda je 

bilo več) za katero smo se več ali 

manj odločili vsi pohodniki , 

vstop v Magdaleno jamo, ter po 

njej do glavnega vodnega kanala 

spodnje etaže sistema Postojnske 

jame, po kateri se pretaka podze-

meljska reka Pivka, ki sicer po-

nikne v podzemlje pri glavnem 

vhodu v Postojnsko j amo in pri-

teče zopet na dan v vhodu v Piv-

ko jamo. Pri podzemeljski reki bi 

se nato vkrcali v čolne in se z nji-

mi peljali proti toku reke do Oto-

ške jame, kjer bi tisti, ki bi želeli 

lahko izstopili iz jame, preostali 

pa bi nadaljevali vožnjo s čolni 

po podzemni Pivki vse tja do po-

nora le te v Postojnsko jamo. 

Pod zemljo naj bi bili predvido-

ma tri do štiri ure, kar bi moralo 

zadostovati za premaganje do-

brih štirih kilometrov predvsem 

vodne, deloma pa tudi suhe poti, 

kolikor znaša razdalja od Mag-

dalene jame do ponora reke Piv-

ke. No, na koncu pa se je izkaza-

lo, da smo topolški jamarji , ki 

smo se po jami vozili s čolni sku-

paj z jamarji iz Kopra, porabili 

za približno dva kilometra dolgo 

pot do Otoške jame celih devet 

ur. Če pa bi nadaljevali vožnjo 

še do Postojnske jame, bi bržko-

ne prišli na plan šele naslednjega 

dne v jutranjih urah. Temu je v 

največji meri botrovala naša ne-

pripravljenost na tako veliko ja-

mo in seveda pomanjkanje izku-

šenj pri raziskovanju tovrstnih 

jamskih sistemov, saj v naših 

krajih pač ni tako velikih in dol-

gih jam. Poleg tega so nam še vo-

diči z glavnino pohodnikov ušli 

naprej, tako, da smo Topolščani 

in Kooprčani, ki jame oz. poti 

pohoda nismo poznali, bili oboji 

pri iskanju prave smeri v labirin-

tu rovov prepuščeni samim sebi 

in svoji iznajdljivosti. Res pa je 

tudi, da smo navkljub pomis l i 

da smo se izgubili v jami, precej 

časa porabili za fotografiranje 

podzemnih lepot, saj sta tako 

Magdalena, kot tudi Otoška ja-

ma znani po svojih lepotah in za-

to takšne enkratne priložnosti za 

fotografiranje pač ni kazalo za-

muditi. No, nazadnje se je vse 

skupaj le srečno končalo, saj 

smo le uspeli najti izhod iz Oto-

ške jame, pred čigar vhodom so 

postojnski jamarji pripravili dru-

žabno srečanje ob tabornem 

ognju. Ob prijetnem razpolože-

nju in živahnem pogovoru ob ta-

bornem ognju, so bile tudi peri-

petije in težave, ki so nas pred 

tem spremljale pod zemljo kaj 

hitro pozabljene. 

Dogovorili smo se, da se čez eno le-
to ponovno zberemo na tem tradicio-
nalnem in edinstvenem jamarskem 
pohodu po skrivnostnih kanalih pre-
ko 24 km dolgega sistema Postojnske 
jame. katera pomeni pravzaprav zače-
tek organiziranega raziskovanja krasa 
na Slovenskem, od koder se je le to 
razširilo tudi na ostale dežele Evrope. 

Tovrstni jamarski pohodi v naše 
večje in lepe jame na našem mati-
čnem krasu, katerih dolžina se izraža 
ne v metrih, temveč v kilometrih, in 
takšnih jam premore Slovenija kar 
nekaj, pomenijo predvsem za jamar-
je, ki raziskujemo alpski in t. i. osa-
meli kras. v katerem se nahajajo jame 
predvsem vertikalnega značaja, ali pa 
jame z relativno majhnim povpre-
čnim premerom rova, v katerih pred-
stavlja raziskovanje le teh čestokrat 
pravo garanje, pa tudi uničevanje 
drage opreme, pravo osvežitev in ne-
pozabno doživetje. To je tudi tehten 
razlog, da v našem klubu planiramo 
delovni načrt vsako leto tako, da le ta 
proti koncu leta, to je ponavadi ob 
zaključku raziskovalne sezone, obse-
ga tudi izlet v katero od večjih že zna-
nih slovenskih neturističnih jam. 

Slavko Hostnik 

TriglavRudar 2:2 (0:2) 

Polovico srečanja z igralcem 
manj 

Nogometaši Rudarja nadaljujejo dobre igre na gostovanjih. Skoda je, da 
niso enako uspešni tudi na svojem igrišču, saj bi bili potem gotovo v zgornjem 
delu lestvice. Tako pa so po 8. odigranih srečanjih z 8. točkami na 8. mestu, to-
rej so zbrali le polovico vseh možnih točk, v vodstvu pa je trboveljski Rudar s 
13. točkami. Velenjčani so presenetili gostitelje z zelo dobro igro in po prvih 45. 
minutah vodili z 2:0. Strelca sta bila brata Kotnik Andrei in Roman. V drugem 
polčasu so domači igralci zaigrali podjetneje in že v 62. minuti je bil rezultat 
izenačen. Očitno so se nogometaši Rudarja prehitro zadovoljili z vodstvom, te-
ga smo pri njih že vajeni, no glavni razlog, slabša igra v nadaljevanju, pa je bil 
gotovo v tem, da je moral Dolar že v 48. minuti z igrišča zaradi drugega rume 
nega kartona. Na srečo gostitelji številčne prednosti niso povsem izkoristili. 

Rudar: Cvijetkovič, Marjanovič, Buškovič, Cvikl, Mišetič, Dolar, Dizdare-
vič IFadil), R. Kotnik, Jalušič, Brdžanovič, A. Kotnik. 

V 9. kolu bodo na igrišču ob Jezeru gostovali nogometaši Ingrad Kladivarja 
iz Celja. ( v o s ) 

Mura:Elkroj 4:2 (1:1) 

Dobro so se upirali 
Nogometaši Flkroja so v nedeljo gostovali v Murski Soboti in z domačo 

Muro izgubili i 2:4. Domačini so v 23. minuti zastreljali enajstmetrovko, zatem 
pa so gostje prevzeli pobudo in z zadetkom Marinčka v 39. minuti celo povedli. 
Za igralce iz Mozirja je bila morda usodna zadnja minuta prvega polčasa, ko ie 
Hren nespretno posredoval in dosegel avtogol. V nadaljevanju so domačini po-
vedli s 3:1, na 3:2 je zmanjšal znova Marinček. osem minut pred koncem pa so 
igralci Mure streljali še eno enajstmetrovko in dosegli končni izid. 

Nogometaši Elkroja bodo v nedeljo igrali doma s kranjskim Triglavom in to 
je nova lepa priložnost za dve še kako pomembni točki. 

Igrali so: Hrast, I. Knez, Baiec (Kramer), Skrbinek. Tratnik, Božičevič 
Grobelšek (Remic), Hren. J. Knez (Gostečnik), Marinček in Ermenc. 

w 

ERA Šmartno — Partizan 
4:0 (2:0) 

Nogometaši ERE Šmartnega so se v nedeljskem kolu izkazali tudi pred 
svojimi navijači. Na domačem igrišču so namreč brez težav premagali dotlej vo-
dilno ekipo Partizana iz Slovenj gradca s 4:0, ob polčasu je bil rezultat 2:0. Za-
detke so dosegli Korber 2 ter Oblak in Zvir po enega. S to zmago so se prebili 
na delitev tretjega mesta, še vedno pa je njihov izkupiček le polovičen, saj so v 
osmih kolih osvojili prav toliko točk. 

v 

Ekipi Šmartnega pokal 
Našega časa 

Komisja za šport pri občinski konferenci ZSMS Velenje je pripravila v po-
častitev občinskega praznika finale malega nogometa za prehodni pokal Naše-
ga časa. Skozi celo leto seje za ta pokal potegovalo 18 ekip krajevnih skupnosti 
naše občine. V finalni tekmi sta se srečali ekipi Raven in Šmartnega iz Titovega 
Velenja. V borbeni tekmi, polni lepih potez, sta si ekipi v rednem delu točki raz-
delili. Rezultat je bil namreč neodločen. Zmagovalca so določili šele kazenski 
streli, kjer so bili Šmarčani boljši in ob koncu zmagali s 3:1. 

Strelci za Šmartno so bili Glavnik, Pogorelčnik in Kopina, za ekipo Raven 
pa Praprotnik. Zdravko Golob 

Smučarski skoki 

Uspešni prvi nastopi 
Ob prazniku občine Slovenske 

Konjice in ob otvoritvi preno-

vljenih skakalnic so člani SSK 

Unior Zbelovo pripravili regij-

sko prvenstvo štajersko-koroške 

regije za pionirje do 9 in 11 let 

ter medklubsko tekmo za starejše 

kategorije. Regijski prvak pri 

najmlajših je postal Luka Ogra-

jenšek, peti je bil Kokol in sedmi 

Zacirkovnik. Pri pionirjih do 11 

let so bili Špegel, Pocajt, Kadli-

ček in Lipičnik med deseterico, 

pa tudi ostali so dobro skakali. 

Na otvoritveni mneddruštveni 

tekmi je pri pionirjih A zmagal 

Rednjak, Kaligaro, Kanduti in 

Damjan Ograjenšek pa so se zvr-

stili od 6. do 9 mesta. Pri starej-

ših pionirjih je zmagal Čepelnik, 

pri mlajših mladincih Jelen, Da-

nilo Rednjak je bil tretji, pri čla-

nih je bil Horvat drugi in pri ve-

teranih Čepelnik tretji. 

Mladi velenjski skakalci so bi-

li uspešni tudi na regijskem pr-

venstvu za pionirje A v Mislinji. 

Zmagal je Boštjan Rednjak, 

Kanduti , Kaligaro in Ograjenšek 

pa so bili peti, šesti in osmi. Prav 

tako v Mislinji je na meddruštve-

ni tekmi pri mladincih zmagal 

Jelen, Dani lo Rednjak pa je bil 

četrti. 

Avto-moto šport 
Na motodromu na Grobniku je bi-

la 3. in 4. 10. 1987 mednarodna dirka 
v spomin nedavno umrlega dirkača 

veterana Alfonza Breznika, na ka-
teri so nastopali tudi velenjski tekmo-
valci. Dosegli so naslednje rezultate: 
v kategoriji mini mopedov do 12 let je 
zasedel tretje mesto Boris Kreuh 
v razredu do 50 ccm je zmagal Ro-
man Zbičajnik, drugi'je bil Dalibor 
Križarič, tretji pa Mauro Casagrande. 
v skupni dirki avtomobilov in prikoli-

čarjev je zmagal Heinz Mair iz Avstri-
je na avtomobilu LOTUS 2000 F, 
drugo mesto pa sta zasedla Valentin 
in Alojz Kreuh, s prikolico Wartburg. 

S to dirko je bila sklenjena letna se-
zona tekmovanj v moto športu v Ju-
goslaviji, v kateri pa naši tekmovalci 
niso dosegli takšnih uspehov kot prej-
šnja leta. Eden glavnih vzrokov je po-
manjkanje denarja za nakup in vzdr-
ževanje tekmovalnih motorjev. 

Občinska skupnost za zaposlovanje Velenje 

OBJAVE POTREB PO DELAVCIH V OBČINI VELENJE - MOZIRJE 

DELOVNA ORGANIZACIJA POKLIC IZ ŠIFRANTA PROSTA DELA IN NALOGE 

ekonomski tehnik 
ekonomski tehnik ali administrativni 
tehnik 
pleskar 
elektrikar, mizar ali zidar 

vodja oddelka IV PE 
i 
zajemanje podatkov 
pleskarska dela 
hišnik — kurjač 

Dl NČ 
DČ 

ROK 
P OD 

2 nč 8 330.000 

1 dč 8 236.000 
2 nč -15 250.000 
2 nc 8 230.000 

ŠT. 
del. 

OBČINA VELENJE 
MLADINSKA KNJIGA 
TOZD ERA/TOZD VINO ŠMARTNO/P 

REK ESO/STROJNI OBRAT 
VZGOJNOVARSTVENI ZAVOD ŠOŠTANJ 
OBČINA MOZIRJE 
ŽELEZARNA TOZD KOVINARSTVO 
LJUBNO OB SAVINJI 
MERX TDO SAVINJA 
MG SMREKA GORNJI GRAD 
MG SMREKA GORNJI GRAD 
MERX TDO SAVINJA 

LEGENDA: Dl = delovne izkušnje, NČ = nedoločen čas, DČ = določen čas, ROK P = rok prijave, OD = osebni dohodek, ŠT. DEL = število delavcev 

strojni tehnik tehnolog v tehnološki pripravi d. 3 nč 8 280.000 1 
prodajalec prodajalec mešane stroke X nč 8 185.000 4 
lesar sestava sklopov v izdelke 6m nč 8 170.000 1 
lesni delavec odjemanje od krožnih žag X nč 8 150.000 1 
snažilka čiščenje X nč 8 120.000 1 

Planinsko društvo Ljubno 

Obeležili 35-letnico 
Številni člani ljubenskega planin-

skega društva in ostali ljubitelji pla-
nin in lepe narave so pred dnevi ob 
planinskem zavetišču na 1.610 metrov 
visokem Travniku proslavili 35-letni-
co delovanja društva. Članov planin-
skega društva Ljubno ob Savinji je' 
danes že 380, ob pridnem obiskova-
nju gore skrbijo za številne planinske 
poti na svojem področju in za ome-
njeno zavetišče, ki so ga poimenovali 
»Antejev bivak«, v spomin na enega 
od ustanoviteljev društva in dolgolet-
nega marljivega člana Anteja Tevža. 
Pri gradnji zavetišča so porabili 3.760 
prostovoljnih delovnih ur v veliko po-
moč pa so jim bili krajevna skupnost 
Ljubno, TTKS Mozirje in nazarsko 
Gozdno gospodarstvo. 

Zavetišče na Trav niku ni zraslo slu-
čajno. saj to lepo planino poznajo do-

mači in tuji planinci, ki obiskujejo na-
še gore, leži pa na slikoviti in sončni 
legi med Smrekovcem in Raduho. Po-
naša se z enkratnim razgledom, zani-
miv pa je vse leto, bodisi v času nabi-
ranja gozdnih sadežev, bodisi pozimi 
ob turni smuki. Prisrčen program so 
na nedavni slovesnosti pripravili Iju-
benski pevci in osnovnošolci, za ko-
nec pa še misel predsednika društva 
Alojza Mikeka: »Planinci smo 
skromni in plačilo za naše delo je po 
stari navadi le prijeten občutek po 
prehojeni poti. Našega tovarištva, 
medsebojne pomoči in nesebičnosti 
naj se navzamejo tudi mladi, ki bodo 
hodili za nami. Le tako bomo ohrani-
li to kar imamo in moramo bolj ceniti 
— čisto naravo in lepo domovino«. 

M. 2 

Prebold 

(27:38) 
Elektra 75:81 

V prvem prvenstvenem srečanju so košarkarji Elektre zasluženo premagali 
ekipo Prebolda na njenem igrišču. Začetek srečanja je bil dokaj živčen, kar so 
domači igralci izkoristili in v 4. minuti povedli celo s 14:2. V nadaljevanju se je 
pokazalo, daje šoštanjska ekipa veliko boljša, saj" so gostje stalno vodili s 15 to-
čkami razlike. Proti koncu tekme je trener Kokol j poslal na igrišče še ostale 
igralce in domačim so poraz nekoliko ublažili. V soboto bo F.lektra v telovadnici 
osnovne šole Bibe Ročka igrala s Slovensko Bistrico, srečanje pa se bo pričelo ob 
18.30. 

V Preboldu so igrali: Sevšek 12, Mrzel 5, Pašič 14, Mackovšek 2 Kugonič 
12, Bogataj I, Pečovnik 2. S. Breznik I, P. Breznik 7 in Tomic 25. 

L. M. 

Kegljanje 
Na kegljiščih v Žalcu in Celju je bi-

lo dvodnevno tekmovanje 40 najbolj-
ših kegljačev celjske regije, v predtek-
movanju pa je skupno nastopilo 140 
igralcev. Šoštanjčani so dosegli lep 
uspeh, saj se jih je kar pet uvrstilo na-
sklepno tekmovanje. Križovnik se je 
uvrstil na 10. mesto. Leopold Fidej na 
12. Stane Fidej na 15., Glavič na 17. 
in Jovanovič na 20 mesto. 

Ob tem so se šoštanjski kegljači na 
domačem kegljišču v prijateljskem 
srečanju pomerili z lanskim prvakom 

v prvi regijski ligi. Tekstilno iz Pre-
bolda. Nastopili so brez Križovnika 
in Staneta Fideja, ki'bo v naslednjem 
obdobju igral prav za Tekstilno, če se 
bo ta uvrstila v 2. republiško ligo. 

Gostje so bili močnejši za 7 kegljev, 
rezultat je namreč bil 5.304:5.297 za 
njih. Nastopili so Hasičič 906, Jova-
novič 902. Znidar 900, Kramer 881, 
Glavič 857 in L. Fidej 851. Povratno 
srečanje bo danes, v četrtek, v Pre-
boldu. 

mladinska knjiga K 
MLADINSKA KNJIGA n. sol. o. Ljubljana, Titova 3 
TOZD KNJIGARNE IN PAPIRNICE, Ljubljana, Titova 3 

Komisi ja za delovna razmerja 

OBJAVLJA 
prosta dela in naloge 

V PE TITOVO VELENJE 

VODJA ODDELKA IV. PE 
pogoj i za zasedbo: 

• — srednja šola ekonomske ali druge ustrezne smeri 
— pasivno znanje dveh svetovnih jezikov 
— 24 mesecev delovnih izkušenj 

Dela in naloge združu jemo za nedoločen čas s t r imesečnim po-
skusnim delom. 

Kandidati naj pošl je jo pismene prijave z dokazil i o izpolnjevanju 
objavnih pogojev najkasneje v 8 dneh od dneva objave na na-
slov Mladinska knjiga, DSSS DO, sp lošno kadrovska služba, 
Ljubljana, Linhartova 17. Informacije posreduje poslovna enota 
v Velenju: telefon 063 855-827 

O izbiri bomo kandidate obvesti l i v 30 dneh po spre jemu sklepa 
na KDR 

REK Rudnik lignita Velenje n.soi.o 
Titovo Velenje 

DO RUDNIK LIGNITA VELENJE 
K a d r o v s k a s lužba 

Komisi ja za delovna razmerja pri DS DSSS 

OBJAVLJA 

dela oz. naloge 

SAMOSTOJNA REFERENTSKA DELA ZA 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 

Pogoj i : 
— visoka s t rokovna izobrazba (VII s topnja) pravne smeri 
— 3 leta delovnih izkušenj 

Delo se združuje za nedo ločen čas s polnim delovnim ča-
som. Kandidati naj vloži jo pisne pri jave z ust rezno doku-
mentaci jo v 8 dneh po obiavi na naslov: 

•Kadrovska s lužba DO RLV, Part izanska 87 
63320 Titovo Velenje. 
Prijavljene kandidate bomo obvesti l i v 30 dneh po opravljeni 
izbiri. 

Srečno! 

i 
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KOLEDAR 
Č E T R T E K , I5. oktobra - TE-

R E Z I J A 

PETEK, 16. oktobra - HEDVI-

K A 

SOBOTA, 17. oktobra -
I G N A C 

N E D E L J A , 18. oktobra - LU-
K A 

P O N E D E L J E K , 19. oktobra -
ETBIN 

T O R E K , 20. oktobra - I R E N A 

S R E D A , 21. oktobra - URŠU-

LA 

M ALi OGLAS! 
S T A R E J Š O H I Š O V CENTRU 

Š O Š T A N J A P R O D A M . Telefon 

882-264. 

ZASTAVO 101, letnik 1977, z 

dodatno opremo, obnovljen, 

ugodno prodam. Telefon 

858-299. 

AVTOKLEPARSTVO ZAPO-

SL I , honorarno, samostojnega 

avtokleparja. Peter Vodišek, Ška-

le 36 a, Titovo Velenje. Tel.: 

853-425 

P R O D A M M O T O R J A MZ-150 

in avtomatic. Ogled ob nedeljah 

dopoldan Anton Jelen, drevesni-

ca Šentilj. 

O S E B N I AVTO ZASTAV A 101. 

letnik 1984, s tremi vrati, pro-

dam. (33.000 km), Satler, Tomši-

čeva 16, Titovo Velenje. 

P R O S T O T O N S K O H A R M O -

N I K O BE ES AS P R O D A M . Te-

lefon 857-619, vsak dan od 15. ure 

dalje. 

P 'ONY K O L O U G O D N O PRO-

D A M . Telefon 854-967. 

D V E K O M P L E T N I KOLES I 

Z A C ITROEN GS (zimski gumi) 

pirodam. Telefon 857-722, po 18. 

HO., popoldne. 

O S E B N I AVTO ZASTAVA 101, 

letnik 1978, registriran do 24. 4. 

818, ugodno prodam. Telefon 

8:53-321, interna 135, dopoldan. 

I Š Č E M P O Š T E N O UPOKO-

J i E N K O ZA P O M O Č V GO-

S P O D I N J S T V U . Plačilo dobro. 

TVelefon 858-119 dopoldan. 

IUGODNO P R O D A M OSEBN I 

AVVTO VVARTBURG TURIST, 

leetnik 1976. Telefon858-l 16. 

KCRZNENO J A K N O (ŠAKAL), 

šttevilka 38-40, prodam. Telefon 

8157-040, popoldan. 

ffiARVM TV IN K O M B I N I R A N 

ŠTED ILN IK , dobro ohranjena, 

pirodam. Telefon 857-1 17. 

L A D O 1600 P R O D A M . Barva 

bež, letnik 1981, prevoženih 

47.000 km, garažiran, dodatno 

opremljen. Informacije po tele-

fonu 853-090, od 18-20 ure. 

K O T N O S E D E Ž N O GARNI-

T U R O P R O D A M . Telefon 

853-678. 

D O B R O O H R A N J E N O SEDE-

Ž N O G A R N I T U R O za dnevno 

sobo poceni prodam. Telefon 

858-288 ali na Koroški 40 v 

Titovem Velenju. 

O B V E S T I L O ! DELAVSKA 

ENOTNOST VABI VSE ZAIN-

TERES IRANE UČENCE , štu-

dente, zaposlene in nezaposlene 

k sodelovanju — honorarno delo 

(prodaja najnovejših Enciklope-

dij) po Sloveniji. Plačilo hono-

rarja je redno. Možnost dobrega 

zaslužka. Vse, ki j ih to delo zani-

ma in bi ga z veseljem opravljali, 

prosimo, naj oddajo pisne proš-

nje v uredništvo Naš čas. Ze v 

naprej se vam zahvaljujemo za 

sodelovanje — Delavska enot-

nost. 

M L A D O DEKLE IŠČE S O B O s 

kuhinjo v času šolskega leta. Te-

lefon 062-849-224. 

O P E L KADET, letnik 1980, 1,3 

S garažiran, ugodno prodam. Te-

lefon 857-164. 

R-4 P R O D A M . Letnik 1979, prvi 

lastnik, potreben avto ličarja. 

Ogled vsak dan dopoldan, MI-

HAELA JELEN , Heroja Šercer-

ja 2, Šoštanj. Cena 130 SM. 

BARVNI TELEV IZOR ITT 

(NEMŠKI ) P R O D A M . Cena 20 

SM. Prodam tudi metalne odbi-

jače za R-18, cena 10 SM. Tele-

fon 857-142. 

OSEBNI AVTO VVARTBURG, 

P O D E L I H , P R O D A M . Telefon 

857-330. 

SUZUK I GS 750 E, obnovljen, 

dodatno opremljen, prodam. Te-

lefon 853-979 ali 854-768. 

H L A D I L N I K IN KOMBIN I-

RAN ŠTEDILNIK P R O D A M . (4 

plin 2 elektrika). Kličite po 16. 

uri po telefonu 855-764. 

NOV BARVNI PH IL IPS TV, 

42 cm, na daljinsko upravljanje 

Nesreč s kolesi z motorjem je vedno več, zato vozite previdno! 

Z j f o r n j n i u v i n j s l s a I i m e t l j s k a 

z a d r u g a M o z i r j e 

MERCATOR ZKZ MOZIRJE 

UGODNA 
RAZPRODAJA KOKOŠI 

Zgornjesavinjska kmeti jska zadruga Mozir je ima po zelo 
ugodni ceni RAZPRODAJO ŽIVIH KOKOŠI od 16. ok tobra 
1987 dalje do razprodaje pri kooperant ih: 

Ivan KOTNIK, Ljubija 6, MOZIRJE 
Alojz BLEKAČ, Rečica ob Savinji 39, REČICA OB SAVI-
NJI 

Kokoši so srednje težke, rjave, primerne za zakol ali za nadaljno 
rejo. 

S P O M I N 

18. oktobra mineva leto dni žalosti 

in bolečine, odkar smo te za vedno 

izgubili v tragični nesreči, dragi 

mož, ata in stari ata 

Tam kjer si li, ni sonca, ni luči. 

niliče ne ve, kako v srcu me boli. 

Listje rumeno pada na gomilo, 

pod njo počivaš ti, 

a spomin nate kliče mi — 

le pridi k meni ti. 

Le to si žetim, 

na tvoj grob pobitim, 

tam skupaj sva v nemi bolečini, 

a z nama le prelepi so spomini. 

Franc Soje 
iz Titovega Velenja 

Tvoj korak je zastal, glas onemel, v naših srcih ostala je praznina. 

Hvala vsem, ki se ga spominjate in mu prižigate sveče na njegovem preranem grobu. 

Tvoji najdražji: žena Irena, hčerke Suzana, Tatjana in Irena z družino. 

ZAHVALA 

Ob prerani izgubi dragega moža, očeta, dedka, pradedka, brata in strica 

Alojza Buršiča 
upokojenega rudarja 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sodelavcem, sosedom, prijateljem in znancem za 

izrečena sožalja, darovano cvetje in spremstvo na njegovi zadnji poti. 

Posebna zahvala delavcem D O RLV Titovo Velenje, KS Desni breg, PE Mladinska knjiga, 

PM Celje, D O Kovinotehna, D O Varteks, P G D Titovo Velenje, govornikoma, godbi, častni 

straži, DU Titovo Velenje in pevcem. 

Žalujoči: VSI N J E G O V I ! 

in novvideo recorder Toschiba 

V-85 G stereo prodam. Telefon 

853-411. 

K U H I N J O BREST - DOLŽ I-

NA 3,7 m, komplet, ugodno pro-

dam. Franc Moškon, Šalek 91, 

Titovo Velenje 

ZASTAVA 750 LE ugodno pro-

dam. Letnik 1981, prevoženih 

41.000 km, garažiran. Telefon 

882-245, popoldan. 

OSEBN I AVTO J U G O 45, le 

tnik 1985, prodam. Informacije 

popoldan po telefonu 855-898. 

P R E N O S N I ČB TELEV IZOR 

Iskra, v garanciji prodam. Tele-

fon 882-891. 

Dežurstva 
• •- .,> vr v 

Dežurni zobozdravnik v Zdrav-

stvenem domu Velenje: 

17. in 18. oktobra — dr. Vesna 

Pupič, Kidričeva 17, Titovo Vele-

nje. 

Od 8. do 12. ure v zobni ambu-

lanti zdravstvenega doma Vele-

nje, sicer v pripravljenosti na do-

Dežurni veterinar na Veterinarski 
postaji Šoštanj: 

od 16. do 23. oktobra — Milan 
Matko, dipl. vet., Topolšica 15, 
telefon 891-166. 

Matično območje Velenje 
Poroka: 

Dušan Marošek, kovinostru-
gar iz Klanca, roj. 1962 in Lidija 
Janežič, ekonomski tehnik iz Ra-
ven, roj. 1962. 

Smrti: 

Matej Antolovič, delavec iz 

Breznega vrha 34, roj. 1934, Leo-

pold Kolar, upokojenec iz Cme-

reške gorce 28, roj. 1934, Marija 

Slatinšek, upokojenka iz Titove-

ga Velenja, C. bratov Mravljakov 

1. roj. 1909, Janez Kortnik, upo-

kojenec iz Titovega Velenja, Ko-

roška 3, roj. 1898. 

Soc ia l i s t i čna repu-
b l ika S loven i ja 
OBČINA VELENJE 

razpisuje 
dela in naloge 

POŽARNI 
INŠPEKTOR 

Poleg splošnih pogojev nave-
denih v Zakonu o sistemu dr-
žavne uprave, morajo kandi-
dati izpolnjevati še naslednje 
pogoje: 

— visoka oziroma višja izo-
brazba tehnične smeri in 3 

oziroma 5 let delovnih iz-
kušenj 

Izbrani delavec bo imenovan 
za dobo 4 let in je lahko po 
preteku te dobe ponovno 
imenovan. 

Pisne prijave z dokazili o iz-
polnjevanju pogojev sprejema 
kadrovska služba upravnih or-
ganov občine Velenje 15 dni 
po objavi. 

Dimnikarsko podjet je Ravne na Koroškem 

OBVESTILO 
D i m n i k a r s k o p o d j e t j e Ravne na K o r o š k e m 
Enota Titovo Velenje sporoča, da bodo dimnikarska dela v me-
secu oktobra opravljali po sledeči časovni razporeditvi: 

od 1. 10. do 15. 10. bomo čiščenja opravljali v Logarski 
dolini in v vseh ostalih vaseh dO Ljubnega, od 16. 10. do 
31. 10. pa v vseh naseljih KS Paka, B&vče, Cirkovce, 
Plešivec, Škale, Družmirje in Gaberke. 

V Gornjem gradu bomo v mesecu oktobru opravljali čiš-
čenje v KS Šmartno, Rovte in Bočna. 

Prav tako sporočamo, da lahko uporabniki dimnikarskih stori tev 
oddajo sporoči la oziroma dobi jo pojasnila vsak četr tek in petek 
med 6. in 7. uro zjutraj v prostorih enote Prešernova 7a, Titovo 
Velenje, osebno ali po telefonu 853-636. 

Dimnikarsko podjet je Ravne 
Enota Titovo Velenje 

t i t o v o v e l e n j e 

DO ERA - TOZD MALOPRODAJA 

DO ERA — TOZD Maloprodaja objavlja naslednja prosta de-
la in naloge in vabi k sodelovanju delavce z ustreznimi poklicni-
mi usmeritvami za: 

1. Voden je pos lovne eno te — Tur is t i čna p ro -
da ja lna — 1 de lavec 

2. Proda ja in sve tovan je — 4 de lavc i 
3. Pr ip rava nap i t kov in s t režba gos tov — 2 

de lavca 
Kandidati morajo izpolnjevati naslednje pogoje: 
Pod 1: 
a) Da imajo končano srednje-šolsko izobrazbo — smer trgov-

ski poslovodja ali komercialni tehnik 
b) Vsaj 3 leta delovnih izkušenj v trgovini 
c) Vsaj pasivno znanje nemškega jezika 
d) Smisel za estet iko in kontaktiranje s turist i 
Pod 2: 
a) Končana šola za prodajalce 
b) Dve leti delovnih izkušenj v trgovini 
c) Pasivno znanje nemškega jezika 
Pod 3: 
a) Končana gost inska šola — smer natakar 
b) Dve leti delovnih izkušenj v gost instvu s področ ja strežbe 

gostov 
c) Pasivno znanje nemškega jezika 

Prijave z dokazili pošlj i te do 24. 10. 1987 na naslov: DO ERA — 
Kadrovsko splošna služba (pod oznako) Turist ična trgovina 
Prešernova 10, Titovo Velenje. 

INŽENIRING p. Os 

DO INŽENIRING Titovo Velenje 
TITOVO VELENJE 
Komisi ja za delovna razmerja DO INŽENIRING 
oglaša 
naslednja prosta dela in naloge 

VODJA SEKTORJA TRŽENJA IN IZVEDBE 
Kandidat mora poleg splošnih izpolnjevati še naslednje pogoje: 
— da ima končano visoko izobrazbo ekonomske ali tehnične 

smeri in 5 let delovnih izkušenj 
— da ima opravljen strokovni izpit po ZGO ali ZT registracijo. 

Delo se združuje za nedoločen čas s polnim delovnim časom in 
poskusnim delom po razvidu del in nalog. 

Kandidati naj pošl jejo svoje vloge z ustrezno dokumentaci jo 
najpozneje v roku 15 dni po objavi oglasa na naslov: DO INŽE-
NIRING, Trg mladosti 6, Titovo Velenje. 

Prijavljeni kandidati bodo o izbiri obveščeni v 30. dneh po pote-
ku oglasa. 

Lepo na svetu je živeti, 

dokler si mlad in zdrav; 

ko pridejo leta, težave, bolezen, 

želiš si le še sladki mir 

in večni počitek. 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, dedka, pradedka, 

brata, svaka in strica 
••i 

Janeza Kortnika 
( 1 8 9 8 - 1 9 8 7 ) 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem za izraze 'sožalja, darovano 

cvetje ter številno spremstvo na njegovi zadnji poti. 

Posebna zahvala velja prim. dr. Fijavžu, dr. Kralju in dr. Kikcu, tovarišu Gorograncu za lep 

poslovilni govor, D O RLV - T O Z D Mizarska dejavnost, D O Vekos-tozd Toplotna oskrba, 

D O Gorenje Servis, D O Era-Standard, društvu upokojencev, častni straži, govorniku, pevcem, 

rudarski godbi, gospodu duhovniku za opravljeni obred, sosedom Valenci-Meh, Vuletič, ter 

Rihardu Ostrovršniku. 

VSI N J E G O V I 



Velenjski pionirji 
radioamaterji najboljši 

Radio-klub Hinko Košir iz Titovega Velenja in republiška komi-
sija za amatersko radio-goniometriranje sta v soboto na Trebeliškem 
izvedla letošnje zadnje odprto republiško tekmovanje v »lovu na lisi-
co«. Tokratnega tekmovanja seje udeležilo 12 ekip iz Slovenije in kot 
gost še ekipa iz Črne gore. Tovrstna tekmovanja so vsako leto v dru-
gem slovenskem kraju, letos pa je bilo prvič v naši občini. Okolica 
Trebeliškega je izredno razgibana in pripravna za takšna tekmovanja, 
zato je bilo sobotno tekmovanje eno najbolj zahtevnih doslej. 

Pri pionirjih je bil najuspešnejši Velenjčan Igor Mohor, pri mla-
dincih Lovro Hren iz Sevnice, pri članih Zlatko Vujotič iz Titograda, 
pri ženskah pa Bernarda Zemljak iz Domžal. 

b. M. 

28. srečan je — Telesnokulturni delavci iz Šoštanja in Titovega Ve-
lenja nadaljujejo srečanja s profesorji fakultet za telesno kulturo v 
Ljubljani. Ta srečanja vedno začnejo s tekmo v malem nogometu, po-
tem pa steče beseda tudi o raznih strokovnih vprašanjih. Vsako leto se 
dobijo dvakrat, enkrat v Ljubljani, drugič v Šoštanju. Drugo njihovo 
letošnje srečanje je bilo pretekli petek, je pa to bilo že 28 srečanje do-
slej. V telovadnici solidarnosti osnovne šole Biba Roeck so, tako kot 
vedno, odigrali tekmo v malem nogometu. Domača ekipa, ki nastopa 
pod imenom Trhle veje, je po dveh zaporednih porazih tokrat zmaga-
la s 5:4. Čeprav sta za goste igrala kar dva doktorja - Pavlovič in 
Verdenik. -vos-

MILIČNIKI SO ZAPISALI 
PREREZAL PNEVMATIKE 

Neznani storilec je 5. oktobra 
prerezal tri pnevmatike na oseb-
nem avtomobilu Darje T. iz Ga-
berk. Demontiral in odnesel je 
tudi prednja smerokaza in jo 
oškodoval tako za okoli 150 tisoč 
dinarjev. 

NA SILO ODPRL POKROV 
MOTORJA 

Neznanec je v noči na 5. okto-
ber na silo odprl pokrov motorja 
na osebnem avtomobilu Milana 
I). iz Šaleka. Odnesel je razdelil-
no napravo s kabli. 

POŽAR V STANOVANJU 
Okoli štirih zjutraj je 8. okto-

bra izbruhnil požar v kletnih 
prostorih Antona S. v Topolšici 
119. Do požara je prišlo zaradi 
okvare na oljni peči. Nastalo je 
za okoli 200 000 dinarjev škode. 

SKOZI RDEČO LUC 
9. oktobra, okoli šeste ure, je 

peljal voznik osebnega avtomo-
bila MB 255-940 Danilo Radusi-
novič (1953) iz Titovega Velenja 
proti Šoštanju. Ko je pripeljal do 
semaforiziranega križišča z indu-
strijsko cesto proti Gorenju, je 
na semaforu gorela rdeča luč, ki 
jo je prevozil in s tem izsilil pred-
nost vozniku osebnega avtomo-
bila CE 230-552 Lazanu Miloše-
viču. Prišlo je do trčenja pri če-
mer se je voznik Miloševič lažje 
telesno poškodoval, nastala pa je 
tudi precejšnja materialna škoda. 

IZGINILE TRI VERIŽICE 
Iz stanovanja Branke G. iz Za-

vodenj so 10. oktobra izginile tri 
zlate verižice, vredne okoli 500 
tisočakov. Storilcu so miličniki 
že na sledi. 

DESETLETNA DEKLICA SE 
JE POŠKODOVALA V DVI-
GALU 

V soboto, 10. oktobra okoli 14. 
ure 30 minut, se je pripetila v 
dvigalu na Foitovi 6, v Titovem 
Velenju huda nesreča. Dvanajst-
letni El viri lmeri je stisnilo za-
pestje roke. Pri tem so se ji zlo-
mile dlančne kosti leve roke. Pa 
še to: dvigalo tehnično ni bilo 
brezhibno. 

ODNESEL AVTORADIO 
Nekaj po 21. uri, 10. oktobra, 

je neznani storilec vlomil v oseb-
ni avtomobil Ranka Z., parkira-
nega pred gostilno Korošec. Od-
nesel mu je avtoradio in doku-
mente. 

IZ STANOVANJA IZGINILA 
VERIŽICA Z OBESKOM 

Otilija S. s Kardeljevega trga 
je 10. oktobra okoli 22. ure prija-
vila, da ji je izginila verižica z 
obeskom. Kraje je osumljena 
mladoletnica. 

V ŠOLI VLOMILEC NI NIČ 
NAŠEL 

V noči na 11. oktober je nezna-
ni storilec razbil steklo na oknu 
osnovne šole Mihe Pintarja Tole-
da in vlomil v notranjost, vendar 
pa očitni ni našel to kar je iskal, 
saj je odšel praznih rok. 

NA S ILO VSTOPIL V STANO-
VANJE IN ODPELJAL PRIJA-
TELJICO 

Nekaj po 22. uri, 11. oktobra 
letos je prišel Mirko R. na silo v 
stanovanje Hanke B., kjer je 
iskal svojo prijateljico. Ta je bila 
res v tem stanovanju. Z grožnjo, 
z nožem, jo je odpeljal s sabo. 
Posredovati so morali miličniki, 
ki so storilca prijavili na temelj-
no javno tožilstvo. 

»Srečen in vztrajen moraš biti« 

Jesen se vse bolj bohoti s 
svojimi razkošnimi barvami. 
Zelo lepa pa je tudi iz zraka. 
To bi najlažje povedali zmajar-
ji, ki pa se počasi tudi posla-
vljajo od svoje sezone. No, pa 
vendarle smo v zadnjih dneh še 
videvali tu in tam kakšnega ju-
naka z zmajem v zraku. V zad-
njem času pa se vse več zmajaf-
jev navdušuje z zmaji z motor-
ji. Ti fantom omogočajo, da 
jim ni treba z zmajem v hribe, 
amp^ak se lahko dvigne v zrak 
kar v nižinah. Zato so najbolj 

primerne letališke steze. V ne 
deljo smo bili za kratek čas z 
zmajarji na letališču v Lajšah, 
kjer se je Mitja Sršen iz Laške-
ga prvič skušal s svojim zma-
jem z motorjem dvigniti v zrak. 
Za prvič je bil zadovoljen, saj 
se je dvignil 10, 20 metrov', 
morda celo več, in bil nekaj tre-
nutkov v zraku nad letališko 
stezo. Ni pa mu uspel še pravi 
polet, ampak prepričani smo, 
da mu bo kmalu, saj zelo vztra-
ja, le motorček mora še nekoli-
ko izpopolniti. 

Pri tej preizkušni vožnji je 
bil tudi Drago Ostervuh iz Flor-
jana, ki je že nekaj časa zmajar. 
Drago nam je povedal, da so že 
trije zmajarji v naši občini in 
da je prepričan, da jih bo še 
več, saj je to zelo lep šport, res 
pa, da tudi drag, kajti zmaj si 
mora vsak sam kupiti. Drago je 
bil včasih jadralni pilot, potem 
je to opustil, ker ni imel zadosti 
časa. No, kasneje seje navdušil 
za zmajarstvo. »Tehnika jadra-
nja je ista«, je povedal, »razli-
ka je le v sistemu upravljanja«. 

— Kaj pa varnost? 

»Zmaj je enako varen kot ja-
dralno letalo ali obratno. Saj 
vemo, da če pride do česa, je 
vedno krivec človek« 

— Pa pogum? 

»Ne gre za pogum. Imeti 
moraš srce, znanje — tega si 
pridobiš, pa vztrajen moraš bi-
ti, nam je mimogrede povedal 
v nedeljo o zmajarstvu Drago 
Ostervuh. (S. Vovk) 

Človek človeku 
Solidarnost je pomepibna vred-

nota našega življenja. V Sloveniji 
in prav tako v naši občini pozna-
mo vrsto slidarnostnih akcij, ki 
trajajo že dolga leta, z njimi pa 
skušamo pomagati sočloveku, lju-
dem, ki so jih prizadejale hude 
naravne ujme, ljudem, ki so se 
znašli v takšnih ali drugačnih te-
žavah. 

Skupščina Rdečega križa Ju-
goslavije pa je letos sprejela 
sklep, da bi v oktobru izvedli zbi-
ralno akcijo Solidarnost na delu 
oziroma človek človeku, ki bo v 
vseh repubublikah in pokrajinah 
od podmladka Rdečega križa do 
krajevnih organizacij Rdečega 
križa in socialnih organizacij. 
Zbirali naj bi vse, s čimer bi lah-
ko pomagali posameznikom in 
družinam, ki so potrebne te po-
moči. Glede na to, da smo v Slo-
veniji izvedli v maju veliko soli-
darnostno akcijo zbiranja obla-
čil, ki je bila nadvse uspešna tudi 
v velenjski občini, se je občinska 
organizacija Rdečega križa Vele-
nje odločila, da bodo v mesecu 
oktobru zbrali predvsem denar 
in papir. 

»Zavedamo se«, je v zvezi z 
akcijo »človek človeku« dejal 
predsednik občinskega odbora 
Stane Žula, »da smo v težkih ča-
sih, da so ljudje prav v zadnjem 
mesecu, tednu imeli in še imajo 
veliko izdatkov. Za nami je zače-
tek šolskega leta, ko je bilo treba 
kupiti, veliko šolskih potrebščin, 
hkrati je treba sedaj nakupiti 
ozimnico. Pa vendarle moramo 
pomisliti tudi na ljudi, ki si še 
zdaleč ne morejo »privoščiti« to-
liko, kot si lahko poprečni občan 
v naši občini, v našem okolju. 
Tudi tem ljudem je treba poma-
gati.« 

V velenjski občini bo akcija 
»Človek človeku« potekala od 10. 
do 22. oktobra in to nekako po 
treh smereh. 

»S predsedniki osnovnih orga-
nizacij sindikata smo se dogovo-
rili, da ne bi zbirali denarja od 
vsakega delavca, ampak bi vsaka 

osnovna organizacija nakazala 
približno 10 do 20 tisoč dinarjev. 
Nadalje bodo aktivisti Rdečega 
križa zbirali prostovoljne pri-
spevke. V akciji bodo sodelovali 
tudi učenci, ki bodo zbirali star 
papir. Tako naj bi vsak učenec 
zbral vsaj kilogram papirja, zbi-
rali pa naj bi tudi denarna sred-
stva in za izvedbo te akcije so na-
tisnili zahvalne lističe v vrednosti 
50, 100, 500" ioJOOO dinarjev. 
Sredstva bodo lahko zbirali tudi 
s prodajo značk, in priponk, na 
nekaterih območjih bodo mladi 
zbirali poljske pridelke in sadje 
za šolske kuhinje. Na šolah pa 
naj bi akcijo usklajeval mentor 
Rdečega križa. Seveda bo precej-
šen del zbranega denarja, ki ga 
bodo zbrali učenci, ostal šolam, 
za tiste učence, ki so potrebni so-
cialne pomoči oziroma pomoči 
pri prehrani ali nakupu šolskih 
potrebščin.« 

Sicer pa so se v Sloveniji do-
govorili, da bo pretežen del sred-
stev ostal krajevnim in občin-
skim organizacijam Rdečega kri-
ža, ob tem, da bi določen delež 
odstopili tudi za pomoč Mladin-
skemu okrevališču Debeli rtič, 
majhen odstotek — 5 % zbranih 
sredstev pa po predlogu zvezne-
ga odbora za skupne potrebe. 
Predsednik občinskega odbora 
Rdečega križa Velenje Stane Žu-
la, bodo v občini pomagali pred-
vsem nekaterim družinam in po-
sameznikom, ki živijo v težkih 
socialnih razmerah. Prav pa je, 
da izpolnimo tudi obvezo in da 
del sredstev namenimo prebival-
cem Pomurja in drugim območ-
jim Slovenije, ki so jih prizadele 
katastrofalne vremenske ujme. 

Za konec pogovora v tej akciji 
je Stane Žula povedal tole: »Ak-
cije, ki se jih loti Rdeči križ so 
vedno dobro uspele. Prav zato 
pričakujem, da bo tudi tokrat 
vsak občan, ki ga bo obiska|,akti-
vist Rdečega križa ali mladi član 
podmladka, solidaren in sodelo-
val v akciji Človek človeku.« 

(vos) 

De l a v sko g i b an j e v Ša l e šk i do l i n i — v prostorih velenjskega 
gradu so pod pokroviteljstvom občinskega komiteja ZKS Velenje 
prejšnji četrtek odprli razstavo Delavsko gibanje v Šaleški dolini. Na 
razstavi so prvič predstavljeni mnogi novi ter zanimivi dokumenti o 
sicer velikem razmahu delavskega gibanja pri nas. V naslednjih nekaj 
letih naj bi slednja postala ena od stalnih razstav iz novejše zgodovine 
Šaleške doline. Naj povemo, da je razstava »opremljena« z novimi 
zvočnimi in vizualnimi informacijami, kar je še posebej pomembno 
za nekoliko zahtevnejše obiskovalce. Za tiste, ki si je še niste ogledali, 
naj povemo, da bo odprta do konca tega meseca. 

Halo, 
inšpektor! 

856-151 
856-756 
855-450 

Vprašanje: 

Ali lahko proda ja jo mleto goveje meso za mleto svinji-

no ; je dopustno , da se melje meso v drugem prostoru, da 

kupec tega ne vid i? 

Odgovor: 

Goveje mleto meso ne smejo prodajat i namesto mlete 

svinjine, ker je različna cena. 

Zaradi hitre pokvarlj ivosti mletega mesa je prodajanje 

p redhodno mletega mesa nedopustno . G lede na naroči la 

kupca se mora meso zmleti vpričo stranke. 

Veterinarska in tržna inšpekcija 

L e s t v j c a 
Petek, 9. oktobra, na radiu Velenje 

1. I HEAR JOUR K N O C K I N G - Hot Line 
2. NEVER G O N N A GIVE YOU UP - Rick Astlev 
3. I JUST C A N T STOP LOVING YOU - Michael Jackson 
4. WHAT HAVE I DONE TO DESERVE THIS - Pet Shop 

Boys 

5. COME BACK A N D STAY - Bad Bovs Blue 
6. SOUL SURVIVOR - C. C. Catch 
7. BALLA . . . BALLA - Francesco Napoli 

Naš predlog za vstop na lestvico: 

1. DANCE LITTLE LADY - Tina Charles 

2. YOU CAN W1N — Bee Gees 
3. I WILL SURVIVE - Boytronic 

Moj predlog. 

Moj naslov __ 


